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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 7 Şubat 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna 
yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami 
Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için ve 
dün yıldönümünü idrak ettiğimiz 6 Şubat depremlerinin, 11 ili kapsayan, geniş bir alana yayılan, 
büyük deprem felaketinde yitirdiğimiz canlar için, sizleri saygı duruşuna davet ediyorum ve vefat 
listesi lütfen.  
Divan üyelerimizden, 6057 İhsan İnan Günsan, 7215 Disiplin Kurulu üyelerimizden, önceki 
dönemlerde görev yapmış olan, Celal Ahmet Kalafatoğlu, 7269 Mustafa Melikoğlu, 9780 Türk 
Sinemasının usta yapımcısı Üstün Karabol, kulübümüzün 5460 sicil numaralı üyesi Celal Levent 
Sadıkoğlu, son olarak kulübümüzün 19482 sicil numaralı üyesi Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi 
eski başkan yardımcısı, duayen hukukçu, Prof. Dr. Işıl Ergüvenç Karakaş ve aramızdan ayrılmış 
tüm Galatasaraylıların kutsal anıları önünde, saygı duruşuna davet ediyorum (saygı duruşu 
yapıldı.) 
Buyurun oturabilirsiniz. Ruhları şad olsun, hepsine Allahtan rahmet diliyoruz. Müsaadenizle 
yerime geçiyorum. 
Gündemimize geçmeden önce, divan üyeliğine hak kazanmış olan Sayın Hüseyin Şenova’yı 
kürsüye davet etmek istiyorum, divan beratını takdim etmek üzere. Sevgili Öner Kılıç Kaptan’ı 
da davet edebilir miyim? (Fotoğraf çekimleri yapıldı.) 
Sayın Ali Gücüm, salonda mı acaba? Herhalde yetişemedi. Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. 
Gündemi Divan Kurulu Yazman üyemiz Sayın Nilüfer Sanvar okuyacak. Buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Divan Kurulu Gündem: 

1. Ocak ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.  
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması, 
3. 6 Şubat deprem felaketinin yıldönümünde Kulübümüzün yaptığı çalışmalar hakkında 

bilgi paylaşımı. 
Bu madde kapsamında ayrıca, 
• Afet durumlarında ilk müdahaleleri yapmak üzere AKUT Vakfı iş birliği ile kurulan İlk 
Müdahale Ekibimizin takdimi ve bu alanda eğitilecek ekipleri yetiştirecek eğitmen 
adaylarının berat töreni, 
• (AKUT Vakfı eğitmenleri refakatinde), AKUT Vakfı 2. Başkanı Saydun Gökşin’in GS 
Arama Kurtarma Ekibi ve çalışma kapsamına ilişkin açıklama konuşması 
yer almaktadır. 

4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi, 
5. Kapanış. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemin 1’inci maddesi ile devam ediyoruz. Ocak ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya 
sunulması. Toplantı tutanağımız Bant kaydından çözümlenmiş olup, kontrol edildikten sonra 
gsdivan.com divan resmi internet sitesine yüklenmiştir. Çözümlendiği ve siteye yüklendiği 
şekliyle divan tutanağımızı oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. 
Gündemimizin 2’nci maddesi Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Tek bir evrakımız var. 
Değişen, tüzüğümüzün değişen maddesine göre, daha önce malumunuz, Divan Kurulumuzun 
seçimli olağan toplantıları 3 yılda bir yapılıyordu ve Nisan ayında icra ediliyordu. Şimdi 2 yıllık 
süre, yönetim süresiyle paralel olarak, Divan Başkanlığının süresi de 2 yıla indirildi. Değişen 
tüzüğümüzün 100/1 maddesi ile ve Mart ayına alındı. Çünkü Nisan ayında malumunuz, Bütçe 
Genel Kurulu, yeni bir genel kurul olarak ihdas edildi ve konuldu. Şimdi onunla ilgili bugün 
Galatasaray.org kulüp resmi sitesinde yayınlanan evrakı koyabilir miyiz? 
Nilüfer Hanım okur musunuz lütfen?  
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu olağan seçimli toplantı kararı. 
Türk Medeni Kanunu’nun ve Kulüp Tüzüğümüzün ilgili maddeleri gereğince Divan Kurulumuzun 
olağan seçimli toplantısı, 2 Mart 2024 Cumartesi günü saat 10.00’da Galatasaray Lisesi Tevfik 
Fikret Salonu’nda, yeterli çoğunluk olmadığı takdirde ikinci toplantının 9 Mart 2024 günü aynı 
saat, aynı yer ve aynı saatte yapılmasına karar verilmiştir. Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu 
Başkanlığı.  
Önemli not: Değişen kulüp tüzüğümüzün ilgili maddesi.  
101/1, Divan Kurulu, iki yılda Mart ayında kendi başkanını, iki başkan yardımcısını ve iki 
yazmanını seçmek üzere başkan yokluğunda, kıdem başkan yardımcısı tarafından toplantıya 
çağırılır. 100/7, seçimlerde kulüp seçim toplantısındaki yöntem ve esaslar uygulanır. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Teşekkürler, Divan Kurulu yazmanımız Sayın Nilüfer Sanvar’a. 
Şimdi Divan Başkanlığı seçimine ilişkin kritik tarihleri bu süreçteki hatırlatmak istiyorum. Bugün 
itibariyle bizim 23 Ocak tarihli Divan Başkanlık yönetimi olarak almış olduğumuz kararı ıslak 
imzalı olarak geçen toplantımızda sunmuştuk. Buna binaen Medeni Kanunda ve tüzüğümüzde 
yazılı teknik sürelere uyum anlamında, bugün de resmi sitede yayınladık. En geç Cuma günü de 
kulüp divan üyelerimize, yani oy kullanma hakkı olan, seçim hazirununda olan Divan Kurulu 
üyelerimize mail ve SMS olarak gönderilecek. 
Bununla ilgili liste verme son günü, birinci toplantı tarihi olan 2 Marttan 15 gün önce olduğuna 
göre, aday listelerin, 16 Şubat 2024 Cuma günü mesai bitimine kadar Divan Başkanlığımıza 
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iletilmesi gerekmektedir. Renk çekimi de birinci toplantı gününden 5 gün önce, yani 26 Şubat 
2024 Pazartesi saat 18.00 de icra edilecektir. 
Şimdi gündemimizle devam etmeden önce, 25 yıllık kıdem süresini tamamlayarak divanımıza 
katılan Sayın Fulya Terim’in divan beratını Sportif A.Ş. önceki dönem Yönetim Kurulu 
üyelerimizden, yine divan üyemiz Sayın Ali Gücüm alacak. Bunu takdim etmek üzere, yine eski 
divan, önceki eski divan yazmanımız Öner Kılıç ağabeyi davet etmek istiyorum. Buyurun. 
(Fotoğraf çekimi yapıldı.) 
Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Deprem felaketinin yıldönümü dolayısıyla kulübümüzün 
yaptığı çalışmalar hakkında bilgi vermek üzere, Yönetim Kurulu genel sekreterimiz Sayın Eray 
Yazgan’ı kürsüye davet ediyorum. Buyurun. 
 
Yönetim Kurulu Genel Sekreteri Eray Yazgan 
Saygıdeğer Divan Başkanım ve kıymetli heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, saygıdeğer hazirun, 
hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 6 Şubat felaketinin üzerinden 1 yıl geçti. Ben buradan, 
bir kez daha yaşanan depremde hayatını kaybedenlere rahmet, aile ve yakınlarına sabır, halen 
tedavisi devam eden vatandaşlarımıza da şifa diliyorum. 
Geçtiğimiz 1 yıllık süreçte, farklı ortamlarda yaptıklarımızı ve planladıklarımızı sizlere 
sunmuştuk. Bu felaketin birinci senesini vesile bilerek, size bu bir yılın olabilecek en kısa haliyle 
özetini yapmak isteriz. Bu destek hiç bitmeyecek sloganı ile çıktığımız bu yolda, yönetim olarak 
dün yine Maraş’taki konteyner kentimizdeydik. 1600 ün üzerinde insanımızın yaşam kurduğu, 
NEF Vakfı ile birlikte hayata geçirdiğimiz konteyner yerleşkemizde, kayıplarımızı birlikte andık. 
İklim krizi, ağır doğal felaketler, savaşlar, ekonomik ve jeopolitik krizlerle dünya polikriz adı 
verilen çoklu kriz döneminin içinden geçiyor. Bireysel ve sosyal açıdan, dayanışma, birlik ve 
güven daha çok aranır hale geldi. Bu süreçte, güçlü ve organize sivil toplumun rolü artık daha da 
kritik hale geldi. 
Galatasaray tarihi boyuncu bu tip zorlu süreçlerde, kendine yakışanı yapan, aklını, yüreğini ve 
tüm enerjisini ülkesi için harcamaya hazır insanların camiası olarak bir spor kulübünden çok 
daha fazlası olduğunu bu süreçte de gösterdi. Özellikle son 1 yıldır ana faaliyetimiz olan spordaki 
odağımızı hiç kaybetmeden, yüksek planlama ve koordinasyon kabiliyetlerimiz ile insan 
gücümüzü daha özverili şekilde ortaya koyarak, şimdi özetini yapacağım faaliyetleri hayata 
geçirdik.  
6 Şubat 2023’te milletçe yaşadığımız acının bize yüklediği sorumluluğun ifası için, afetin ilk 
saatlerinden itibaren elimizdeki tüm kaynakları harekete geçirerek, yönetimimiz, üyelerimiz, 
sponsorlarımız ve taraftarlarımız ile insani yardım organizasyonuna başladık. Sabah saatlerinde, 
henüz afetin boyutları netleşmemişken toplantılarla başlayan süreç, öyle hızlı bir 
koordinasyonla ilerledi ki, kulübümüzün ilk yardım tırını stadımızdan, Pazartesi akşam, yani aynı 
gün akşam 21.00 gibi Hataya doğru yola çıkarmış ve Hataya inen ikinci yardım tırı olmuştu. AKUT 
dönemi müdahaleyi içine alan ve yoğun dönemini ilk iki hafta boyunca yaşadığımız insani yardım 
operasyonu kapsamında, stadımızın altındaki P1 ve P2 otopark alanı, TaçSpor tesisleri, 
Galatasaray Store’ları, yardım kabul alanları olarak kullandık. Özenle ayrıştırılmış, nev’ine göre 
tasniflenerek, ıslak zeminden etkilenmeyecek şekilde, envanteri oluşturularak, üzeri 
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etiketlendirilmiş kolilerden oluşan toplam 100 yardım tırı ve 2150 ton insani yardım 
malzemesini bölgeye ulaştırdık. 
Bölgelerde belirlediğimiz depolama alanlarında, Ultra Aslan gönüllülerimiz ve NEF Vakfının 
üstün gayretleriyle, hiç gidilmeyen köylere kadar sevkiyatları gerçekleştirdik. Bunun için 
temsilciliklerimiz ve gönüllüler vasıtasıyla, her bölgede yaklaşık 20 şer tane, 4x4 araç temin ettik. 
İlk hafta, Altur’un desteği ile 1’i futbol A takımı otobüsümüz olmak üzere, 25 otobüsü deprem 
bölgelerine çalışmak üzere, gönüllülerle gönderip, yaklaşık 1000 depremzedenin bu bölgelerden 
naklini sağladık. 
Beşiktaş ve Fenerbahçe ile bu zor günlerde birlikte hareket ettiğimizi göstermek adına, 
kulüplerimizin logolarının birlikte yer aldığı birer tırı yardım merkezlerimizden yola çıkardık.  
Depremden sadece vatandaşlarımız değil, o bölgede yaşayan can dostlarımız da çok etkilendi. 
Onları da düşünerek, bölgedeki gönüllü veterinerlerle irtibata geçtik. Bir mama ve yem 
kampanyası başlattık. Kedi, köpek mamasından, güvercin, büyük, küçükbaş hayvan yemine 
kadar, onlarca palet mamayı ve transferleri için kafesleri bölgeye ulaştırdık. 
Bölgede Çölyak hastalarının özel beslenme ihtiyaçlarını karşılamak üzere bu alanda çalışan 
dernek görevlileri ile koordineli olarak, Çölyak gıda paletleri hazırlayıp, sevk ettik.  
İstanbul'daki kamu hastanelerine hızlıca nakli yapılan yaralı vatandaşlarımızın kişiye özel kıyafet 
ve ihtiyaç paketlerini hazırlayarak teslim ettik. Bölgenin, tuvalet ihtiyacını gidermek amacıyla 
çalışmalara başladık. 22 tanesi Hatay, 25 i Maraş ve 25 i Kırıkhan olmak üzere, toplam 72 mobil 
tuvaleti bölgeye ulaştırdık. 
Sosyal alan olarak kullanmak üzere 7 tane 200 metrekarelik, yani toplamda 1400 metrekarelik 
çadırı ve 100 aile kullanımına uygun çadırı satın alıp, bölgeye gönderdik. Hasnun Galibi yaşam 
alanına çevirerek, kapılarını deprem mağduru ailelere açtık. 
Deprem sonrası oluşan ihtiyaçlardan bir tanesi de barınma ihtiyacıydı. Bölgeden gelen talepler 
de bu yöndeydi. Buna çözüm üretebilmek amacıyla, hızlı bir şekilde konteyner kampanyamıza 
başladık. Bölgeye yapılacak yardımları fazlalaştırmak amacıyla, bir açık artırma düzenledik. 
Burada başta forma olmak üzere değerli eşyalar açık artırma usulüyle satıldı. Bu vesileyle 
yaklaşık 18 milyon liraya ulaşmış olduk. Bu organizasyonla birlikte, düzenlediğimiz 10 online 
müzayede de 3.5 milyon liralık bir gelir daha elde ettik.  
Hem yurt içinden hem de yurt dışından kabul ettiğimiz bireysel ve kurumsal bağışlarla, 60 
konteynere Antep Nur dağına ve 305 konteyneri de Maraş’a konumlandırdık. 
Konteynerlerimizin her birini, bağışlar sayesinde hem mobilya ve küçük ev aleti, hem de 
leğeninden rendesine kadar ev eşyalarıyla donattık. Öyle bir hale geldi ki, içine kapısını açıp, 
içine girip yaşamınıza başlayabilecek bir şekle soktuk.  
Amerikalı bir sivil toplum kuruluşu ile anlaşarak, bölgede en çok ihtiyaç duyulan içme suyu 
sorununa çözüm bulduk ve konteyner kentimize 1600 kişiye yetecek şekilde, içme suyu arıtma 
tesisi kurarak, faaliyete geçirdik. NEF Vakfı ile ortak şekilde hayata geçirdiğimiz Maraş 
yerleşkesinde, toplam 496 hanede, şu anda 1614 vatandaşımız yaşıyor. Bizlere emanet, 513 
çocuğumuz da orada hayatlarına devam ediyorlar. 
Alışveriş alanları, çamaşırhane, Kızılay, aile sağlığı merkezi, anaokulu ve halk eğitim merkezi gibi, 
sosyal donatıların yanı sıra, Maraş Ultra Aslan ekibimiz tarafından ailelerin, tamir, bakım, sosyal 
organizasyon gibi hem yaşamsal hem de sosyal destek ihtiyaçlarına aktif şekilde, tam zamanlı 
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destek veriliyor. Misal, dün yapılan anma için 500 metrekare çadırın kurulumu, organizasyonun 
en icra ayrıntısına kadar yapılması ve bizatihi temizliği bu gönüllü aslanların eseri oldu. 
Konteyner yaşam alanında ikamet eden kadınların, üretime katılımlarını ve sosyo-ekonomik 
açıdan güçlenmelerini desteklemek amacıyla, bir üretim, eğitim ve yapılanma destek programı 
oluşturmaya başladık. Halk Eğitim Merkezi iş birliği ile tarafımızdan belirlenecek bir elişi 
koleksiyonunu Maraş yerleşkemizdeki kadınlarımıza öğretecek ve ortaya çıkacak ürünleri, 
mağazalarımızda satışa sunacağız. Kadınların ekonomiye katılımlarını destekleyecek bu projeyi 
fırsat eşitliğini, hayatın her alanına yayma gayretimizin bir parçası olarak özellikle önemsiyoruz. 
Camiamızdan aldığımız güç ve destek ile kalıcı konutların yapımı konusunda da sorumluluk 
almaya karar verdik. Farklı illerde, Galatasaray mahalleleri kurulması amacıyla, 300 konutluk 
sözleşmeyi Çevre Şehircilik bakanlığı ile imza altına alıp, 50 milyon liralık ön ödemeyi ilgili hesaba 
gönderdik. Bu yardımların finansmanına destek olmak ve Cumhuriyetimizin 100 üncü yılını 
camiamıza yakışır bir şekilde kutlamak amacıyla, görkemli bir 29 Ekim konserini lisemizde 
gerçekleştirdik. 
Galatasaray spor kulübü olarak, sporun bireysel, sosyal, toplumsal ve hatta evrensel olarak 
ortaya koyduğu iyileştirici ve harekete geçirici gücü, tüm zor anlarda fayda üretmek için 
kullanmak amacındayız. İçinden geçtiğimiz bu zorlu süreçte ortaya koyduğumuz kapasiteyi, 
daha yapısal, geniş kapsamlı, sürdürülebilir hale getirmek için yeni bir yapı oluşturduk. Birlikte 
1905. Yalnız acil durum ve afet zamanlarında değil, insanın, toplumun ve çevrenin faydasına 
olacak, geliştirecek ve anlam katacak tüm çalışmaları Birlikte 1905 markası ve çatısı altında 
organize ediyoruz ve organize etmeye devam edeceğiz. Galatasaray gücünü, bireysel, sosyal ve 
toplumsal iyiliği yaymak için geliştireceğimiz projelerde kullanacağız. 
Bu kapsamda Birlikte 1905 i lanse ettiğimiz Mart ayından beri yaptığımız çalışmaları özetleyecek 
olursak, deprem bölgesinde, sosyal hizmetler koruması altında bulunan çocuklarımızın 
gelişmelerine katkı sağlamak ve spora olan ilgileri sayesinde toplumda da1ha güçlü bir kimlik 
kazanmalarına yardımcı olmak amacıyla, çeşitli etkinlikler organize ettik. 100’lerce çocuğumuzu, 
eğitim, aktivite, yemek ve maç izleme gibi, etkinlik günlerinde ağırladık ve ağırlamaya da devam 
ediyoruz. 
29 Ekimde, Cumhuriyetimizin 100 üncü yılını Maraş konteyner kentimizde çocuklarımızla 
beraber kutladık. Yalnızca o günkü organizasyonda 800 çocuk olmak üzere, 2500 üzerinde 
insanımızla birlikte olduk. Galatasaray TV tarafından, AKUT Vakfı’ndan Saydun Gökşin ve 
BUSAR’dan Çınar Deniz Kurra’nın moderasyonunda afet ve acil durumlar konusunda izleyicinin 
bilinçlenmesine ve doğru davranış kuralları konusunda farkındalık kazanmasına yardımcı olacak 
11 bölümlük bir program çekilerek yayımlandı ve bugünkü gündemimizde çok önemli bir yeri 
olan arama kurtarma teşkilatlanmamıza başladık. Sizlere 15 Şubat 2023’te deprem gündemiyle 
toplanan ilk Divan Kurulu toplantısında duyurmuş olduğumuz gibi, elimizdeki bu organizasyon 
ve insan gücünü, kalıcı ve tecrübeli hale getirmek için bir acil durum yönetim planlamasına 
başladık. AKUT Vakfının bilgisi, tecrübesi ve iş birliği ile başlattığımız bu çalışmada, üyelerimize 
açtığımız çağrının sonunda, bugün sizlere takdim edeceğimiz, 20 kıymetli üyemiz eğitimlerini 
tamamladılar. 
Bu ekip, ilk grup olarak, iki tane çok önemli misyonu yüklenmiş durumda. Bir, kulübümüzün 
akredite acil durum müdahale ekibi olarak, üye örgütlenmesini yapacaklar. İki, acil durum ilk 



6 
 

müdahale eğitimlerini vererek, camiamızda bu konuda bilinçlenmenin yaygınlaşmasını 
sağlayacaklardır. Bundan sonraki ilk adımımız, ülkemizin bütün illerinde bulunan 
temsilciliklerimizin eğitimleri, ile bulundukları illerde acil durum ilk müdahale ekiplerini 
kurmalarına destek vermek olacaktır. Bu süreçte, gönüllü üye ve taraftarlarımız, alacakları 
eğitimler, görevlendirmeler ve tatbikat çalışmaları ile başta hiç arzu etmediğimiz, büyük İstanbul 
depremi olmak üzere, olası ulusal ve uluslararası afetlerde, ihtiyacı olanların yardımına koşmaya 
hazır olacaklardır. 
Değerli Galatasaraylılar, Türkiye'nin sadece en büyük spor kulübü değil, en önemli sivil toplum 
kuruluşu olan gücümüzün verdiği sorumlulukla, çalışmalarımızda deprem bölgesiyle sınırlı 
kalmaksızın devam ediyoruz. 
Toplumun her kesimine de daha eğitimli, daha erdemli ve bütünün faydasını gözeten 
çalışmaları, sizlerin de desteğiyle, hep birlikte ortaya koymak ve öncü olmaya devam etmek 
arzusundayız. Buradan tüm bu anlatılanları var etmek için maddi, manevi çabasını ortaya koyan, 
isimlerini sayamayacağım kadar çok Galatasaraylıya sonsuz teşekkürü bir borç bilirim. Hepinizi 
sevgi ve saygıyla selamlıyoruz. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, şimdi üçüncü madde kapsamında, AKUT Vakfı ikinci başkanı, Sayın Saydun 
Gökşin’in kendisi aynı zamanda kulüp üyemiz ve milli kürekçimizdir. Arama kurtarma ekibi ve 
çalışma kapsamına ilişkin konuşmasını yapmak üzere kürsüye davet ediyorum, buyurun Sayın 
Saydun Gökşin. 
 
Saydun Gökşin 
Sevgili başkanlarım, Yönetim Kurulu üyeleri, Divan Heyeti üyeleri, hepiniz hoş geldiniz. AKUT 
Vakfı’ndaki arkadaşlarım ve bu eğitimi alan, eğitmen yolculuğunda yola çıkan arkadaşlarımız, 
sizler de hoş geldiniz. Evet, ben Saydun Gökşin. 16 yaşında Kuruçeşme’de, Galatasaray adasında 
küreğe başladım. Hâlâ kürek çekiyorum, masterlarda ve Galatasaray’ımızı dünya ve Avrupa 
şampiyonalarında temsil etmeye devam ediyoruz, ekibimizle. Türkiye'deki en büyük ekibiz, 8 tek 
olarak. En büyük ekibiz. Bizim yaşlarda 8 kişiyi bir araya getirip, küreğe çıkarmak çok kolay 
olmuyor çünkü. 
Evet, ikinci şapkam, AKUT, 1998 yılından sonra AKUT Arama Kurtarma derneğinde, yaklaşık 15 
yıl boyunca, genel sekreterlik görevi yaptım. Bir dönem, kısa bir dönem de başkanlık yaptım. 11 
yıl önce AKUT Vakfı’nı kurduk. Neden kurduk? İnsani yardım konusunda kurduk. Ama aslında biz 
dedik ki, neden Japonya gibi, afete dayanıklı bir toplum olmayalım. O yüzden eğitimlere 
başladık, okullara girdik. Şirketlere girdik, ama en güzeli, 18 yaşında küreğe başladığım 
Galatasaray spor kulübünün bize sağladığı bu platform. Neydi bu platform? 6 Şubatta Yönetim 
Kurulu dedi ki, ben 11 ili vuran depremde burada oturup bir şey yapmadan beklemeyeceğim. 
Bir şey yapmak istiyorum dedi ve üyelerine dedi ki, sizlerin gönlünüzü göstermenizi istiyorum 
dedi. Her iş grubundan insanlar geldi. Kimi burada kutu taşıdı, kimi tırın yakıtını sağladı, kimi 
kendi işyerinde ürettiği malzemeyi buraya yolladı ve burada elleçlendi. RAMS Parkta, otopark 
katında, her bir ürün ambalajlandı, üzerine ne olduğu yazıldı ve bölgeye gönderildi. Buna neden 
önem veriyorum. Düşünün ki, bir günde 2000 tır bölgeye gitti. Tır ağzına kadar kolu dolu ama 
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üzerinde ne olduğu yazmıyor. Bize daha sonra bölgeden gelen bilgi, tek Galatasarayın 
kutusunun içinde ne olduğunu biliyorduk dediler ve oradaki gönüllüler de ona göre sınıflandırdı 
ve ona göre ihtiyaç sahiplerine bu kolileri iletti. 
Galatasarayın bir başka özelliği de diğer illerdeki gücü, taraftar dernekleri, Ultra Aslan. Onlar 
kurumsallığını tamamlamış yapılar. Bu ne demek? Afet zamanı bir WhatsApp grubu ile kendi 
hiyerarşisi içinde hemen göreve sarılabildi. Bunu en net şekilde Kahraman Maraş’ta gördük. 
Sevgili genel sekreterimizin bahsettiği gibi, Kahramanmaraş’ta 1 günlük bir röportaj yaptım. 
Galatasaray TV YouTube kanalında izleyebilirsiniz. Oradaki konutlar bir kısmı ilginçtir, 2+1 dir, 
diğerleri standart 1+1 konteynerler. Bu insanlarla röportaj yaptım ve orada bizi taraftar derneği 
karşıladı, gencinden, ileri yaşta olan herkes, gününü, işini, her şeyini bıraktı. Bizlerle beraber 
orada oldu ve destek verdi. Evet, bugün burada toplantımızın bir amacı, gündemi, bir maddesi 
de İME, yani İlk Müdahale Eğitimi. Neden önemli? Aslında ilk müdahale dediğimiz, arama 
kurtarma ekibinin gelmeden önceki kısım ve en önemli kısım. Neden mi? San Francisco 
depreminde, enkazdan kurtarılan insanların %55’i mahalleli tarafından kurtarıldı. Komşular 
kurtardı. Biz dedik ki, biz komşuları eğitirsek, mahalleyi eğitirsek o zaman daha çok cana ulaşmaz 
mıyız? Çünkü enkazın periferinde sıkışmış ve çok kolay bir şekilde alınabilecek bir sürü insan var. 
Onlara ellerimizi uzatabiliriz dedik. İşte burada, Galatasaray platformunda böyle bir yapılaşmaya 
girdik, Yönetim Kurulunun kararıyla ve 22 tane eğitmenle ilgili çalışmalara başladık. AKUT 
Vakfı’nın bilgi ve desteği ile. Bugün onların sertifikasını vereceğiz. Bu eğitmenler ne yapacak? Bu 
eğitmenler, ilk aşamada 3 bin kişiye eğitim verecek. İlk müdahale eğitimi verecek. Yani burada 
veya ülkemizin başka bir yerinde, belki de uluslararası bir arenada bir felaket olduğunda, 3 bin 
kişilik bir afet ordumuz olacak. Afet gücümüz olacak. Bunu devam ettirecek miyiz? Evet, devam 
ettireceğiz. Biz bugün bir şeye karar verip, yapıp, yarın unutan bir ekip değiliz. Bir yıl geçti ama 
hâlâ bu konuyu konuşuyoruz. Ben dün Antakya’dan geldim, bölgedeydim, AKUT Vakfı olarak, iki 
tane okul yaptık. Oradaki küçük çocukların ne kadar mutlu olduğunu gördük, orada anne 
babaların, çocukları tertemiz şekilde okula gönderdiğini gördük, çadırda ve konteynerde 
yaşamasına rağmen, özen gösterdiler, okullarına geldiler. Eğitim çok önemli. Galatasaray da 
onlara ihtiyaca göre, ilk gün insani yardım konusunda, polar, battaniye, sonra yiyecek, sonra 
konut, konteyner kent derken, bugün İstanbul depremi olabilir, başka yerlerde deprem olabilir. 
O gücü oluşturmak için ilk adımı attı. O yüzden sevgili başkanımıza ve Yönetim Kuruluna 
teşekkür ediyorum. Çok sağ olun, beni dinlediğiniz için. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Saydun Gökşin’e teşekkürler. Şimdi kürsüye başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’i davet 
ediyorum. Buyurun Sayın Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım ve kıymetli heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, saygıdeğer hazirun, 
hepinize saygılarımı sunuyorum. 6 Şubat 2023 sabahı başlayan gayretlerimizi Eray Yazgan 
kardeşim detaylı bir şekilde sizlere anlattı. Depremin üstünden aşağı yukarı 1 sene geçti, tam. 
Dün bölgedeydik, Maraş’a gittik. Bir konuyu sizlere aktarmak istiyorum. Çünkü çok 
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önemsediğim bir konu olduğunu düşünüyorum. Bölge insanının, bu büyük afete uğramış, bölge 
insanının beklentileri neler? 
Tabii ki anlattığımız gibi ilk gün itibariyle bazı acil yardım malzemesi olabilir. Bilahare 
konaklaması, yatıp kalkmaları için mekânlar olabilir. Kalıcı konutlar olabilir, bölgenin 
ekonomisine, işgücünün oradan göçmemesi için gerekli kalıcı konutlar olabilir. Fakat bütün 
bunlar yapıldı zaten. Ama bana göre bölge insanının beklentilerinin en önde gelenlerinden birisi 
de bizlerin sürekli bölgede temas halinde olmaları, onlarla kucaklaşmaları, onlarla el sıkışmaları, 
öpüşmeleri ve hâl hatır sorma gibi konular benim teşhisim değerli hazirun, bu saydığım ilk 
yardım, işte ilk önce gönderilen yardımlar, konaklar... bunların önünde geliyor. Niye böyle 
söylüyorum? Yaptığımız ziyaretlerde insanlar geliyor, işte bize başkanım hoş geldin, formasını 
giyen geliyor, formasız geliyor ve kullandıkları ifadeler, bizlere söyledikleri, konuşurken, 
ağlayarak bize ifade ettikleri şeyler, bu dokunuşun çok önemli olduğu hissini bende uyandırdı, 
özellikle mezarlık, büyük bir mezarlık yapıldı, depremzedeler için. Bu mezarlıkta hayatını 
kaybeden insanlara bir Fâtiha okumak için arkadaşlarımla beraber oraya gittik, dolaştık, yani 
yürek burkucu olay. Yaşlı bir bey geldi, dedi ki başkanım dedi, iki tane oğlumu bu depremde 
kaybettim. Fotoğraflarını gösterdi. Aslan gibi iki tane delikanlı. Bunlar dedi Galatasaraylıydı. 
Başkan olarak dedi acaba bir Fâtiha okumaz mısınız dedi, yani benim hayatımda beklediğim en 
önemli şeylerden bir tanesi buydu dedi. Gittim, tabii, okudum. Dertleştim biraz kendisiyle. Onun 
için şu kısmı eksik etmememiz lazım. Evet her şeyi yaparız orada, işte kalıcı konutları da 
yapıyoruz, yani her türlü desteği götürüyoruz oraya, fakat bölgeden elimizi, eteğimizi, fiziki 
olarak çekmemenin çok önemli olduğunu düşünüyorum.  
Aynı zamanda, felaketler erdemleri sergileme zamanıdır değerli Galatasaraylılar, biz de 
ülkemizin en organize sivil toplum kuruluşu olduğumuzun bilinci içinde, gücümüzü ve 
kaynaklarımızı harekete geçirdik. Yalnızca o felaketin yaralarını sarmak için değil, gelecek için de 
kalıcı ve sürdürülebilir adımlar attık. Geçtiğimiz yıl, 15 Şubat günü, deprem gündemiyle yine bu 
salonda bir araya geldiğimizde acil durum müdahale ekipleri kurma sözü vermiştik sizlere. Şu 
anda bu teşkilatlanmaya ilişkin ilk ve en önemli aşamayı tamamlamış olmanın gururu ile 
karşınızdayız. Birazdan beratlarını takdim edeceğimiz kıymetli arkadaşlarım, kulübümüzün hem 
ilk acil durum müdahale ekibi, hem de ülkemizin dört bir yanında yetiştirilecek ilk müdahale 
ekiplerimizin eğitmenleridir. Kendilerini sizlerin huzurunda bir kez daha tebrik ediyorum. 
Bu kıymetli organizasyonda, AKUT Vakfı’nın iş birliği ve katkıları bizim için çok önemli. Burada 
bulunan emek sahibi, AKUT eğitmenlerine sizin huzurunuzda büyük bir teşekkür gönderiyorum.  
Sözlerimi 2017 yılında genç yaşta kaybettiğimiz Şevket Keresteci kardeşimi anarak bitirmek 
istiyorum. 15 yılı aşkın bir süre AKUT’ta Yönetim Kurulu üyesi olarak görev yapmış Galatasaray 
tutkunu ve Ali Sami Yen kapalı tribününün vazgeçilmez isimlerinden sevgili Şevket, inanıyorum 
ki, bu töreni şu anda keyifle izliyorsun. Sana ve 6 Şubat depreminde hayatlarını kaybetmiş bütün 
kardeşlerimize buradan rahmetler diliyorum ve değerli ailelerine sabırlar diliyorum, hepinize 
saygılarımı sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Dursun Başkanım, lütfen podyumdan ayrılmayalım bir afet ekiplerimize AKUT Vakfı iş birliği ile 
kurulan ilk müdahale ekibimizi takdim edip, kendilerine sertifikalarını verelim, müsaadenizle.  
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Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
O zaman Saydun Bey’i de davet edelim buraya.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Tabii ki, Sayın Saydun Gökşin. Ali Bey, listeyi okuyabilir miyiz lütfen. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 
Sayın Abdullah Can Nalbantoğlu, Sayın Ali Özarboy, Sayın Ali Can Gürsoy, Sayın Erdal Korkmaz, 
Sayın Hasan Alp Demir, Sayın Hüseyin Tuğsan Boroğlu, Sayın Kaan Boncuk, Sayın Metin Önal, 
Sayın Nezih İlter Karaman, Sayın Ozan Özen, Sayın Senem Erenrem Pilav, Sayın Suat Sarı, Sayın 
Timur Kuban, Sayın Tuğçe Boncuk, Sayın Zeynep Arapoğlu, Sayın Şehmuz Tekik, Sayın Faruk 
Sahaf Başaran, Sayın Sema Özkan. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, berat takdim törenimiz, bir fotoğrafla ölümsüzleştirelim. Bütün ekibi 
sahneye alalım. Eğitmenlerle birlikte. Toplantımıza katılamayan yoğunları nedeniyle 3 değerli 
arkadaşımız daha var, ben okumak istiyorum. Behzat Alp Atapek, Fatih Eren Alkaya ve Nusret 
Cömert. 
Değerli hazirun, bu madde kapsamında, kendisi de bu ilk müdahale ekibinde olan Dr. Sayın Dr. 
Suat Sarı’yı kürsüye davet ediyorum. Buyurun. 
 
Suat Sarı 
Sayın Divan Kurulu, değerli Başkanım, saygıdeğer Yönetim Kurulumuz ve saygıdeğer hazirun, bu 
konunun önemini sizlerle paylaşmak istiyorum. Çünkü bugün belki gazete okuyanlarınız vardır. 
6 Şubat ile ilgili AFAD başkanı bugün bir açıklama yaptı, dedi ki, biz bu 6 Şubat depremine 
yetişemedik. Yetişememenin de rakamsal açıklaması da biz 34 bin kişi ile bu depreme müdahale 
edemedik diye çok net bir açıklama yaptı. Şimdi buradaki önem ne biliyor musunuz? Herkes 
kentsel dönüşüme odaklanmış durumda, ben de İstanbul Büyükşehir Belediye Meclisinde 5 
yıldır depremle ilgili çeşitli zamanlar konuşma yapıyorum, orada meclis üyesiyim, ama toplumun 
gözünden kaçan en önemli konu, burada deprem olduğu zaman, Türkiye depremde ilk 
müdahale ekipleri ve arama kurtarma ekipleri konusunda son derece yetersiz. Birkaç rakamla 
sizlerle bunları paylaşacağım. Şimdi İstanbul'da biliyorsunuz 48 bin ağır hasarlı bina var. Bu %100 
yıkılacak. 48 bin ağır hasarlı bina demek, 1 milyon 900 bin kişinin o ağır hasarlı binaların altında 
arama kurtarma ekiplerini bekleyeceği anlamını taşıyor. Peki, Türkiye'de 25 yıllık dönemde, 
AFAD, devlet dahil ne kadar arama kurtarma işini bilen, eğitimli kişi var? Bakın, burada gerekli 
olan sayı, toplam 48 bin bina için, 864 bin kişi eğitimli insana ihtiyaç var. Uluslararası literatürde 
her binaya, AKUT’tan aldığımız bilgi, 18 kişi gerekiyor, bu da bir vardiya, ikinci vardiya gelmesi 
lazım. Bırakın, ikinci vardiyayı. Bir vardiya, toplam İstanbul'da 864 bin kişiye ihtiyaç var ve bu 
864 kişi karşılığında AFAD’ın tüm Türkiye'de mevcut eğitimli akredite insan sayısı kaç, biliyor 
musunuz? 48 bin. AFAD’ın web sitesine girin göreceksiniz. Bir sene evvel, 6 Şubat depreminde 
zaten bugün gazetelerde beyanatı var. Dünkü sempozyumda da AFAD başkanı açıkladı. 35 bin 
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kişi ile müdahale edemedik dedi. O açıdan bu büyük kulübün, bu girişimi çok çok önemli. Ya 
devletin 25 yılda başaramadığı olayın bir adımını attı bu kulüp, bunu tabii biz çok evvelden 
yapabilirdik. Yani herkes kentsel dönüşüm diyor. Bu ülkenin ekonomik durumu, İstanbul'daki bu 
kentsel dönüşüm, en az 48 bin binanın değişmesi için, 100 yıl gerekiyor. O zaman biz 100 yıl 
kentsel dönüşümü bekleyeceğimize, gökten de bir petrol yahut altın yağmayacağına göre, bu 
arama kurtarma ve ilk müdahale ekiplerini, mutlaka önem verip, yapmamız lazım. Japonya, 
Meksika, Şili, hepsini inceledim. Eğitmenlerimiz bize kitaplar tavsiye etti. Bunları tek tek baktık. 
Orada bu hareket o zamanlar başlamış ve bunu başarmışlar, biz de başarabiliriz. Ama 
Galatasaray gibi kulüplerin ön alması lazım. Galatasaray kulüplerinin Yönetim Kurullarının, 
başkanlarının buna çok önem vermesi lazım. Ben buradan saygıdeğer başkanıma, Yönetim 
Kuruluma Türkiye'ye bir örnek olduğu için, bu konuda, bu büyük girişimi başlattığı için 
şükranlarımı sunuyorum. Teşekkür ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Deprem gerçeği ve yapılması gerekenler konusunda, gerçekten çok üzüntülüyüz ama kıvanç 
verici bir olay, kulübümüzün, Türkiye'nin en büyük sivil toplum kuruluşu olarak bu konuda da 
ön almış olması, öncülük yapmış olması, ne mutlu Galatasaraylıyım diyene. 
Şimdi değerli hazirun, gündemimizin 4 üncü maddesi ile devam ediyoruz. Kulübümüzü 
ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
Ben bir iki noktayı hatırlatmak istiyorum. Galatasaray spor kulübü, Divan Kurulu 1936 da yüksek 
murakabe heyeti adıyla kurulmuş, daha sonra, bir danışma kuruluna evrilmiş olan, Türkiye'nin 
en büyük spor kulüpleri arasındaki en büyük oluşumudur, en saygın oluşumudur. Diğer kulüpler 
ile kıyaslanamaz, biz ayda bir düzenli toplantı yapıyoruz. Olağanüstü toplantılarımız hariç ve 
Galatasaray Divan Kurulunda sadece Galatasaray konuşulur. Bu gelenekseldir. Tabii ki spordaki 
diğer paydaşlarla, bahsederken de isim zikretmeden, kuruluş zikretmeden, rakip kulüp deyip, 
geçmenin de yararlı olacağını hassaten rica ediyorum. Bu bir sansür değildir, herhangi bir şey 
değildir ama gerçekten Galatasaray spor kulübü, Divan Kurulunun özelliğidir. 
Diğer bir konu, kısaca belirtmek istiyorum. Tüzüğümüzden aynen okuyacağım. Tüzüğümüzün 8 
inci bölümü, Kulüp Başkanı ve Yönetim Kurulu ve 84’üncü madde de maddesi de Kulüp Başkanı 
ve görevlerini düzenliyor ve burada şunu söylüyor. Kulüp Başkanı, kulübü temsil eder. Kurumsal 
iletişimi ve kulübün faaliyetlerini yönetir. Dolayısıyla kulübün en üst düzey kurumsal 
iletişiminde, Kulüp Başkanının, Sayın Kulüp Başkanının son noktayı koyduğunu da söylüyor. 
Dolayısıyla bu konuda da ben hassaten rica ediyorum. Teşekkür ediyorum dinlediğiniz için, şimdi 
söz alma talebini iletmiş olan konuşmacılarımızdan, Sayın Hayri Kozak’ı davet ediyorum, sonra 
Sayın Ahmet Şenkal, üçüncü sırada da Sayın Bünyat Balaban. Buyurun Sayın Hayri Kozak. Gelen 
konuşmacıların kürsünün yanındaki yeni basamağımızı kullanmalarını rica ediyorum. Daha kolay 
olacaktır. Hayri abi. Özel basamak yaptık.  
 
Hayri Kozak 
Benim özel kurtarıcım vardı ama geç kaldı bugün. Sevgili ikinci başkanımız. Efendim 
başkanlarımızı, her iki başkanımızı, kulüp ve divan, saygıyla selamlıyorum. Hepinizi hoş geldiniz 
diyorum. Çok güzel şeyler izledik bugün. O kadar güzel, olayın karşısında, biz ne söyleyeceğiz 
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biraz şaşırıyorum ama ben yine bir şeyler bulurum tahmin ediyorum, yani sizi boş bırakmam 
ama, şunu rahatlıkla söyleyeceğim. Bugün rakam konuşmayacağız. Dolayısıyla değişik şeylerle, 
değişik konularla gündemimizi dolduralım ama faydalı konular olmasını diliyorum. Ben öyle bir 
çabaya girdim, değişik konulardan bir, 4, 5 konudan bir hazırlık yaptım mütevazi. Onları, bütün 
üyelerimizle, yalnız Divan Heyetiyle değil bütün üyelerimizle paylaşmak istiyorum ve bu ne 
kadar, 5 tane. Yani sıkılmayacağınızı biliyorum. Ama bıkarsanız beni haberdar edersiniz. Şimdi 
birinci konu, Galatasaray tüzüğü, 2023. Tüzüğün tasarısı. Şimdi bu tüzük bayağı uzadı. Diğer 
kulüplerden Fenerbahçe galiba uygulamaya başladı ve biz de kararları aldık, yakın tarihte, 
uygulamaya geçeceğiz. Uygulamaya gelmeden, ben bir önümüze bakalım diye bir düşünce 
husule geldi. Çünkü içinde son derece önemli, değinilmesi gereken konular var. Ben bu tüzüğün 
zaten bir yerde başına dert olmuş bir adamım. Beni kısmen dinleyenler hatırlayacaktır. Burada 
bizim tüzüğümüzdeki bütçe konusuna ben çok takılmış durumdaydım. Yıllardan beri, sadece bir 
tek şeyi çok sık söyledim. Bu bütçe bize uygun bir bütçe değil. Çünkü bütçe nedir? Bir kulübün, 
şirketin, şirketler grubunun, vesaire ama tek üniteyle dağılmış olan kuruluşların toplam gelirinin, 
giderinin incelendiği toplantılardır. Biz benim hatırladığım, üye olduğumdan beri, ki 57 sene 
oldu. O tarihten bugüne kadar daha doğrusu biraz daha geriye gideyim. Kuruluştan bugüne 
kadar biz sadece Galatasaray spor kulübü derneğinin bütçesi ile bugünlere kadar geldik. Bunu 
hiç abartmadan söylüyorum, defalarca da söyledim. O zaman şimdi söyleyeceğim birtakım 
kanunlar yoktu. Bunun halledilmesi gerekiyordu. Çünkü komik bir durumdaydık, diyelim ki, 
bütün sistem, 1 milyar lira gelir veya gider yapıyor. Sen bütçeyi amatör şubelerden ve bir iki tane 
daha ilave şeylerden olan, o 1 milyarın yanında, 100 bin lirayla yapıyorsun ve bunun için bütçe 
kongreleri yapıyorsun, en sona kalıyor, insanlar gece uyumuyor, o bütçe geçmeden de genel 
kurul bitmiş olmuyor. Bu inanılmaz bir şeydi, çok inanın ben ağzım yoruldu söylemekten. Şimdi 
çok mutluyum, görüyorum ki, bunda bir değişiklik olacak. Amma, burada büyük bir sürpriz 
geliyor tabii. Buna hazırlanmamız lazım diye ben haddimi aşarak size bazı şeyler söyleyeceğim. 
Şimdi, affedersiniz. Gayet tabii demin dediğim gibi, bundan sonra, şunu bir çabucak bir 
okuyalım. 2021 yılından itibaren tüzük tadil komisyonu tarafından yürütülen çalışmalar 
doğrultusunda, çeşitli tüzük tadil tasarıları üyelerimizin görüşüne açılmıştır. Doğru, açıldı. Farklı 
nedenlerle, tasarıların tüzük tadil genel kurulu toplantısında görüşülmesi mümkün olmamıştır. 
Diğer yandan, gençlik ve spor bakanlığı, bu çok önemli, 7405 sayılı Spor Kulüpleri ve Spor 
Federasyonu kanununun gerektirdiği bazı değişikliklerin gerçekleşebileceği son tarih 26 Ekim 
2023 olarak belirlenmiştir. Yani o bizim bütçenin de içinde bulunduğu tüzük, baştan aşağı 
yenileniyor ama beni bugün ilgilendiren ve sizin vakitlerinizi aldığım konu, bütçe, bütçe, bütçe. 
Şimdi kuruluşlarından beri dernek statüsü ile son derece sınırlı bütçelerle yaşayan spor 
kulüpleri, hepsi öyleydi. Fener de öyleydi, şeyde. Şimdi Fener değiştirdi. Bizden bir ay kadar 
evvel değiştirdi. Yeni tüzüğü, yani konsolide bütçeyi, yeni alacağımız isim, konsolide bütçe 
olacak. Konsolide bütçeyi Fenerbahçe uygulamaya başladı. Beşiktaş’ı bilmiyorum ama biz yakın 
tarihte başlayacağız. Bütçelerle yaşayan spor kulüpleri bundan böyle, bünyelerinde var olan ve 
farklı statülerle yaşayan kuruluşların bilançolarının konsolide olarak hazırlanmasını ve gerek 
genel kurul ve divan kurullarında, gerek resmi makamlara ve yine konsolide olarak sunulmasını 
sağlayacaklardır. 
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Yani artık o eski minimal rakamlar hayal oldu gidiyor. Şimdi ne olacak? Allah yardımcıları olsun. 
Bundan sonra bugünkü yönetimimiz, yarın müstakbel yönetimler, karşılarında bütçeye 
giderken, milyarlarla karşılaşacaklar. Çok basit iki rakam vererek, size, çok basit, merak etmeyin, 
paniğe de girmeyin. Mesela iki örnek vereceğim size. 2020 ve 2021 yılı. Bütçe, bütçeye giren 
rakamı vereceğim evvela. Bu gelirler, giderlere girelim daha kolay. Giderlerle, şimdi bütçenin 
2020 yılı bütçesinin 431 bin 716 bin lira. Bütçenin tamamı. Burada aynı tarihte, aynı yılda 
Galatasaray spor kulübünün konsolide bütçesi, az önce bahsettiğim, 431 milyona karşı, 1 milyar 
289 bin 300 bin liradır. Dikkatinizi çekerim. Neredeyse 10 misli, 9 misli, 8 misli. Bir sene sonraya 
gidelim. Farklı örnek olmasın diye, bakalım orada nasıl? Bütçe 2021 yılı bütçesi, 540 bin lira. 543 
milyon lira, özür dilerim. Yani sizi yanıltmamak için fazla küsurat okumayacağım. 543 milyon lira, 
gelelim tahakkuk eden, gider bütçesine, o yıl sonunda. 1.8 milyar lira. Bir tarafta, 543 milyon 
lira, ikinci tarafta 1 milyon 845 bin lira. Başka ileri gitmeme herhalde gerek yok. Çok var. 
Örnekler çok. Biz yıllardır, bu kulüp, mali yıllara girdiğinden bugüne hep böyle geldik. Defalarca 
söyledik. Bu kanun çıkması gerekiyordu, biz tedbirini alabilirdik falan, filan. Geçti, gitti. Şimdi 
yeni bir dünya açılıyor. Benim söylemeye çalıştığım, bundan sonra iş zor. Cidden zor. Bu rakamı 
hazırlanarak gelecek yeni yönetimler. Bütçelerini hazırlarlarken, böyle bir, bu kadar bir gelir, bu 
kadar da bir gider bekliyoruz diyecekler ama artık kulübün minimal o oyuncak gibi bütçesi 
olmayacak karşılarında. Tabii bu yönetimler derken, yönetimlerin yanında biz de varız, yani bu 
yönetimler tek başlarına sorumlu olacaklar değil, gayet tabii. Galatasaray üyelerini bundan 
sonraki gelecekte, mali kongrelerde, öyle bütçeleri, aman bütçe çok filan, artık bundan sonra en 
fazla dikkati bütçeye verip, sonucunu da titizlikle beklemek mecburiyetinde kalacağız hep 
beraber. Başta yönetimler olmak üzere. Bundan sonraki yönetimler biraz düşünecekler. Çünkü 
bütün arkadaşlarımız, sorumluluk sahibi, her biri iş adamı, falan filan birtakım arkadaşlarımız, 
kişilik sahibi arkadaşlarımız, girdikleri şeyin altında ne çıkacak, bundan sonra bu gözle bakmaları 
lazım diyorum ben. Eğer doğru değerlendirmiyorsam, aksini düşünen arkadaşlarımız da bir çift 
laf ederlerse, çok çok memnun ederler beni. 
Bu sıkıntıların beraberinde, şöyle bakarken, bir de durumumuza, hemen hızlı, ben rakam 
konuşmak istemiyorum ama hemen bakalım. Şimdi bütçe bu hale geldikten sonra, bizim 
bugünkü, yani 31 Mayıs 2023 tarihi itibariyle birkaç rakam vereceğim size.  
Faaliyet raporunun 399 uncu sayfasına girdiğiniz zaman, kulübün net borç ve yükümlülükleri, 
küsuratı okumuyorum. 13 milyar lira. Tekrar ediyorum. Kulübün net borç ve yükümlülükleri 31 
Mayıs 2023 yani 12 nci ayın son günüdür bu yeni usulle, 13 milyar lira. Bunun yanında da, bunun 
yanında da, borç-alacak, net borç-alacak 7.1 milyar lira. Bu ciddi, çok ciddi sorumluluklar 
olduğunu siz biliyorsunuz zaten, hemen yanında, arkasında gelen. Bunların karşılığında kulübün 
verdiği bütün bunların karşılığı olan teminatlar. En az borçların, tahakkuk etmiş borçlar kadar 
önemli arkadaşlar. Siz çok iyi takip eden kardeşimsiniz, bunları siz bize anlatırsınız teyiden lütfen. 
Şimdi burada da bu teminatlarda, grup tarafından verilenler, 13 milyar. Tam konsolidasyon 
kapsamına girenler, 14.5 milyar. Bağlı ortaklıklardan gelen 5.4 milyar, bizim toplam değişik 
şekillerde, yollarda vermiş olduğumuz gayri kabili rücu teminatlarımız, 19.9 milyardır beyler. 
Sayfa 573. 31 Mayıs 2023 mali tablolarında, bir tetkik etmenizi önemle tavsiye ediyorum. Eğer 
yanlışım varsa da benim suratıma çarpmanızı rica ediyorum. 
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Şimdi çok farklı bir konuya gireceğim, ben çok değişik konulardan aldım ki, sizi sıkmayayım diye. 
Ama ilginizi çekeceğine bunun da inanıyorum yani. Deminki pek sevimli değildi ama bu başka, 
daha sevimli olabilir. Şimdi nedir? Bizim TFF, biliyorsunuz bu Türkiye Futbol Federasyonu diye 
bir kuruluşumuz var. Bütün kulüpler, yani sadece bizim kulübümüz değil, herkes onunla savaş 
halindedir. Yıllardır bu böyle gelir arkadaşlar. Birtakım sevinçler olur, devletin tayin ettiği 
adamlar işte söylenir, yönetimler kurulur falan filan. İte kaka biz böyle geliyoruz. Bu böyledir. 
Bunu şımarıkça söylüyorum. Şimdi bakın, ben bu Türkiye, yahu bizde böyle. Acaba futbolun 
beşiği sayılacak, en ileride olan, Avrupa ülkesini 3 tanesini al, şöyle bir karşılaştır bakalım, biz 
nasılız, onlar nasıl diye. Ben çıkardım bile, enteresan bir tablo çıkıyor. Benim en yakınlarım olan, 
bence öyle, kulübün de geleceğini yakından ilgilendiren, en önde ilgilendiren, Divan Kurulu 
arkadaşlarımla, bunu paylaşmak istedim ben. 
Şimdi bakın, şunu bu bir sürü bilgi var, onların, paniğe girmeyin, onlara girmeyeceğim ben. 
Bakın, bir defa adetsel bir bakalım şuna. Bizim Türkiye'de, profesyonel gruplar, yani profesyonel 
derken, Süper Lig, birinci Profesyonel lig, ikinci ve üçüncü profesyonel liglerin temsilcileri, yani 
federasyon genel kurullarındaki temsilcileri, tam 257 kişi. Hemen geçiyorum, bu yeni diğer 
temsilcileri, amatör kulüpler, konfederasyon başkanları, 10 kişi. Profesyonel futbol dernekleri 6 
kişi, futbol antrenörleri dernekleri 6 kişi, futbol hakem ve gözlemcileri 6 kişi olmak üzere, 
2057’nin yanında, sadece bu saydığım burada dünya kadar insan var. 28 kişi. Yani bizim meşhur 
federasyonumuzun seçimlerinde oy hakkı olan, birinci lig başta bizim aktörler tabii, 257 iken, 
bütün Türkiye'deki diğer amatörler, toplamı 28 kişi. Bunların hepsinin toplamı, 285 kişi oluyor. 
Şimdi Almanya’da neymiş ona bakacağız. Hiç merak etmeyin, kısa geçecek. Almanya, Almanya 
birinci grupta, yani bizim 257 olan grubumuzda, profesyonel gruplarda, 122 kişi. Amatörler yine 
aynı şekilde, bizim gibi işte bütün bu saydığım diğerler, onlar da 130 kişi, şimdi bu da toplam 
delegesi, Almanya’nın bize biraz yakın, 252 kişi. Ama burada ayırıma büyük önemle dikkatinizi 
çekiyorum. Birinde 122 kişi, öbüründe amatörlerde 130 kişi. Gelelim İspanyaya, ispanyaya 
gelince, yine profesyonel grup, yani bizim bu 257 kişi olan profesyonel grup, onlarda profesyonel 
toplam delege sayısı, 60 kişi. Yani ufak bir memleket. Normal. Bizim de 200 küsur kişi. Geldim 
yine aynı paralelde gidiyorum. Amatör grupların toplam amatör grupların, antrenörler hepsi 
dahil, onlar da 80 kişi. Tamamı, 140 kişi. Yine affedersiniz, şimdi bu bütün rakamlar, üzerinde 
çalışılmış rakamlardır. Her türlü şekilde, her türlü eleştiriye açık insanım. Bunu da yapalım lütfen. 
Şimdi genel kurul katılımlarından birkaç tane rakamsal halimizi biraz daha görelim diye, size 3 
ayrı genel kuruldan, zaten genel kurulların sonuçlarının ne olacağını bizler hepimiz biliyoruz 
zaten. İsimler değişir ama değil mi sevgili kardeşim benim. Biliyoruz. Bir komedidir dönüyor. 
Bakın 18 Haziran 2013 genel kurulunda, katılım 207 kişi, kayıtlı üye 298 kişi, katılım 207 kişi, 
katılmayan 91 kişi. Katılım %69. 2018 yılında, kayıtlı üye yine 294. Katılım 185, katılmayan 109. 
Evet, genel kurul rakamları. Tabii, tabii. Genel kurulun katılım rakamları, yani hazirunlar ve 
katılımlar. Hemen bana gelin yanlış bir şey varsa. 2019 yılında kayıtlı üye, 294, katılım 215, 
katılmayan kişi de 79. Yani bu kadar sınırlı olarak kolay kolay üyesi, delegesi olunamayan bir 
federasyondan başlıyoruz, her türlü eleştiri oluyor, gazeteler yazıyor. Zaten Fener baş rol 
oyuncusu gazetelerin. Sonuçta en laubali tarafını söylüyorum. Katılmayan, birinde 91 kişi, bu 
250 kişinin içinden, ikincisinde, 209 kişi, üçüncüsünde 79 kişilik bir katılmazlık var. Bu da 
Türkiye'deki federasyon tablosu da bize böyle şeyler gösteriyor. Şimdi, şimdi çok hassas, çok 
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riskli, başta benim için riskli, ama sizinle mutlaka paylaşacağım bir konuya geliyorum. Nedir o? 
Sivil toplum kuruluşları. Şimdi evvela şunu söyleyerek başlayacağım. Bunu istediğiniz gibi yanlış 
anlayabilirsiniz, ben siyaset yapmıyorum. Bazı gerçekleri göz önüne koymaya mecburuz. Bunu 
ben üzerime alıyorum. Şimdi bakın, biz Türkiye'de, hayati günler yaşıyoruz. Bu ülkenin 
vatandaşları olarak, iyi, kötü düşünen var. Bunlardan bahsetmiyorum. Ama hayati günler 
yaşadığımız muhakkak ve yakında da zaten seçim geliyor. Şimdi bakınız, son seçimlerden 
bahsediyorum. O kaç kişi katılmış bu seçimlere? Zaten ne kadar hazirun olduğunu biliyoruz, 
hepiniz, milletin işi, bakınız. Son milletvekili seçiminde, Cumhuriyet Halk Partisinin 19 milyon 
oyu varmış.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak.  
 
Hayri Kozak 
Evet, siyaset konuşmayalım mı? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır. Lütfen. Burada siyasi partileri de içeren bir şey, onlar kendi platformlarında zaten bunu 
şey yapıyorlar, yani bizim burada şey yapmamıza gerek yok yani. 
 
Hayri Kozak 
Hiç problem yok. Divan Kurulu müsaade etmedi, bırakırız. Merak eden beni arar. Şimdi teşekkür 
ederim sevgili başkanım. Şimdi tek, tek hızla, çok hızla, futbol harcamalarımıza bakacağım. Tek 
rakam söyleyeyim, bunu da söyledim ben size. Tekrarlayarak geçeceğim, yani bizim 2023 yılı, 
2022-2023 yılı futbol harcamalarımızı söyleyeceğim. Hemen geçeceğim. Şimdi bakın, vergiler. 
Menajerler giderleri dahil olmak üzere, toplam TL olarak transfer maliyetimiz, 7 milyar 700 
milyon liradır. Euro bazında 28.9 kur üzerinden, 266 milyon 613 bin eurodur. Bu daha önce de 
size sundum, itiraz olursa bana gelin dedim. Aynı rakam, ama bu rakamı tekrar hatırlatıyorum. 
Şimdi az önce başladığım bütçe mütçe rakamlarına gelirken, bu rakamı da sadece futbola giden 
bir rakam bahsediyorum, onun yanına koyuyorum. Yanına da bütçenin geleceğini koyuyorum, 
bir hatırlatma anlamında. 
Şimdi bitiriyoruz, bizim yine benim yıllarca bıkasıya söylediğim bir olay var. Ama çok ama çok 
önemli. Özür diliyorum. Bizim şu anda 19 bin kayıtlı üyemiz ve 14 bin de oy sahibi üyemiz var. 
Aynı bütün kulüplerde de rakamlar değişmekle beraber, aynı düzen var. Şimdi benim derdim şu, 
14 bin tane üyemiz oy kullanıyor. Kullanmayan da var, işte söyledim. Peki, Sayın Başkan 
defalarca söyledi. Çok haklı olarak söyledi. Sayın Divan Başkanımız da söyledi, biraz sıktım ben 
demin ama onlar da geldiler, geldiler, Galatasarayın, Türkiye'nin ülkenin en yüksek, en büyük, 
en önemli siyasal, pardon, sivil toplum örgütü olduğunu söylediler. Aynen ben katılıyorum size, 
yanlış anlamayın. Her zaman olduğu gibi eleştirmiyorum. Ben aynen altına imza atıyorum. 
Aynen böyle. Bu siyaset yapmak değildir. Onun altına ben giriyorum, siyaset yapıyorsam, ama 
bunu bilmemiz lazım. Şimdi ben bu kadar değerli üyelerden oluşan bir genel kurulumuz var 
bizim. Sayısı belli. Biz bunların Customer Relationship dediğimiz, Management’in eseri olan 
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teker teker ayrı ayrı CV’lerini bir türlü çıkartamadık. Benim size, bütün samimiyetimle, bütün 
kalbimle ifade ediyorum. Evet, aynen her ikisinin de söylediği gibi, Türkiye toplumunun en 
kaliteli gruplarından biridir, bizim bu topluluğumuz. Bu çalışmanın mutlaka yapılması lazım. Bu 
bilgi işlem sistemimizin başında, Fatih Bey diye bir arkadaşımız var. 4 senedir onunla 
konuşuyorum, niye yapmıyorsunuz diye, yapamıyoruz diyorlar. Bu ne olacak? Bizim hep lafla 
söylediğimiz, ülkenin en eğitimli, en yetenekli insanlar grubu, işte biz ona sivil toplum diyoruz 
falan, filan. Bunun listesinin çıkması lazım arkadaşlar ve hiç şaka değil, çıkması lazım. Hele 
bundan sonraki gelişlere, çıkması lazım. Bu yönetimden, yakında seçim var biliyorum. Seçim 
olur, olmaz. Olmasa da bile, eğer ayrılacak kişiler varsa ki, dedikodular oluyor, inşallah olmaz 
öyle bir şey. Ama görevlerinden gitmeden önce, (seçim olacak Hayri abi, seçim olmazsa olmaz.) 
tamam, olsun, olsun. O zaman şöyle yapalım. Seçim olsun, seçime bir keyif verelim mi? Verelim. 
Şunu rica edeyim. Siz seçim beyannamenizde, şu Customer Relationship gereğini biz gitmeden 
yapacağız deyin. Tamam mı? Ha. (KVK var abi.) KVK’yı seven kim? Hangi? Biz mahkemelerden 
döndük o yüzden. Peki. Bu yani bunca senedir, yani siz, o malum arkadaş, ikaz ediyor diye, bak 
sen gidersin içeri bir defa. Ben daha önce beraat ettiğim için kalırım burada. Onunla sen 
uğraşırsın başkan, ama ben gitmeden önce, içeriye de girmeden önce, şu kararı al, talimatını 
ver, sizi temin ederim arkadaşlar, şakalar bir yana, 20, 25 kişiyi tayin etsin kulüp, 2 ayda bu 
çalışma biter, öyle bir tablo çıkar ki karşınıza, aklınız durur. Yabancılardan biri bakarsa, onların 
da aklı durur. Bu kadar değerli, bu kadar yetenekli insanların bünyesinde bulunduğu bir 
toplumumuz var bizim. Öyle mi Ayhancığım? Öyle mi? Niye bunu elimize almıyoruz? Hepimiz iş 
adamıyız, hepimiz, biz değiliz tabii, biz geçtik artık da. Yahu bizim böyle bir hazinemiz var 
arkadaşlar, vallahi hazinemiz var, yemin ediyorum size. Bunu bitirelim, yapalım. Bunu da 
yapacak kişiler, sicil grubu. Başındaki kişiyi de tanıyorsunuz. Bunu yapacak yetenekte. Sicil 
kadrosunu toplayacak, sayın yeni başkan adayımız, Dursun Özçelik de, yok Dursun Özbek de, 
yani talimatını verecek. Ben kişisel bir istek, Hayri olarak, size rica etmiyorum. Yalvarıyorum, bu 
talimatı vermeden bir yere gitmeyin. Efendim hepinizi saygıyla selamlıyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak’a mufassal konuşması için teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Sayın Ahmet 
Şenkal. Buyurun. Hayri abi sağ olsun, seçim ateşini yaktı, olimpiyat ateşini yakar gibi. (Zaten ben 
olmasam hiç kavga etmeyeceksiniz yani.) 
 
Ahmet Şenkal 
Hayri ağabeyin önceliği var, Hayri abim istediği kadar şey yapar, teşrifat yapar.  
Tamam mıyız? Efendim Sayın Kulüp Başkanım ve çalışma arkadaşları, Sayın Divan Başkanım ve 
çalışma arkadaşları, değerli hazirun, hanımefendiler, beyefendiler, sesim geliyor mu? Bana 
gelmiyor ama. Geliyor. Güzel. Efendim sizlere saygılarımı, sağlık ve mutluluk dileklerimi 
iletiyorum. İzninizle konuşmama önce birkaç not, geçmişlere ait birkaç not, sonra da ana tema 
ile devam etmek isterim. Önce dün birinci yılını, tabii idrak ettiğim, deprem felaketinde, 
canlarını, hayatlarını kaybetmiş olanları, rahmetle anmak isterim. Ruhları şad olsun, mekânları 
cennet olsun. Allah bizlere bir daha inşallah böyle bir acı göstermesin.  
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Yine başta değerli dostum, adaşım, çalışma arkadaşım, Ahmet Kalafatoğlu olmak üzere, 
ebediyete intikal etmiş bütün Galatasaraylıların, efendim ruhlarına Fâtiha diliyorum. Mekânları 
onların da inşallah cennet olmuştur ve olacaktır. 
Uzun yıllar beraber ter döktüğüm, Saygun Gökşin kardeşimin, kürekçi kardeşimin, iftihar ettim 
konuşması ile ona da bu güzel prezantasyon için ve bundan sonra kulübümüze yapacakları için 
çok teşekkür etmek istiyorum. 
Efendim değerli hazirun, geçtiğimiz günlerde, karşı yakadaki malum camianın, malum 
başkanının, camiamıza ve Sayın Başkanımıza karşı ettiği lafları mesnetsiz, tutarsız lafları, tabii ki 
kabul etmiyorum, etmiyoruz ve beni de bu laflar üzmüştür. Uzun yıllar benim yorumum, uzun 
yıllar bir başarıya aç bir kişinin, giderayak öfke ve hezeyanla söylediği bu lafları kendisinden, ismi 
ile ne bileyim sosyal konumu ile tabii ki bağdaştıramıyorum. Ama bu duruma itidalle yaklaşan 
ve muhatabının seviyesine inmemekte özen gösteren, Sayın Başkanımı ve çalışma arkadaşlarını 
da kutluyorum. Tebrike ve teşekküre layık davranışlarından dolayı. 
Son olarak, kısa notlarda, bu transfer, ara transfer döneminde, gerçekten başarılı ve radikal 
davranışlarda bulunan başkanımızı, Yönetim Kurulumuzu ve tabii Erden Timur Beyefendiyi de 
kendi adıma teşekkür ediyorum. 
Şimdi geliyorum esas bahsetmek istediğim konuya, değerli hazirun. Bendeniz, sevgili Mehmet 
Bilen gibi, hepiniz bilirsiniz. Pek iflah olmaz bir amatör spor tutkunu üyeyim. Galatasarayın bir 
futbol kulübü olmadığını, yani biz Galatasaray FK değil, Galatasaray SK olduğumuzu ben sürekli 
savundum, işte Mehmet Bilen’i de ondan andım bugün burada yok. İlk defa. İnşallah hasta 
değildir. Yani futbolun yahut da şöyle diyeyim, Galatasarayın futbolun bir parçası değil, futbolun 
Galatasarayın bir parçası olduğuna inanan bir insanım. Tabii bu laflarımı, bu sözlerime katılanlar, 
beni dikkatle, ilgiyle izlesinler, amatörler için söyleyeceklerimi, katılmayanlar da rica ederim, 
nezaketle dinlesinler, o kadar. Yani fazla bir şey söylemeye gerek yok.  
Değerli hazirun, son söyleyeceğimi baştan söyleyeyim. Amatör sporlarımızın son dönemlerdeki 
istikrarlı başarısızlıkları, gerçekten beni hem üzüyor, hem endişeye sevk ediyor. Yani pek çok 
amatör branşımızın, dalımızın artık kendi yağı ile kavrulmaya alışmış olmaları, hele hele 
söylemeye de dilim varmıyor ama, malum bir rakibe karşı, kaybetmeyi olağan hale getirme 
eyleminde olması, özür diliyorum ama beni üzüyor. Ben sevgili Sami Çölgeçen dostum gibi, o da 
bugün yok. Nasıl olur, şurada otururdu, hep görürdük. Abartmam, konuyu. Onun geçen divanda 
söyledikleri, herhalde mizahtı, onu abartmam. Ama çok fazla da sessiz kalmam imkânsız bu 
konuya.  
Nereden çıktı şimdi bu derseniz? Şuradan çıktı. Hepiniz geçen Pazar günü akşamı, 
evlerinizdeydiniz. Biliyorsunuz 4 saat içinde, o Pazar günü, sadece 4 saat içinde akşam, 
yaşadığımız travmayı hepimiz hatırlıyoruz. 5.5 ta oturduk. Kızlarımızın voleybol maçı vardı. 
Malum ekiple. 75 dakikada 3-0 gittik. Eh, bir yemek yedim, akşam yemeği. Bir daha oturdum. 
Basket maçımız var. E, orada da 90 yedik. Yani şimdi bunlar pek kabul edilebilir şeyler değil ama 
biraz daha geriye gittim. Bir hafta öncesine, bir hafta önceki Cumartesi, Pazara, yani bu son 
Pazardan bir hafta önceki Cumartesi, Pazara, kürek takımımız sezonu açtı. Sezonun ilk 
organizasyonu. Bismillah, 8 müsabaka. 7 si malum takımın, bir tane de biz almışız. Tabii ki bunlar, 
özellikle kürek sporunun sonuçları beni üzüyor, o camiadan geldiğim için. İlk şeyden, ilk 
organizasyondan böyle perişan olmamız, üstüne bu Pazar, bu tabii itiyat haline gelmiş bu şeyler 
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üzücü. Üstelik, bizim kayıplarımızın her branşta, birazdan belki isimlerini de geçiririm. Her 
branştaki kayıplarımızın sürekli olarak, ayın ekibe karşı olması gerçekten daha üzücü. Yani 
bunun, bunun bir çaresi var mı, yok mu bu durumun? Sebebi nedir ve çaresi nedir? Çok 
uzatmam, ben bilirsiniz, burada 10 dakika konuşur inerim divanlarda, bir senedir de 
konuşmuyorum. Hakkımı şimdi kullanıyorum. Şimdi bu şeyin, sebebi nedir önce? Bana göre iki 
sebebi var. Bakınız, önce amatör dallarımıza olan gerçekten ilgisizlik, yani bu ilgiyi nasıl sağlarız 
onu bilemem. Kayıtsızlık, ilgisizlik, e diyeceksiniz ki kardeşim sen de bu kulüpte görev aldın, 
tamam, biz de ilgisiz kalmışız. Yani kendimi bu işten ari tutmuyorum ama önce ilgisizlik var, 
kayıtsızlık var. Bir de en kötüsü, kanıksanmışlık var. Dilim dönmedi. Ha, iki. İkincisi, bu daha 
önemli. İkincisi daha önemli. Binbir zorlukla yetiştirdiğimiz, kendi evlatlarımızı, sporcu olarak da 
teknik adam olarak da elimizde tutamamamız, bunları uzun seneler bize hizmet edebilecekken, 
elimizden nedense, kaçırmamız. Biraz açayım, biraz açayım. Hem hafızalarımızı. Kurum hafızası 
denen şey bende biraz var. Benim de Hayri abi kadar geçmişim vardır, ben de 58 senesinde 
Galatasaray lisesine başladığımı düşünürseniz, herhalde bir 65 sene olmuş camia içinde, onun 
için şeyi, kurum hafızasını tazeleyelim. Şimdi bakınız, bizim üyemiz, genel kurul üyemiz, hiçbiriniz 
hatırlar mısınız? Ergin Ataman bu kulüpten nasıl gitti? Hatırlayan, hatırlar. Gitmedi. Gönderildi. 
Şimdi, canımız, evladımız. O zamanki yönetimden bir değerli yöneticimizin kaprisi yüzünden 
gitti. Şimdi Ergin Ataman, Panathinaikos’ta mı olmalı, Galatasaray kulübünde mi? Bizim şu 
basketçilerimizin başında mı olmalı? Peki. Peki. Bu 10 sene geride kalmış. 2 sene evvel. Nedim 
Özbey hocanın nasıl bu kulüpten gittiğini hatırlayan var mı içinizde? Bu kadar kıymetli, değerli, 
kendi divan üyemiz, bırakın genel kurul üyeliğini, o kardeşimiz de emin olun, ağlaya ağlaya gitti 
şu kulüpten. Niye gitti? Şimdi Nedim hoca Spor Toto’nun mu başında olmalı, Galatasarayın mı 
başında olmalı? Bu kadarı düşünmek bile bence yeterlidir diye düşünüyorum. 
Şimdi bunları söyledim. İşte kızlı, erkekli voleybol, kızlı, erkekli basketbol, yüzme, kürek, 
hepsinde bu anlattıklarımı hepsine teşmil edin. Ama ben tabii burada bütün bu branşlar için 
konuşma hakkına sahip değilim, o konuşmaları yapacak somut örnekler verecek bir sürü 
arkadaşımız divanda mevcut. Bu dallarda yetişmiş. Onun için ben böyle üstü kapalı, genel 
geçerim, ama, ama 50 yıldan fazla içinde bulunduğum kürek şubesi için somut örnek veririm.  
Bakınız, lütfen istirham ediyorum, dinleyiniz. Efendim yıl 2023, geçen sene. Aylardan Mayıs. 
Fransa’da Brive-la Gaillarde’da, ne yapılıyor? Avrupa kürek şampiyonası yapılıyor. Bizim milli 
takım bünyesinde olan 6 tane kürekçimiz de orada yarışıyorlar. Sıkı durun, 2 ekibimiz de orada 
Avrupa Şampiyonu oldular. Biz de duyduklarımıza inanamadık ama oldular. Hem iki tekimiz, 
hem 4 tek dümencilerimiz Avrupa şampiyonu oldular. Bırakıyorum bir tarafa, bu aklınızda 
dursun. Aradan 3 ay geçiyor. Ağustos 2023, yine Fransa’da, bu sefer Paris’te, U19 gençler dünya 
şampiyonası var. O demin bahsettiğim iki ekibimizden birisi, 2 tek dümencisizimiz, dünya 
şampiyonu oldu değerli hazirun, Avrupa’nın o gün için en ünlü, başta Almanya, İngiltere olmak 
üzere, bütün ekiplerini geçtiler. Dünya ya, bunun şakası, şukası yok. Adam dünya şampiyonu 
oldu. İki tane çocuğumuz, 19 yaşında bu çocuklarımız. Ağustos. Geldiler. Geldikleri gibi, 
Küçükçekmece’ye gittiler, yine aynı şeye devam. Yine Allah razı olsun, Sayın Başkanım bir gün 
kabul etmiş, tebrik etmiş. Yetmez. Yetmez. Bunları pamuklara sarmamız lazımdı, bu iki 
çocuğumuzu. Sarmadık, yani nasıl pamuklara saracağız. Her şey olabilir. Bizim bir sonraki 
dergimizde, 3 sayfa, 5 sayfa röportaj. Ya bunlar 19 yaşında çocuklar. Bakın, şeyleri havada, 
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akılları. Muhakkak ki ikisinin de flörtleri vardır, onlara bir hava atmaları vardır. Onore olmaları 
lazımdır. Bir maça buradaki bir maçımıza, çıkartırız, eskiden yapardık, anons ederiz, bu 
çocuklarımızı onore ederiz. Ne bileyim, gazetede röportaja, her bir şeyler olabilirdi yani, 
yapmadık. Manevi durumdan çok, maddi durumdan da hani abartmadan, tatmin edebilirdik. 
Yapmadık, Ağustos ayından bahsediyorum. Eylül’ün sonu geldi. 45 gün sonra, aaa, bir baktık, bir 
tanesi çocuklarımızdan. Karşı yakaya geçmiş, gitti. Dünya şampiyonumuz. Öyle veya böyle. Kim 
bu çocuk biliyor musunuz? Değerli hazirun, 8, 9, 10 yaşından beri bizim içimizde, hepimizin 
dümencisi, ufacık çocuktu. İçimizde yetişti, annesi ve babası, sıkı durun, genel kurul üyesi değil, 
Divan Kurulu üyesi. İkisi de, hem annesi, hem babası, çocuk kalktı gitti. Şu anda ismi lazım değil, 
rakibimizde. Tabii üzüldük. Ya dedik hiç değilse, burada kalan partneri, iki tek demedik mi? 
Burada kalan arkadaşımı da, kardeşimi de, Enes Biberi de huzurunuzda kutluyorum. Tabii ki karşı 
yaka ikisini birden davet etti. Bol imkânlarla, ama bu Enes, yok ben Galatasaraylıyım, gitmem 
dedi. Hâlâ Küçükçekmece’de oturuyor. Bakın bu arkadaşım, bu kardeşim, hâlâ ben Pazar günü 
Küçükçekmece’ye gittim. Bu arkadaş, hâlâ Küçükçekmece’de ben Galatasaraylıyım diyor, 
oturuyor. Yeni bir partner bulur, tekrar dünya şampiyonu olur mu olmaz mı? Onları bilemem. 
Ama bu arkadaşımın gösterdiği tabii bu fedakârlığı ve vefayı takdir etmesi genel kurulun, 
Yönetim Kurulumuzun ve işte hiç değilse, bu arkadaşı pamuklara saralım, arkadaşlarım, değerli 
hazirun. Bitmedi. Söyledim size, geçen Pazar, bu Pazar, 3 gün evvel gittim Çekmeceye, ya yani 
kürek sezonu açılmış. İlk müsabakaları yapmışız, son derece kötü, geçen senenin devamı olmaya 
başlamış işler. Bir bakalım ne oluyor dedik. Orada konuşmalarda. Size dedim ya bu Mayıs 
ayındaki Paris’teki 4 tek dümenciliği bir kenara koyun şimdilik. Ahmet abi ya, 15 gün evvel 4 tek 
dümencilikteki Gökhan kardeşimiz de maalesef o da geçti, Karşı kıyıya. Ne diyorsun? O da gitti. 
Yani öbür ekibimiz de. Şimdi gider, gitmez. Ama hep söylediğim şu. İçimizden, kalbimizden, 
gönlümüzden yetiştirdiğimiz kıymetlerimizi bile lütfen, biz yapalım gereğini de olmasın. Ama 
bunları da elimizde tutamadık. Ben bunu bir kinaye için söylemiyorum. Ama sanıyorum ki Sayın 
Başkanım ve Yönetim Kurulum bu konuyu bundan sonra dikkatle izleyecektir. Nasıl izleyecektir? 
Özellikle sevgili Rıza kardeşim, bu hafta Cumartesi, Pazar günü bu kürekçilerimizin Türkiye 
kupası var. Türkiye kupasına girecekler. Bilmiyorum, benim gördüğüm moralsiz filan, işte 3, 5 
kişi hazırlanıyorlar. Rica ediyorum, ne olur? Hafta sonu gidin kardeşim, gidin. Bunların 
müsabakalarını takip edin, bir sarılın onlara. Benim şeyim, ricam sizden bu. 
Son bir şey söyleyeyim, ben fazla uzatmak istemem. Nerede olursa olsun? İsterse Amerika’da 
olsun. Gidelim kardeşim. Federasyon beni ilgilendirmiyor. Neyse, karşılıklı konuşmayalım, sevgili 
kardeşim. Ne kadar takdir ediyorum. Bakın Yönetim Kurulumuz, dün tam kadro ile deprem 
bölgesine gitmiş, hepsine helal olsun. E, kardeşim, Köyceğiz değil, isterse bilmem neresi olsun, 
Diyarbakır olsun. Birisi de bu çocukların başına giderse, bence iyi olur. 
Efendim, şimdi son, biraz da konuyu dağıtayım diye söyleyeceğim. Bakınız, sene 2021 ve bu sefer 
Aralık ayı, yani şundan 2, 2.5 sene önce, çok değerli Dursun Başkanımın da içinde olduğu, bir 
danışma kurulu toplantıları olurdu o zaman. Selamlar olsun, Burak başkanımıza, onun yaptığı iyi 
işlerden biri de, Galatasarayda periyodik olarak bir danışma kurulu toplamak idi. Gerçekten her 
ay muntazam topladı. Şimdi hakkını yemeyelim ve bu danışma kurulu toplantılarının hepsinde 
de sevgili Dursun Başkanım da vardı, çok güzel konular anlattı, hep kalkar, gayet güzel aktifti, 
konuşurdu, özellikle işte inşaat projelerimizi, şunu, bunu, falan, Riva’yı özellikle dile getirirdi. 
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Çok bilgilendik, filan. Aralık ayı danışma kurulu toplantısında, bizim o zamanki yine sevgili ikinci 
başkanımız, Polat Beyefendi, Polat Bengiserp kardeşimiz, kalktı dedi ki, benim de bir 
söyleyeceğim var. Buyur. Dedi ki, bizim dedi, değerli işte orada eski Kulüp Başkanlarımız falan 
var. Değerli hazirun dedi, müthiş bir şeye imza atıyoruz, projeye. Bizim dedi bir projemiz var, 
yönetim olarak. Nedir dedik. Anlattı, dedi ki, bakın okuyorum. Atlamayayım diye. Selim Sırrı 
Tercan ağabeyin izinde Paris’te 24 Galatasaraylı, projesi bu. Dinledik, Sayın Başkanım da 
oradaydı. Nedir dedik. Ya dedi bu çok önemli. 2020 Tokyo olimpiyat oyunlarında hafızalarınızı 
tazeleyeyim, suyun öbür tarafındaki rakibimiz, 108 kişilik Türk spor kafilesinin 22 sporcusunu 
kendi bünyesinden verdi. Yani neredeyse dörtte biri oradandı, yetmedi, Plus 11 tane de kendi 
içinde olan ama yabancı olup, kendi ülkelerinde olimpiyata katılacak sporcuları vardı. 33 kişileri 
vardı. O şeyde, bir talihsizlik herhalde, biz Galatasaray kulübü olarak, Tokyo olimpiyatlarına 4 
kişi ile iştirak ettik. 4 sporcumuz vardı. Bunun üzerine işte sevgili Polat dedi ki, biz dedi bu işten 
çok şeyiz, alındık, muzdaribiz, 2024 Paris’ten esinlenerek, 24 sporcuyu, olimpik sporcuyu, o 
Paris’e göndereceğiz. Ee, nasıl göndereceğiz? Anlattı bize, dedi ki biz Haliç üniversitesi ile bir 
protokol imzaladık, yaptık, yapacağız değil, yaptık. Evet. O protokol çerçevesinde, bakınız aynen 
onun bir sonra, bu bize anlattıktan bir hafta sonra NEF stadyumunda, burada yaptığı basın 
toplantısındaki söyledikleri, aynı şeyleri söyledi ama, oradaki 3 tane şeyini söyleyeyim size. Diyor 
ki, 2024 Paris olimpiyat oyunları için, 6 olimpik branşı belirledik. Atletizm, yüzme, kürek, yelken, 
judo ve tekerlekli sandalye basketbol branşlarında 24 Galatasaraylı sporcuyu Paris’e göndermek 
için çok iddialıyız, bu nedenle bütün ekiplerimizi yeniden yapılandırdık. Alt yapımız hazır, Paris’e 
gidiyoruz. Şimdi tabii proje, sevgili Polat kendi şeyinden, akşam yazmamıştır. Bu bir kulübün bir 
projesidir ve devamlılık arz etmesi gerekir diye de düşünüyorum. Ama zannediyorum ki, bu 
projenin bugün yerinde yeller esiyor. Sakın ha, Dursun Başkanımın kabahati değil, oradan gelen 
bir proje, söylediğim gibi. Her şey hazır dedi, ama Paris olimpiyat oyunları bugünden itibaren, 
139 gün sonra başlayacak. Benim tahminim, biz 2020 Tokyoya gönderdiğimiz sayıda bile, sporcu 
göndermemiz zor gibi gözüküyor. İnşallah yanılırım, inşallah, Allah beni yanıltsın. O bakımdan 
bu şeyi, bu amatörlerle ilgili, belki sizi biraz fazla tuttum, sıktım, konuşmamı burada bitirmek 
istiyorum, ilginize, dikkatinize, sevgiler, saygılar sunuyorum, çok teşekkür ederim hepinize, iyi 
günler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ahmet Şenkal’a teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Sayın Bünyat Balaban, ondan sonra 
Sayın Turcan Bolayır’a söz vereceğim. 
 
Bünyat Balaban 
Sayın Divan Başkanım, başkanlık heyeti, Sayın Kulüp Başkanım ve Yönetim Kurulu, divan 
kurulumuzun değerli üyeleri, bizleri izleyen Galatasaraylılar, hepinize saygılarımı ve sevgilerimi 
arz ediyorum. 
Şimdi tabii Ahmet abiden sonra konuşmak biraz kolay bir şey değil, zaten benim söylemek 
istediğim birkaç konuya da değindi ama çok önemli gördüğüm için, affınıza sığınarak, tekrar 
edeceğim. Birincisi, dün uğurladığımız, Ahmet Kalafatoğlu, benim Galatasaray lisesi ilk okul 
birinci sınıftan, 1959’dan sınıf arkadaşımdır. Ben de sizin gibi, onu tekrar rahmetle anıyorum. 
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İkincisi, bugünün en önemli konusu, sadece Galatasaray için değil, bütün Türkiye için. 6 Şubatta 
yaşadığımız deprem felaketi, onu unutmak veya ihmal etmek mümkün değil. Büyük bir acı. Ben 
de hayatını kaybeden herkese, rahmet diliyorum. Diğer kayıpları olan yakınları veya maddi 
kayıpları olanlara da sabırlar diliyorum. Bu kadar üzücü bir konuda, tek sevindiğimiz şey var. O 
da kulüp olarak camia olarak, bu konuda yaptıklarımız, yapmakta olduklarımız ve 
yapacaklarımız. Ben burada emeği geçen herkese, şükranlarımı sunuyorum ve bu camianın bir 
ferdi olmaktan da, sadece bu projeyle ilgili olsa dahi iftihar ediyorum. 
Şimdi geçen toplantıda diğer konuşmacılara saygıdan ötürü, ben konuşmamı kısa kesip bu 
toplantıya ertelemiştim. Şimdi o konuya girmeden, geçen toplantı ile ilgili birkaç hususa kısaca 
değinmek istiyorum. 
Bir tanesi, bir geçen toplantıda bir değerli üyemiz, mali konularla ilgili konuşurken, ya transfer 
yapmayalım, gerekirse demişti. Sevgili İsmail Sarıkaya da cevaben transfer iki ayaklı bir işlemdir, 
almak ve satmak vardır demişti. Vallahi bu gelişmeleri daha önceden mi biliyordu, ön mü gördü 
bilmiyorum ama bu çok kısa süre içerisinde geçen toplantıdan bu yana, iki futbolcumuzun 
satışında, çok büyük bir başarı kazanıldı. Bu oyuncuların alış ve satış rakamlarına baktığınızda, 
çok ciddi bir getiri olduğu, çok net gözüküyor. Ben özellikle bu satış aşamasında, Şasa’nın satış 
aşamasında, başta son derece kararlı, dirayetli bir tutum, prensip ortaya koyan Sayın Dursun 
Başkanımıza, bu çok uzun süreçte, sabırla, dirayetle, inatla, görüşmeleri sürdürüp, sonlandıran 
Erden Timur başta olmak üzere, emeği geçen herkese teşekkür ediyorum. Tebrik ediyorum. 
Tabii bunu sadece satış aşaması olarak da görmemek lazım. Aynı şekilde bu oyuncunun 
alınmasından, geliştirilmesinden, yararlanılmasından, satışına kadar geçen süreçte, emeği 
geçen herkese teşekkür ediyorum ve tek tek burada isim sayıp vaktinizi almayacağım. 
Geçenlerde izledim, sevgili Burak başkanımız, Burak Elmas, mealen bu başarı, Galatasarayın 
başarısıdır demiş. Bence çok güzel ve yeterli bir özet bu.  
Şimdi son derece yine ekonomik manada uygun şartlarla alınan oyuncularımız ve 9 una kadar 
muhtemelen alınacak oyuncularımız da tahmin ediyorum, ümit ediyorum, gerekli katkıyı 
verirler. Bu noktada, sadece sportif konuda değil, ekonomik konularda da kulübün bugününü ve 
yarınını öncelikli olarak düşünen, Sayın Yönetim Kurulumuza da bir kez daha tebriklerimi, 
teşekkürlerimi sunuyorum. Sağ olun. Şimdi geçen toplantıda, yine bir konu oldu, sonra aramızda 
epey tartışıldı. O konuda da biraz açıklama yapmak istiyorum. Ahmet abim de kısaca değindi 
ama ben biraz daha açıklayıcı bilgi vermek istiyorum. 
Bu kendisini ve ailesini ne kadar sevdiğimi, saydığımı gayet iyi bilen, Sami ağabeyimizin geçen 
toplantıda yaptığı konuşma ile ilgili. Şimdi değerli üyeler, bilindiği üzere, biz büyük kulüp 
statüsündeki olan kulüpler, sadece bir, iki branşta değil veya spor dalında diyelim, değil. Birçok 
dalda faaliyet gösteriyoruz. Bu hangi branşta faaliyet göstereceğimizin kararı, o kulübün çeşitli 
parametreleri, değerlendirerek, kendi tercihi ile belirleyeceği bir husustur. Zaten tüzüğümüzün 
24/11 maddesi de bu konudaki kararı, yönetimlere değil, genel kurula vermiştir. Şimdi bizim 
tercih ettiğimiz ve faaliyet gösterdiğimiz bazı spor dallarında, rakiplerimizin faaliyet göstermiyor 
olması ne kadar doğalsa, onların tercih ettiği bazı dallarda da bizim faaliyet göstermeyi tercih 
etmemiş olmamız da o kadar normaldir. Şimdi tek tek kulüp ve branş ile vaktinizi almayayım, 
çoğunu zaten biliyorsunuz. Bu son derece doğal bir durumdur ve burada kıskanılacak herhangi 
bir husus yoktur. Şimdi kendisi burada değil, o mutlaka hatırlardı. Polemik yaratmamak için isim 
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vermiyorum. Bir önemli rakibimizin çok değerli bir mensubu, yapmak istediği spor kendi 
kulübünün faaliyet dalı içinde olmadığı için, gelip bizim kulübümüzde spor yapmıştı. Bir başka 
değerli üyesi, o dönem bizim sosyal tesislerimiz çok daha revaçta olduğu için, bizim sosyal 
tesislerimizden faydalanmayı, resmen faydalanmayı tercih etmişti. Bunun gibi, örnekler 
çoğalabilir. Şimdi son dönemde yaşadığımız, bazı tatsız gelişmelere rağmen, bütün 
rakiplerimize, duyduğum saygıyı devam ettirmek istiyorum. 
Bu kapsamda da kıskanma lafını kullanmak istemiyorum. Daha nazik bir ifade ile, imrenilecek, 
gıpta edilecek bir kulüp ve camia varsa, bu tarihi ile, geçmişi ile eğitim kurumlarıyla, ilkleri 
gerçekleştirmesi ile, başarıları ile diğer kurumları ve taraftarları ile Galatasaraydır.  
Bu toplantının başında gördüğümüz Sayın Başkanımızın ve AKUT’un yönetimimizin iş birliği ile 
yapılan projelerde, bizim ne kadar imrenilecek ne kadar örnek alınacak bir camia olduğumuzun 
bir başka çok güzel, somut örneğidir. Değerli üyeler, şimdi esas, geçen sefer konuşmayı 
erteleyip, bugüne bıraktığım, belki de bu demin söylediklerim kadar hoş olmayacak olan 
mevzuya gelmek istiyorum. Ben geçen toplantıda, 3 alt yapıdan yetişmiş futbolcumuzdan 
bahsetmek istiyordum. Bunlar, Ali Turap Bülbül, Hamza Yiğit Akman ve Efe Akman. O 
toplantıdan, yani geçen çok kısa sürede, memnuniyetle öğrendik ki, Ali Turap ile 2027 yılına 
kadar geçerli olan bir profesyonel sözleşme imzalanmış. Yani artık bizim 2027 ye kadar resmen 
bizim oyuncumuz. Şimdi diğer ikisi söz konusu. Hamza Yiğit Akman, kısaca Hamza Akman ve Efe 
Akman. Bunlar, bu evlatlarımız, yıllardır, alt yapımızda eğitim alan, istikbal vaat eden iki kardeş. 
Bunların babaları kim? Eski futbolcularımızdan, hatta bir ara takımımızın kaptanlığını da yapmış 
olan, şu anda da kulübümüzde profesyonel olarak önemli ve etkin bir görev üstlenmiş olan 
Ayhan Akman. Şimdi bu oyuncularla ilgili, çeşitli medya kuruluşlarında geçen haberleri, 
okumakla, dinlemekle yetinmedim. Türkiye Futbol Federasyonunun resmi kayıtlarını da 
incelemeye çalıştım. Görülen durum şu, Hamza Yiğit Akman’ın, profesyonel sözleşmesi var 
kulübümüzle. Ve bu Mayıs ayında bitiyor. Yani Mayıs ayına kadar biz bunu yenilemez veya 
uzatmaz isek, serbest oyuncu statüsüne geçiyor, bize hiçbir şey sormadan, söylemeden, istediği 
kulübe transfer olabilir. Efe Akman’ın halen bir profesyonel sözleşmesi yok. Çok yakında, 
yaklaşık 1 ay sonra filan, 18 yaşına gelecek bu evladımız ve o zaman da bir sözleşmesi olmadığı 
takdirde, çok cüz’i bir yetiştirme bedeli filan karşılığında, serbestçe transfer yapabilecek. 
Abdurrahim Albayrak burada, bütün bu detayları benden çok daha iyi bu prosedürleri bilir, Can 
da öyle. 
Bu evlatlarımızı yıllarca eğitmenin ötesinde, iki yıla yakındır, A takım idmanlarına çıkartıyor, 
dünya çapında oyuncular ile aynı ortamı paylaşmalarını, o idman temposunda çalışabilmelerini 
sağlıyoruz. Genç takımlarda, alt yapılarda oynayan oyuncuların, bir üst takım, A takımla idmana 
çıkmasının, gelişmenin haricinde, ne kadar, gurur, heyecan verici bir husus olduğunu naçizane 
yaşamış olarak biliyorum. Bu oyuncuları, o kadar beğeniyoruz ve yararlı görüyoruz ki, resmi 
maçlarda da kadroya alıyoruz ve bazılarını da belli sürelerle oyuna alıyoruz. Hatta Efe Akman’ı 
dün öyle 3, 5 de değil, yarım saat sahaya sürdük ve yarım saat oynamasına imkân tanıdık. Keşke 
daha fazla süre alabilseler, keşke daha fazla gençlerimiz de bunları yapsalar. Ama bizim 
oyuncumuz olarak devam edeceklerini resmen ortaya koyduktan sonra.  
Şimdi bu tespitlerden sonra, benim sevgili başkanımız ve yönetimimize, yani yönetim derken, 
kulüp ve Sportif A.Ş. futbol yönetiminden bahsediyorum. Sorularım var. Birincisi, Efe Akman’a, 
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profesyonel sözleşme imzalamayı, Hamza Akman’a da mevcudu uzatmayı teklif ettik mi? 
Etmedikse, neden etmedik? Ettik de onlar kabul etmediyse, nasıl devam etmeyi planlıyoruz? 
Bakın bir hatırlatma yapayım. Daha önce, profesyonel sözleşme imzalamayı kabul etmeyen bir 
alt yapı oyuncumuz için, bırakın A takımla antrenmanlara çıkmayı, kendi U19 takımında 
oynamayı bile yasaklamıştık. Şimdi değişen bir şeyler mi var? Bu oyuncuların babaları, Sayın 
Ayhan Akman’ın, kulübümüzde profesyonel ve etkin bir görev yapmakta olmasının, kulüp lehine 
bir avantaj teşkil etmesi gerekirken, bu beklenirken, en nazik ifade ile bunun tersine bir algı 
oluşması hem kendilerine hem kulübümüze zarar vermeyecek mi? Bu yaşlarda oyuncuları 
oynatan ve başarı elde eden, yerli ve yabancı kulüpler olduğunu izliyoruz hepimiz. Yine de bu 
yarışmacı ortamda şimdilik yeterli görmüyorsak, bu oyuncularımızı, bu çocuklarımızı, bizim 
oyuncumuz olarak kalıp, takip edebileceğimiz, bakın bunun altını çizerek söylüyorum. Takip 
edebileceğimiz kulüplere, çünkü olayları yakından takip edenler biliyorlar. Gelişsin diye 
yolladığımız bazı oyuncularımız kayboluyor. Doğru mu Abdurrahim? Takip edebileceğimiz 
kulüplere, daha da gelişmeleri için kiralamak yerine. Hiçbir şey kazanmadan, başka kulüplere 
gitmelerini mi seyredeceğiz? Bütün bunları söyledikten sonra, talebimi de arz edeyim, sayın 
yönetimlerden. Kulübün her bir kuruşunu, kendi şahsi paralarından daha fazla önemseyip, değer 
verdiğini çok iyi bildiğim, başkanımız ve futbol yöneticilerimizden ricam şudur. Şunlardır. 
Lütfen bu konuyu acilen, 18 yaşını doldurmaya da çok az bir süre kalmış olmasını da göz önüne 
alarak, gündeme alınız. Yukarıdaki sorularıma lütfen cevap veriniz. En önemlisi de daha da 
gecikmeden, bu sözleşmelerin imzalanmasını sağlayınız. Böylece, her zaman yaptığınız gibi, 
Galatasaray menfaatlerini birinci öncelikle gördüğünüzün bir örneğini daha veriniz. Şimdi 
süremi ne kadar aştım bilmiyorum. Bir örnek vereyim, burada bakın bu konuştuğumuz konu, 
sadece alt yapımızın, akademimizin, oradaki çalışanların ve diğer oyuncuların motivasyonu ile 
ilgili bir konu da değil. Burada muhtemelen, milyon Eurolar konuşuyoruz. Şimdi son zamanlarda 
yapılan bazı transferlerle ilgili çok kısa bir iki rakam söyleyeyim. Bu ne demek istediğimizi, ne 
konuşuyoruz diye. Son dönemde yapılan, alt yapımızdan yetişmiş ve sattığımız veya satma 
potansiyelimizin çok yakın olduğu filan, oyunculardan, Ardadan bahsetmiyorum. Sadece son 
dönemde, birincisi, Ozan Kabak, 11 milyon euroya satıldı. Yunus Akgün, kiralık olarak yolladık, 
belli bir şartları yerine getirirse, 9 küsur milyon bir getiri sağlayacağız. Emin Bayram, kendisine 
7 milyon euroluk bir teklif yapıldığını duyduk, doğru, yanlış bilmiyorum. Resmi tekliftir, değildir 
bilmiyorum. Ama varsayalım. Ama biz bunu kabul etmedik. Yurt dışına gelişmesi için yolladık ya 
kendimiz kullanacağız yahut çok daha yüksek rakamlara satacağız. Ki orada da başarılı gittiğini 
görüyoruz. Şimdi olmuş veya olabilir bu rakamları topladığımız zaman, neredeyse demin tebrik 
ettiğimiz, Saşa satışındaki rakama yakın bir rakamdan bahsediyoruz. Yani alt yapı ve bu 
oyuncular dediğimiz, böyle bir potansiyelden bahsediyoruz. Onun için yukarıda söylediğim 
konuyu, lütfen ihmal etmeyin, lütfen dikkate alın ve gereğini yapın diyorum. Bu konuyu o kadar 
önemsiyorum ki, sadece bir divan konuşması olarak kalmasın diye, bu soru ve taleplerimin bir 
özetini, bir dilekçe haline getirdim. Sayın yönetimden cevap istenmesi ve konunun takip edilip, 
Divan Kuruluna da bilgi verilmesi ricasıyla, Divan Kurulu Başkanlığımıza takdim edeceğim. 
Sabrınız ve beni dinlediğiniz için çok teşekkür ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Bünyat Balabana teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Sayın Turcan Bolayır. Ondan sonra 
Sayın Reşit Ömer Kükner’e söz vereceğim. Buyurun sayın hocam.  
 
Turcan Bolayır 
Efendim, sayın yönetimler, yönetim başkanı, Yönetim Kurulu üyeleri, divan üyesi, başkanı, 
hepinizi en derin saygılarımla selamlıyorum. 
Şimdi kısaca bazı şeylere temas etmek istiyorum. Bunların bir tanesi, deprem. Deprem olayı, 
bunu söylemek mecburiyetindeyim. Ben depremi kendim çok yakından yaşadım. 1967 yılında 
ilk olarak memuriyetime, öğretmenliğime başladığım Sakarya Adapazarı lisesinde büyük bir 
deprem geçirdim ve bu korkuyu yaşadım. Bir duvardan, bir diğer duvara affedersiniz, yatağımız 
kaydı, gitti. O şeyi yaşamak, Allah insanlara yaşatmasın diyoruz ama bundan da uzak 
duramayacağız. Sebebi şu, AKUT sahibi, AKUT mensubu beyefendiler bazı şeylere temas ettiler. 
Ben de bir coğrafya hocası olarak aynı zamanda Sırrı Erinç, Prof. Sırrı Erinç’in talebesi olarak, 
Allah rahmet eylesin. 9 dil bilirdi. Avrupa çapında bir profesördü. Onun bize söyledikleri, 
Türkiye'nin reel şeyi, şu. Müsaadenizle, kuzey doğu fay hattı üzerinde, yerimizi Allah bize 
sağlamış diyelim, Tanrı. Ayrıca, bir de jeolojinin 3 üncü devresinin sonlarında, jeoloji, neojen 
denilen devrelere rastlar, yani kalker erozyonun, şeyin bulunduğu, tabakaların bulunduğu şeyin 
içindeyiz. Kalker sert tabakalar meydana getirmesine rağmen, üzerindeki delikler, diyaklazlar 
sayesinde su kaçırır. Bunlar da depremi iteleyeceği. Provoke eden olaylardır. Fazla girmiyorum. 
Deminki arkadaşlarımız, bu işle uğraştıkları için. Ben de tabii o hisler, o duygular hâlâ yaşıyor. 
Onun için bugün Sakarya Adapazarı lisesindeki öğretmenliğimi unutamam ve oraya artık bina, 
inşaat da yaptırmıyorlar. Kocaeli’ne doğru olan, Sarkan Serdoğan denilen yere doğru inşaatlar 
yapılmaktadır. Bunu çoğunuz bilirsiniz, fazla konuşmak istemiyorum. Onun için bu reel şeyleri 
bir defa bilmeden demirini doğru dürüst koymadan, çimentoyu doğru dürüst koymadan, mimar, 
mühendis çağırmadan üzerine siz montaj yaparsanız, bindirirseniz, olacağı devam eder. Allah 
saklasın, ama bunları yaparsak daha güzel saklar gibi geliyor bana. 
Diğer hususa gelelim, Boyayı ben tenkit etmiştim bir kere, yani tenkit değil de çok sert oynayan, 
Fransızların Débrouillard dedikleri tipte birisi. Débrouillard, yani canını dişine takarak oynayan 
bir tip. Ama kırmızı kartlık hareketler de yapıyordu, hakemler seviyordu onu idare ediyordu. Çok 
maçı götüremezdi, sırasında. İyi parayla sattık, bu arada yönetime bu hususta, gerçekten 
teşekkür etmek lazım. Sonu inşallah hayırlı olur. Diğer husus, Fenerbahçe bize çok takılıyor. Biz 
bence buna fazla aldırış etmememiz lazım. Şöyle bir büyüklerimizin bir şeyi vardır. Sözü vardır. 
Güzeli, iyiyi, kültürlüyü kıskanırlar oğlum. Öyle derlerdi bana, sakın alınma derdi, herhangi bir 
şey olursa. Ben de aynı şeyi burada söylüyorum. Biz de buna aldırış etmeyeceğiz. Ancak o şekilde 
bunlar susar. Diğer taraftan başka türlü susmaz. 
Futbol takımımız iyi durumda gidiyor. Gidiyor da biraz fazla large hareket ediliyor gibi geliyor 
bana. Okan Buruk yönünden söylemiyorum. Yönetim Kurulu yönünden de söylemiyorum. 
Kendilerine biraz, iyi bakmıyorlar gibi geliyor bana. Tabii benim sevgilim, Galatasaray 
televizyonum, inşallah bir gün tekrar Yönetim Kurulu bana onu iade eder, verir, benim canımı, 
sevgilimi, Galatasaray TV mi, orada gördüğüm şeylerle, antrenmanlarda güzel çalışırlardı ama 
dün akşam bir arada Bandırma spor maçında gördük. Çok iyi çalıştıklarını zannetmiyorum. 
Kendilerine bakmıyorlar. Zaza diye bir futbolcumuz var. Tamam. Seni antrenörün çağırdı, gel 
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dedi, tamam başka birini sokacağım dedi. Hesap soruyor. Beni niye çıkarıyorsun diye. Daha evvel 
söyledim. Biz bu futbolcuların patronuyuz, işvereniyiz. Bunlar milyonlarca Euro alıyorlar bilmem 
ne diye, benim üzerimde olamaz. Galatasaray kulübünün üzerinde olamaz. Onun için fazla 
teferruata girmek istemiyorum. Daha evvel söyleyeceklerimi söyleyemedim, çünkü 
gelemiyordum. Bu arada Sayın Nilüfer Hanımefendiye, Sayın Aykut Bey’e teşekkür ediyorum. 
Beni evimden alarak buraya getirdiler, hepsine çok teşekkür ederim. Hepinize hayırlar 
diliyorum, sevgilerimi, saygılarımı arz ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Turcan Bolayır hocama teşekkürler. Sayın Reşit Ömer Kükner, buyurun.  
 
Reşit Ömer Kükner 
8859 Reşit Ömer Kükner, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Her zaman konuşmalarıma teşekkürle 
başlarım ama bu sefer Aykut başkandan bir özrüm var. Kendisinden, kişisel olarak özür diledim 
ama, hatanın yapıldığı yerde özürün dilenmesi çok doğrudur. Aralık ayında yaptığım konuşmada, 
30 yıllık arkadaşım olduğu için çok yakın dostluğumuz olduğu için, buradan kendisine sen diye 
hitap ettim, başkanımdan özür diliyorum. Galatasaray Divan Kurulu Başkanına, sen denmez, yaşı 
kaç olursa olsun, kıdemi ne olursa olsun, Galatasaray başkanı, bizim için her zaman sizdir, tekrar 
özür diliyorum başkanım. 
Bu sanıyorum Divan Kurulu seçimi öncesi, son resmi divan toplantımız, o nedenle, dönemlerinde 
yönetimle çok zarif biçimde, suhuletle ilişkiler yürüten, çok güzel toplantılar düzenleyen başta 
Aykutalp Derkan olmak üzere, izninizle not aldım. Hiçbirinin adını atlamayayım diye. İbrahim 
Ziyal’a, Sonay Kale’ye, Nilüfer Sanvar’a ve Ali Tüzmen’e de çok teşekkür ediyorum. Umarım 
gelecekteki hem Divan Kurulu hem Yönetim Kurulu seçimleri sonucu, son dönemde yaşadığımız 
uyumlu, birbirini destekleyen, birbirine yol gösteren iki kurumla çalışırız. Bir teşekkürüm, ise 
sevgili başkanımız Dursun Özbek’e, demin AKUT konuşması sırasında yapılan işin güzelliğinin 
yanı sıra, çok güzel bir bizim için, Galatasaray kapalı tribünü için, çok önemli ve özel bir isme, 
özel değindi. Daha önce söylemiştim ama güzellikleri tekrar etmekte yarar var. Dursun Bey, 
Şevket Keresteci, son dönemini yaşarken, hastanede başkanı görmek istedi. Kendisine iletildi. 
Başkan, Şevket’in baş ucunda kendisiyle sohbet etti. Ben bilincini kaybettiğini düşünüyordum 
ama daha sonra kızı, hayır abi dedi, Begüm. Onu da burada sevgiyle anayım. Başkanın söylediği 
her şeyi, hafızasına, çok kısa kalan süredeki beynine yazdı ve bana da tekrar söyledi dedi. O 
nedenle Dursun Bey’e bir daha teşekkür ediyorum. Burada resmini koyacaktık ama Şevket’in bir 
şey daha söyleyeyim. Şevket kardeşimiz bu. 416 da onun ölümünden sonra etiketler 
yaptırmıştık, birinci sırada, 6, 7 koltukta hâlâ Şevketin etiketi vardır. Her maça gittiğim zaman, 
benim belirli işte, totem diyorlar. Alışkanlıklarım var. Onlardan bir tanesi, Şevketi parmaklarımla, 
tekrar anmak. Ona sevgimi, saygımı iletmektir. Yani çok yolunuz düşmeyebilir ama 416 ya 
giderseniz, orada Şevket’in, bu değil, bir başka resmini kullandık.  
Dursun Bey’e ve yönetimine teşekkür etmemiz gereken, çok önemli bir dönemden geçiyoruz. 
Yapılan, futbolcu satışları, Galatasaray tarihinin gidişatını değiştirecek olan satışlar. Bankalar 
Birliğinden çıkılması kararını aldığı zaman, seçildiğinde. Faizler düşüktü. Ben de eski bir bankacı 
olarak, çok makul görmemiştim. Ama yükselen faizler ortamında, Bankalar Birliği anlaşmasından 
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çıkmak, Galatasarayın kurtuluşu için çok önemli bir konu. O bakımdan da tekrar teşekkür 
ediyorum, Yönetim Kurulumuza ve Sayın Başkanımıza. 
Burada küçük bir latife yapmak istiyorum. Ben, şu sütunun arkasında kalıyor ama, 416 da 
2010’dan beri, kombinem var. Şunu da söyleyeyim. Ben Lig TV genel müdürüyken de, 
Galatasaray Sportif genel müdürüyken de, hiçbir zaman kombine almamazlık etmedim. Stadın 
her yerine girme hakkım vardı ama ben 1993 galiba, Adnan Bey başlatmıştı. O tarihten beri, her 
sene pozisyonum ne olursa olsun, Galatasaray kombinesi alırım. Neden bunu söylüyorum? 
Girizgâh yapmak için. 416 da 13 üncü sene, koltuk komşum, Sırrı Görçizar, çok büyük bir 
Galatasaraylıdır. Galatasaray dergisinin kapaklarını çizerdi. Onun bir sözü var. Dursun Bey bizi 
bankalar birliğinden çıkaracak, biz de takımı kankalar birliğine rağmen, şampiyon yapacağız diye 
çok güzel bir tasvitte bulundu, buradan da Sıtkı’ya sevgilerimi iletiyorum. 
İkinci teşekkürüm, Sayın Metin Öztürk’e, Mustafa İlker Coşkun diye amigo olduğunu bildiğimiz 
bir VAR hakemi var. Yeteneksiz olduğu için artık maç yönettirmiyorlar. VAR’a oturttular. Onu 
Samsun maçından sonra, hak ettiği şekilde deşifre etti, Galatasarayın görevi, kurumsal olarak, 
bu hakemin bir daha Galatasaray ve Galatasarayın rakiplerinin maçlarında VAR olarak 
kullanılmamasıdır. Metin Bey’e bu konuyu bütün açıklığı ile kamuoyuna sunduğu için teşekkür 
ediyorum. 
Bir diğer teşekkürüm Erden Timur’a, biliyorum Erden benim Tarsus kolejinden küçüğüm, 
kardeşim. Zaman zaman tepki duyuyorlar, zaman zaman kızıyorlar ama Erden Timur çok değerli 
bir Galatasaraylıdır ve Galatasarayın bu seviyeye gelmesinde, yönetimle uyumlu çalışarak, belirli 
bir seviyeye getirdiler, Galatasarayı. Umarım bu uyum ve dayanışma devam eder. 
Bir başka olay, değinmek istediğim. Temsilci olayı. Galatasarayın oynadığı maçlarda, temsilciler 
40 a varan, 64 tane var galiba blok. 40 a varan blok kapatıyorlar. En son Karagümrük maçında, 
19 blok kapatıldı. Ben de yani bazı maçlarda hak ediyoruz diye düşünüyorum. Olduğum bölüm 
de hak ediyor, blok da hak ediyor. Ama aynı hafta ya da bir hafta sonra, bir başka takımın 
maçında, 90 dakika yayıncı kuruluşun sesi kısmasına rağmen bir blok kapattılar. O da en 
yukarıdaki, en küçük bloğu kapattılar. Bu da çok önemlidir. Çünkü gidişata yön veriyor. Nasıl yön 
veriyor? Biz Kerem Aktürkoğlu’nun protesto edilmesinden şikayetçiyiz değil mi? Neden? 
Kapatılan blokları büyük ölçüde, kulübe devrettiğimiz için ve o hakkı, biraz sonra söyleyeceğim.  
Belki bir kere, belki iki kere maça gelecek insanlar kullanıyor ve onlar da tribün ruhunu 
bilmedikleri için, tribün ortamını bilmedikleri için, en ufak bir şeyde, toplum psikolojisi etkisiyle, 
protesto oluyor Galatasaraylı oyuncular. Bunun böyle bir etkisi var. Kulüp bundan gelir elde 
ediyor, bunu hepimiz biliyoruz. Yani kapatıldığı zaman bloklar, transfer yasağına sayılmadığı için, 
daha doğrusu transfer yasağına sayıldığı için, kulübe devrediyoruz. Ricam, temsilcilerin kapattığı 
blokların ertesi maçında, devir hakkından düşülmesin, bunu gerçekten rica ediyorum. Çünkü o 
zaman ben tanıdığım arkadaşıma devrediyorum, koltuğu. Ve kefil olmadığım insana da 
devretmem. Geneli de budur. Herkes tanıdığına devreder. Protestolar azalacaktır. Bunun da 
sahaya yansıması olarak, Yönetim Kurulumuz tarafından değerlendirilmesini rica ediyorum. 
Bir başka konu, dün maçta 6 Şubat nedeniyle, anons konusunda çok hoş bir tavır takınıldı. 
Abartılı anonslar yapılmadı, gol anonsları yumuşak geçildi ve değişik bir ses duyduk. Çok mutlu 
oldum. Galatasaray maçlarında, Ali Sami Yen ortamını etkileyen en önemli etkenlerden bir 
tanesi, anonsçudur. Bu sezon maalesef eski anonsçumuz galiba ailevi sebeplerden dolayı, 
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burada görev almıyor. Onun yerine bir başka kişi görev yapıyordu. Özellikle başlangıçtaki 
maçlarda, futbolcuların adını bilmiyordu. Galatasaraylı oyuncuların adlarını bilmiyordu. Dün de 
bir Carlos dedi, dili sürçtü ama onu şeyde görmezlikten geldim. Ama umarım bu karar kalıcı 
karardır ve dünkü arkadaş, devam eder. Daha doğrusu şöyle. Dünkünden önceki arkadaş bir 
daha görev almaz. Bunu çok rica ediyorum. Bir de bir şey daha söylemem lazım. Mustafa Cengiz 
döneminde, şu anda hukuken bizle birlikte olmayan, Mahmut Recevik, ama kalben birlikte 
olduğumuz Mahmut Recevik kardeşim stadyumdan görevliydi, stadyumdan sorumlu 
yöneticiydi. Onunla şöyle bir konuşmamız oldu. Mustafa Bey’le de konuşmuştum daha sonra, 
deplasman tribününe ses sistemi ile terör uygulanıyor. Bütün tribünlerde, biz de yapıyorduk. En 
son Fenerbahçe maçında, deplasmandaki, oradaki arkadaşlarımdan bizzat duydum, hatta 
telefon açıp dinlettiler. İnsanlık dışı bir şey bu. Mahmut’a dedim ki, Mahmut gel, Galatasaray 
örnek olsun. Biz bu işi bitirelim. Mahmut da başkanla konuştu, Recevik. Ve ilk hatırlıyorum. 
Buradaki Galatasaray-Trabzon maçında ses terörüne son verdi Galatasaray ve öncülük yaptı. 2, 
3 sene devam etti bu. Ama bu sezon tekrar başlattılar. Rica ediyorum. Aynısını devre arasında 
yeni uygulama bu. Maçın güzelliği şudur, devre arasında, yanınızdaki insanlarla sohbet edersiniz, 
maç değerlendirmesi yaparsınız. Ama öyle bir ses, dün çalınmadı, umarım kalıcı olur yine, 
gürültüden insan yanındaki arkadaşı ile iki kelime edemiyor. Biz deplasman tribününe ses terörü 
uygulamayan bir kulüp olarak, şimdi döndük, kendi taraftarımıza terör yaratıyoruz. İşkence 
ediyoruz. Bunun da durdurulmasını rica ediyorum. Hatta bunun sahadaki futbolcuya bile, ısınma 
sırasında etkisi olduğunu düşünüyorum. Huzurlu bir ortamda, sessiz ortamda maça girecek 
oyuncunun ısınması ile, kafasında bangır, ilgili, ilgisiz, yani ilgisiz demeyeyim, Galatasaray şeyleri 
çalınıyor, marşları çalınıyor çoğunlukla ama bence orada oyuncuları da rahatlatmamız lazım. 
Bunu da rica ediyorum. Aslantepe’nin ismi var ama artık seçim dönemine girdiğimiz için daha 
önce rica etmiştim başkanımızdan, Seyrantepe’nin adının Aslantepe olarak değiştirilmesi, 
kararını almıştı, Şişli belediyesi, ama Sarıyer’e geçince bu konu unutuldu. Umarım seçimden 
sonra, yani hem bizim seçim, hem yerel seçimlerden sonra, bu konu tekrar gündeme gelir. 
Galatasaray’da ilk defa, Florya’daki Divan Kurulunda telaffuz etmiştim, 5 inci dalgayı 
yaşadığımızı, taraftar sayısının artması, destekçi sayısının artması anlamında. Mauro İcardi’ye şu 
anda çok bilinçli bir saha içi hem rakip oyuncular hem hakem hem de VAR tarafından bezdirme 
politikası izleniyor. Bu tıpkı bir kardeşimiz yolladı bana, ben bunu yazdım. Hıncal abi, aynı 
tabloyu, Hagi için de 4 üncü dalga olan, Hagi için de yaşadığımızı, bir konuşmasında bahsetmiş, 
onu söylemiş. Rica ediyorum, İcardi’yi koruyalım. İcardi’nin bezdirilmesine fırsat vermeyelim 
hem rakip oyuncular hem hakemler hem VAR tarafından. (İfade etmem lazım, şu anda sizin 
aleyhinizde bir sürü yazılar var, açıp bakarsanız telefonunuzu, şu anda yan taraftan bunu, burayı 
tenkit eden insanlar var, onlara ifade etmeniz lazım.) Peki teşekkür ediyorum hocam, sağ olunuz. 
(Ama ben de şunu okuyorum, biraz kendilerini değiştirdi, eski İcardi değil yani.) Şimdi bir görsel 
daha koyacağım. Başkanımız söyledi. 10 puan önde olurduk diye, onun Twitter’da bir özet 
tablosu var. Galatasarayın verilmeyen, 14 penaltısı ve pozisyon pozisyon, maçların anı dahil, 
rakibinin lehine olan pozisyonlar, çok ilginç bir tablo bu. Burada hocamın dediğine katılıyorum. 
Being Sports, benim de zamanında Lig TV iken, genel müdürlüğünü yaptığım kuruluş, 
Galatasarayın lehine olan pozisyonları sansürlüyor. İcardi’nin elmacık kemiğinin kırıldığı 
pozisyonu görmedik. Uzaydan çektiler. Burada Antep maçıydı galiba. Zaha’nın önünde, 
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basketbol playmakeri gibi, top süren oyuncunun görüntülerini tribün çekimleriyle gördük. 
Bunlara da Erden Timur zaman zaman müdahale ediyoruz, daha doğrusu, uyarıyoruz demişti 
ama çok kritik bir aşamaya girdik. Bir penaltı, bir verilen gol, bir verilmeyen gol, şampiyonluğu 
belirleyecektir. Bence Şampiyon olacağız ama yine de bu konunun üzerine gitmemiz lazım.  
Bazı takımlarla ilişkilerin, tekrar gözden geçirilmesi gerektiğini her sene yaşıyoruz ama bu sene 
çok somut yaşıyoruz. Üste para vererek, gönderdiğimiz oyuncular, para almadan kiraladığımız 
oyuncuların gittiği kulüplerin Galatasaraya olan tavrını somut olarak bir kez daha yaşadık. Bu 
konuda da yönetimimizin ve gelecek yönetimimizin, seçim sonrası yönetimimizin bir beyaz liste, 
gri liste, kara liste yapma gereği olduğunu düşünüyorum. 
Başkanımız, son verdiği demeçte, patolojik vaka dedi. Ben tıp adamı değilim. Ama kendi 
gördüğüm semptom mu diyeyim, hastalık mı diyeyim, onun adı, latince söylüyorum. Ben şey 
yaptım bunu, kafamda kurdum. Cruditas Stella Galatasarayus şu, Galatasaray yıldız hazımsızlığı, 
bütün dertleri bu. Hayali yıldızlar, hayali şampiyonluklar, Galatasaray başkanını yenilen 
pehlivanın güreşte yenilen pehlivanın güreşe doymaması gibi, sürekli düelloya çağırmalar, 
bunların hepsinin nedeni, Cruditas Stella Galatasarayus’tur. Başkanımız burada çok doğru bir 
tavır takınıyor. Dünyanın bütün futbol kurumlarınca, tescil edilmiş, listede bulunan insanlar, 
başkanımız onlara bu belgeyi sunduğu zaman, evet biz o listede şu, şu, şu işleri yaptık. Ondan 
yer alıyoruz diye kabul edecekler mi? Etmeyecekler. Onun için hiç dokunmaya bile değmez. 
Onların muhatabı kendi aralarındaki insanlardır. Galatasaray başkanı böyle saçmalıkları 
muhatap almaz, almamalıdır, almıyor da zaten. Aynı tavrı sürdürmesini bekliyorum, Sayın 
Başkanımızdan. 
Bir de çok riyakâr kelimesi son dönemde çok popüler, riyakâr şu. Arapça-Farça iki kelimenin 
birleşimi. Riya, iki yüzlülük, sahtekârlık demek, Arapçada, kâr o işi yapan. Sahtekâr, hilekâr, 
bunlar olumsuzları, olumlusu da var, sanatkâr, zanaatkâr gibi. O kelimeyi biraz baktığınız zaman, 
içinde şikenin olduğunu da görüyorsunuz, yani riyakâr, Fransızcadaki şikeye de denk geliyor. Ben 
bunu, bir insanın bazen olur, tıraş olurken, genellikle erkeklerde olur. Hanımefendilerde de 
makyaj yaparken olur. Kendi kendisiyle konuşur, aynada. Ben riyakârı da aynada kendi kendine 
konuşma olarak niteliyorum. Sahibine iade ediyorum.  
Ben çok belgesel seyrediyorum. Özellikle Amerikan dizilerinde, hata yapan insanların yani şeyi 
söylemeyeyim. Yani seri katil filan demeyeyim. Çocukluğuna iniyorlar, çocukluğunda bakıyorlar 
ki, hamburgerciye gitmiş çocuk acılı olmayan sos istemiş, babası acılı sos dökmüş hamburgerine, 
diyorlar ki işte bu adamın bu hataları yapmasının nedeni, babasının o dönem döktüğü acılı 
sostur. Biz de, bize bu tür davranışlarda bulunanların, geçmişine, çocukluğuna inelim derim. 
Kapatıyorum, çok uzatmıyorum. Benim standardım 5, 6 dakikadır ama, bugün biraz uzunum. 
İzninizle hem Başkanımızın hem Divan Kurulumuzun hoşgörüsüne dayanarak. Satın alınan 
hakemler, çalışan şampiyonluklar, uydurma kazançlar, Avrupa’dan kovulmalar. Bunlar bir derbi 
maçında bir tribünün, diğer tribün için açtığı pankartlar. Dedim ki, ya biz böyle bir şey açmadık. 
Çünkü biz açsak, şike yaptığınız halde, küme düşürülmediniz pankartı da olurdu dediğim için, 
tekrar baktım, bana yollayan arkadaşa, bu İtalya’daki bir derbinin pankartları, şunlar. Satın 
alınan hakemler, çalınan şampiyonluklar, uydurma kazançlar, orada herhalde münavabeli, 
münavabeli değil, pardon kelimeyi yanlış seçtim, müvazaalı transferleri kastediyorlar galiba, çok 
emin değilim. Avrupa’dan kovulmalar, bunlar İnter-Juventus maçında 4 Şubat’ta asılan 
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pankartlar. Bizle alakası yok yani, ben bizle ilgili zannediyordum bu sayılanların ama bizle ilgisi 
yok yani, Türkiye ile ilgisi yok. Onu sonra fark ettim, çünkü şikeden düşürülmeme yok, alt 
kümeye. Bizde olsa onu yazardık. Çok zor bir döneme giriyoruz. Onu biliyorum. Ama 
yönetimimize güveniyorum. Yönetimimizin bize hep çağrıda bulunduğu, bir arada olalım, 
birlikte olalım, çağrısına çok güveniyorum. Kendi aralarında da aynısını yaşadığını düşünüyorum. 
Teknik direktörümüz çok iyi, kadromuz çok iyi. Biz 24 üncü şampiyonluğu yaşayacağız, yaşasın 
Galatasaray, hepinize saygılar sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Reşit Ömer Kükner’e teşekkürler. Sadece iki kelime, camiamız için. Kenetlen ve 
konsantrasyon. Bu kadarı, bu kadar söylemekle yetiniyorum. Şimdi müsaadenizle, mikrofonu 
Divan Başkan yardımcımız Sayın İbrahim Ziyal’e bırakıyorum. 
 
Divan Başkan Yardımcısı Sayın İbrahim Ziyal 
Evet, bundan sonraki konuşmacımız Sayın Abdullah Zaimoğlu, burada mısınız? Buyurun lütfen. 
 
Abdullah Zaimoğlu 
Sayın Divan Başkanım, kıymetli heyeti, Sayın Başkanım değerli Yönetim Kurulu ve saygıdeğer 
Galatasaraylılar, öncelikle ben de deprem felaketinde hayatını kaybedenleri rahmet ve saygıyla 
anmak istiyorum. Burada birçok konuşmacı söz aldı, bazıları amatör şubelerle ilgili birtakım 
yorumlarda bulundu. Ben de bugün hem amatör şubelerle ilgili, hem idari, hem de spor olarak, 
yönetimimizin vermiş olduğu sözleri, burada tekrardan hatırlatılması gerektiğini ve 
değerlendirilmesi gerektiğini düşündüğüm için, bazı konulara değinmek istiyorum. 
Yönetimimiz daha doğrusu şöyle, sportif olarak başlamak istiyorum. Futbolda zaten hepimiz 
biliyoruz, çok kısa söylemek gerekirse, Cumhuriyetin 100 üncü yılında, bence de şu ana kadar 
aldığımız şampiyonluklardan çok daha anlamlı bir şampiyonluk aldık. Ondan sonra harika bir 
kadro kuruldu, yıldızlar geldi. Bu yıldızlar sayesinde de takım uluslararası platformlarda çok ses 
getirecek haberler yaptı. Şampiyonlar ligindeki başarılı futbolumuzla tekrardan uluslararası 
platformda ne kadar güçlü bir kulüp olduğumuzu gösterdik. Şu anda Avrupa Kupasındayız, 
oranın en büyük favorisiyiz, Türkiye liginin en büyük favorisiyiz, kenetlendiğimiz anda, birlikte 
olduğumuz anda bu kupalarda şampiyon olduğumuz takdirde, rakiplerimizle, maddi, manevi 
artık arasının neredeyse, kapanması çok zor olacak bir dönemece gireceğini, hepiniz, herhalde 
malumunuzdur.  
Transferde de yine herkes bahsetti ama ben de çok kısa bahsetmek istiyorum. Sacha Boey 
buradan giden en pahalı sağ bek, sağ bek, bir forvet değil, 10 numara değil, kanat değil. Bayern 
Münih’in de transfer ettiği, Bayern Münih tarihindeki bonservis bedeli olarak, en pahalı sağ beki, 
şimdi amatör şubelere geçersek. Amatör şubelerle ilgili bazı şeyler söylemek istiyorum. Ahmet 
Şenkal başkanım burada mı? Bilmiyorum, çıktı galiba. Pardon affedersiniz. Bazı şeylerden 
bahsetti, ona da değinmek istiyorum ama ondan evvel, elde edilen başarıları da burada 
tekrardan tekrarlamak gerektiğini düşünüyorum. Yelkenden başlamak istiyorum. Yelkende 
Ecem Güzel. Yelkencimiz. Paris 2024 Olimpiyat oyunları için, ülkemize yelkende ilk kotayı 
kazandırdı. Şu an ülkenin 2 kotası var. Sutopunda, erkeklerde Challenger Cup yarı finalindeyiz, 
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Türkiye'de lideriz. Kadınlarda sutopunda yine İzmir büyükşehir belediye takımı, Challenger Cup’ı 
aldı. Biz federasyonun da izniyle, 3 milli oyuncumuzu, bu turnuvada, İzmir Büyükşehir Belediye 
takımında oynatma fırsatını bulduk. Yüzmede, yüzme benim için çok önemli, çünkü benim kızım, 
eski milli yüzücü, çok uzun seneler yüzdü. Onun için yüzmeyi yakından takip ediyorum. Yüzmede 
çok uzun zamandır, alınamayan kupalar vardı. Bu sene yaz kupasında, 4 kupanın 2’sinde 
şampiyon olduk, bir tanesinde 2’ncilik, bir tanesinde de 3’üncülük aldık. Kış kupasında, bir 
şampiyonluk, üç tane de ikincilik aldık. Hatta Fenerbahçe, adını anmak istemedim ama ağzımdan 
çıktı. Pankartlarla bize gönderi yapıyordu ama, biz de bu şampiyonluklardan sonra çok güzel bir 
gönderi yaptık, güzel bir pankart açtık. Your nightmare is back again, yani senin kâbusun geri 
geldi diye bir pankart açtık, belki basında bunu gören değerli Divan Kurulu üyesi kardeşlerimiz, 
ağabeylerimiz vardır. Burada bahsetmek istedim. 
Judoda hem erkeklerde, hem kadınlarda, namağlup şampiyon olduk. Avrupa'da kadınlar 3 üncü 
oldu. Bu da bence önemli bir başarı. Tekerlekli sandalye, basketbol takımı, oraya geçmek 
istiyorum. 2005 te kurulan, yani 100 üncü yılımızda kurulan bu takım, 18 senede toplam 21 kupa 
aldı. Bu da bence azımsanmayacak bir başarı. 2024 te Avrupa şampiyonlar liginde, 3 te 3 yapıp, 
yarı finale kaldık. Ligde de şu ana kadar 11 de 11 yaptık ve grubumuzda lideriz. Kazandık mı 
başkanım? Süper. Atletizm, atletizmde değerli yönetim göreve geldikten sonraki bazı rakamlar 
var bende, 2022-2023, 36 birincilik, 42 ikincilik, 55 üçüncülük almışız, 15 sporcumuzu da milli 
takıma göndermişiz.  
Kürek benim ihtisas alanım değil, Ahmet Şenkal başkanım burada çok güzel bahsetti. Ama ufak 
bir iki bilgi var, onu söylemek isterim. İki tek dümencisiz genç erkeklerde, hem Avrupa 
şampiyonu hem dünya şampiyonu olmuşuz, tabii ki bu milli takım düzeyinde, ama bizim 
sporcularımızla sağlanmış bir başarı. Genç erkeklerde dünya üçüncülüğü gelmiş, yine dünya 
üniversite oyunlarında, tek çiftle, altın madalya, yine 4 tek dümencisizde bronz madalya almışız. 
Dolayısıyla tabii ki bazı branşlarda gerek sponsor desteği olmadan gerek bazen ilgi alakanın 
başka taraflara kaymasından kaynaklanan konsantrasyon eksikliğinden, ama bazen de başka 
sebeplerden dolayı, istenmeyen sonuçlar aldığımız da doğrudur. Ama bu benim biraz evvel 
saydığım branşlarda, özellikle yüzme, yelken, sutopunda Sayın Bora Bahçetepe, atletizm, 
tekerlekli sandalye, kürekte Sayın Rıza Morova, judoda Sayın Emir Aralın katkılarından dolayı ve 
ilgili profesyonellerin, ilgili çalışanların ve bütün sporcuların katkılarından dolayı, başta tabii ki 
Başkan Sayın Başkanımızın büyük emeklerinden dolayı, ben şahsım adına teşekkür ediyorum. 
Sayın Ahmet Şenkal’ın söylediğine ufak bir not bırakmak isterim. Sayın Ahmet Şenkal dedi ki, 
benim anladığım kadarıyla, bu sporcular gencecik bu sporcular, 19 yaşında, 20 yaşında bu 
sporcular, şampiyon olmuşken biz bunları niye kaybettik? Yani esasında şampiyon oldular, 
bunları bir tebrik edelim, burada bir başarı var. Ama bunları niye kaybettik. Bu ayrı bir mesele. 
Burada da ben şöyle görüyorum. Galatasaray kurulduğundan beri, futbol olarak ortaya çıkmış, 
fakat daha sonra, yaklaşık 18 branşta, benim bildiğim 17, 18 branşta, yanılmıyorsam, mücadele 
sürdüren, en yakın rakiplerimiz dediğimiz, takımların 12, 13’lerde kaldığı, bizi zaman zaman 
burada, zaman zaman dışarıda siz spor kulübü değilsiniz, siz futbol kulübüsünüz diye 
eleştirenlere, söylememiz gereken bir durum. Biz 18 branşta, 18, 19 veya 17, 18, yanlış söylemek 
istemiyorum. Branşta mücadele ediyoruz. Burada çalışıyoruz, burada bir şeyler yapmak 
istiyoruz. Ama hepsinden önemli biz yetiştirici bir kulübüz. Dolayısıyla burada bu sporcuları 
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kaybetmememiz için, sponsorlara ihtiyacımız var. Sponsorlar bulmalıyız. Sponsorların amatör 
şubelere destek olması gerekiyor. Yine benim bildiğim kadarıyla, yanılmıyorsam buradan 
sorumlu Bora Bahçetepe belki beni düzeltir, yanlış değilsem, ilk defa herhalde sutopu 
bayanlarda, Türkiye'de ilk defa bir 3 senelik kontratla, bir sponsor bulundu. Yanılmıyorum 
zannediyorum. Bu önemli ama keşke bu diğer branşlarda da olsa. Diğer branşlarda da sponsor 
yakalasak, bulsak ve kulübümüzü her tarafta şampiyonluklara, kupalara götürebilsek. 
Bu spor tarafından sonra, ben bir de şeye gelmek istiyorum müsaade ederseniz. İdari tarafa 
gelmek istiyorum. İdari tarafta, bu yönetim ne yaptı? Başkanımız, yönetimimiz ne söz verdi, 
neler yaptı, neler gerçekleştirdi? Neler gerçekleştiremedik henüz? Onlardan bahsetmek isterim. 
Benim çok önemli bulduğum bir söylemle başladı başkan bu mücadeleye, 2022 Haziranda, sevgi 
iklimi dedi. Çünkü maalesef o zamanlarda sevgi iklimi içimizde birazcık zayıflamıştı, birazcık 
kaybolmaya başlamıştı, birazcık kutuplaşmıştık. Yani bunu kabul etmek lazım. Dolayısıyla 
başkanım sevgi iklimi getireceğiz, herkesi kucaklayacağız, bu Galatasaray bizim ortak paydamız, 
bu camiada birleşeceğiz, birleştireceğiz ve bununla beraber de başarılar gelecek dediğimiz 
zaman, hepimiz herhalde olabilir mi diye düşünüyorduk. Çünkü o dönemlerde, biraz ayrışmıştık. 
Fakat Sayın Başkan, benim gözlemlediğim kadarıyla, kendisine oy veren, oy vermeyen herkesi 
aynı samimiyetle ve aynı sıcaklıkla kucakladı. Kucaklamaya da devam etti ve herkese aynı 
mesafede durdu. Bu da camiadaki inancı, sevgi iklimi isteyen bir başkanı ve yönetimi, kabullendi 
ve bu tabii ki bizim başarılara çok önemli bir zemin hazırlamamızı sağladı. Ondan sonra ne yaptı 
bu yönetim? Bence kısa kısa çok önemli söylemem lazım, hatırlatmam lazım. Sayın Başkan 
bunları zaman zaman söylüyor. Ama buradan hatırlatmakta fayda var. Galatasaray Adası, o 
enkaz görüntüyü, 27, pardon 24 gün gibi kısa bir sürede hizmete açtılar, kısmi de olsa. Ama 
bence ondan da daha değerlisi, benim için. Galatasaray Adası 3 parselden oluşuyordu ve iki 
parsel bize ait değildi. Bu iki parselin milli emlaktan üst kullanım hakkını aldı. Dönüyorum, 
Mecidiyeköy projesi, Mecidiyeköy’deki binamız atıl bir şekilde senelerdir duruyordu. Hemen 
orada bir proje geliştirildi. Yaklaşık 180 konutluk, rezidanslık, çeşitli dairelerden oluşan bir proje 
yapıldı ve hızlı bir satış rakamına ulaşılıp, oradan elde edilen gelirle, Florya’da bize ait olmayan 
40 dönümlük arsanın kredisi 18 ay yerine, 6 ay gibi bir sürede kapatıldı diye hatırlıyorum. Oradan 
Florya’ya geçiyorum. Florya bizim çıkış projemiz dendi, bence de öyle. Zaten Bankalar Birliğini 
de söylüyor başkan, ben de söyleyeceğim. 60 dönümlük, yüzük taşı gibi, tertemiz, borcu, harcı 
olmayan bir projemiz var. Zannediyorum ki, A ve B planlarımız var dendi. Bunlar açıklandığı 
zaman, Bankalar Birliğinden çıkmak için, Florya’da A ve B planlarının çok önemli bir parçası 
olacak ve Bankalar Birliğinden belki de ilk çıkan, çıkabilen, çıkacak olacak kulüp haline geleceğiz. 
Kemerburgaz, yine 130 dönümlük bir arazimiz var orada, bildiğim kadarıyla kaba inşaatlar bitti, 
inceleri yapılıyor, teşrifleri yapılıyor, sahalar, GSYİAD tarafından yapılıyor diye biliyorum. Mayıs 
ayı sonunda taşınma planlanıyor. Buraya taşınıldığı zaman, zaten Florya boşa çıkacak. O 
Florya’daki yüzük taşı gibi olan projemiz de bizim nefes almamızı, finansal olarak rahatlamamızı, 
serbestleşmemizi sağlayacak, en önemlisi. Cendere yolundaki araziyi de biliyoruz. Cendere 
yolunda da stattan Cenreye inerken, 60 dönümlük bir araziyi 49 yıllığına kulübümüze 
kazandırıldı. Burada daha evvelki dönemden gelen bir spor kompleksi kapalı spor salonu 
taahhüdümüz vardı hem onun bir nevi yapılması hem de diğer branşların bir arada toplanıp hem 
lojistik olarak hem idari olarak, daha iyi yönetilebilmesi için, bu 60 dönümlük arazi 
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değerlendirilecektir. Özellikle ileriki dönemlerde, tesisleşme adına ve bu amatör branşların bu 
tesisler sayesinde, daha çok başarı sağlaması adına çok önemli olacağına inanıyorum. 
Riva’da yine bildiğim kadarıyla, 120, 130 daireye yakın, geliri Galatasaraya ait olan bir villa var, 
oradan gelecek bir paramız var diye biliyorum. Büyükçekmece arazisini bilmiyorum, 
Büyükçekmece’de bir arazimiz vardı. Belki Sayın Başkanım veya ilgili yöneticiler, ilerleyen 
dönemlerde bizi bilgilendirirler. Orada bizim senelerdir, bize tahsis edilen bir arazi vardı, bir 
dönem oraya bir spor kompleksi yapılacaktı. Fakat şimdi bu Cendere yolundaki araziye spor 
kompleksi yapılacağı düşünülürse, oraya acaba ne yapılacak? O arazi ile ilgili bir çalışma var mı, 
onu şahsen bilmiyorum. 
Mağazacılıkla ilgili, geçen hafta bir lansman yapıldı. Mağazacılıkta, mağazacılıkla ilgili Yönetim 
Kurulu üyemiz Sayın Hakan Bey, yanılmıyorsam bazı rakamlar verdi. O rakamlarda, Euro bazında, 
ciroda %119 artış. Ürün satışı bazında, %103 artışla, rekorlar kırdığımız söylendi. 2.5 milyon adet, 
ürün satmışız. 400 bin forma satmışız, 800 bin forma satmayı hedefliyormuşuz. Yani bunlar hep 
önemli göstergeler diye düşünüyorum. Atlanılmaması gerektiğini düşünüyorum. 
Bankalar Birliği, zaten hepimizin ağzında, başkanın sürekli ağzında, esasen bankalar birliği 
anlaşması yapıldığı zaman, 2.2 milyar TL aşağı yukarı yapılandırıldı. O dönemde de Sayın Başkan, 
Mustafa Cengiz, TL ye çevirmişti, zannediyorum 6, 6.5 lira civarındaydı dolar, bir rahatlama 
sağlanmıştı. Herkes bir nefes almıştı. Sonra Burak Elmas başkanım dönemi geldi. Orada bu 
devam etti, Bankalar Birliği, anlaşması. Sonra Sayın Dursun Özbek başkanım geldi ve geldiği ilk 
gün şöyle bir şey söyledi. Bankalar Birliğinden çıkmamız gerekiyor ve finansal serbestliğimizi 
kazanmamız gerekiyor dedi. Açıkçası ben dahil, belki birçok üye, bunu telaffuz ettiği dönemde, 
evet faizler düşüktü. O zaman, aşağı yukarı 350 milyon TL civarında bir faiz ödeniyordu. Şimdi 
bu yükselen faizlerle, bu rakamlar 900, 950 milyon, doğru mu başkanım? 1 milyar TL ye geldiği 
söylendi. Faizlerin. Sayın Başkan bunu ifade ettiği zaman, şahsen ben böyle ama ben yani 
söylemek istediklerimi söylemeyeyim mi?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen konuşmacıya müdahale etmeyin. Sakin olun. 
 
Abdullah Zaimoğlu 
Biz iyi olan şeyleri de söylüyoruz, kötü olan şeyleri de söylüyoruz. Hiç kimseye de kürsüdeyken, 
yeter artık diye müdahale etmiyoruz. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen Sayın Abdullah Zaimoğlu, devam edin, buyurun. Devam edin. 
 
Abdullah Zaimoğlu 
Sizin döneminizde de çok affedersiniz, sizi defalarca çıktık, bu kürsüde yaptıklarınızla ilgili övdük. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı, lütfen salona hitap edelim. İkili diyaloğa girmeyelim. Barış iklimi ile başladınız, 
lütfen devam edelim. 
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Abdullah Zaimoğlu 
Bankalar Birliğinde, söylemek istediğim şuydu, ben şahsen Dursun Başkana o dönemde, ben 
buradan çıkmak istiyorum, çıkacağım dediği zaman, ben şahsen inanmadım. Net söylüyorum. 
Ama gelinen noktalarda, gördük ki, bu projeler biraz evvel yukarıda saydığımız projeler, ilave 
alınan arsalar, Florya’nın temize çıkması, tesisleşmeler, ek gelir getiren projeler, bunun birazcık 
mümkün olur hale gelir olduğunu görmeye başladık. Dolayısıyla ben burada çok büyük bir 
hevesle, Sayın Başkanın A ve B planlarımız var dediği, o planları yakında inşallah duyarız diye 
umut ediyorum. 
Sponsorluklarla da ilgili, bence bayağı bir sponsorluk alındı ama tabii bu sponsorluklar, başarıya 
endeksli sponsorluklar, başarı geldikçe, sponsorluk geldi. Sponsorluk geldikçe, başarı geldi. Biraz 
evvel sutopunda buna benzer bir örnek verdik. Keşke sadece futbolda değil, amatör şubelerde 
daha fazla sponsorluklar gelse. Sonuca geldiğimizde, şunu söylemek istiyorum. Divan kurulu 
esasında bir tavsiye kurulu değil mi Sayın Başkan? Bir nevi tavsiye kurulu. Evet, dolayısıyla 
aynen, dolayısıyla buraya herkes geliyor, naçizane tavsiyelerde bulunuyor. Bazılarımız geliyor, 
zaman zaman ben de yaptım, eleştirilerde bulunuyor. Önemli olan şey, burada benim rica 
ettiğim şey şu, eleştiriler de yapılacak. Bunları ben çok önemli buluyorum. Fakat eleştiri 
yapıldıktan sonra, eğer şahsi olarak, bu konuyla ilgili ne gibi bir tavsiyede bulunacağımızı da 
konuşmacılar beyan ederlerse, ben bunun çok daha yapıcı olduğuna inanıyorum.  
Sözlerimin sonuna geliyorum. Ve şöyle söylemek istiyorum. Bizim geleneğimizde, 
göreneğimizde, şampiyonluklar, kupalar, sahalarda, salonlarda, pistlerde, minderde, havuzda 
yarışarak kazanılır, biz bunu böyle biliyoruz. TV ekranlarında ise sadece bu başarıların kupa 
törenleri yapılır. Dolayısıyla şunu unutmayalım ki, bazıları sadece hayal ettirir, bazıları ise 
yaşattırır. Ne mutlu, iyi ki Galatasaraylıyım, ne mutlu Galatasaraylıyım, beni dinlediğiniz için 
teşekkür ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Abdullah Zaimoğlu’na teşekkürler. Ben müdahale ettim, sayın konuşmacıya. Galatasaray 
Spor Kulübünde süreklilik esastır. Tabii buyurun. Sayın Okan Böke, cevap hakkını kullanacak 
kısaca, buyurun. 
 
Okan Böke 
Değerli başkanım, Sayın Yönetim Kurulu, değerli divan, ben demin değerli arkadaşımızı çok can 
kulağıyla dinledim. Taa Bankalar Birliğine kadar. Onun dışında da hangi gazeteyi okuyorsa, bir 
kere onu da öğrenmek istiyorum. Bizim bu kadar şampiyonluğumuz vardı, herhalde ben 
bilmiyordum. Demek ki amatör şubelerde kendimizi başarılı addetmemiz gerektiğini söyledi 
deminki kardeşim. Zaimoğlu, ismini unuttuğum için söyledim, yoksa isimsiz konuşmam. Şimdi 
gelelim şu Bankalar Birliği anlaşmasına. Biz Bankalar Birliği anlaşmasını yaparken, birincisi, 
zevkten yapmadık. O gün tek çıkış yolu oydu. İkincisi, yapılması gerekiyordu ve üç kulübe de ben 
ikisinin ismini zikretmiyorum, suyun öbür yanı, şu yanı, bu yanı filan hiç demiyorum. İsimleri bile 
benim için önemsiz. Yapılması gereken bir anlaşmaydı, gün için. Şimdi bakın, faiz dediğiniz şey, 
nominal bir rakamdır. Günün faiz şartlarına, çünkü anlaşmayı ben yaptığım için, herkesten iyi 
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biliyorum, yani rahmetli başkan, birkaç tane de arkadaşım var. Şimdi isim isim saymayacağım, 
dolayısıyla kimse gelip de bana burada finansman anlatmasın. Faiz denen şey, ödenen şey, bir 
nominal rakamdır. Günlük şartlarda bu 46 da olabilir. O zaman ödediğimiz faiz, başkanımın 
dediği gibi, 1 milyar olabilir, 9 olur, 300 milyon olur. Fark etmez. Neticesinde bir rakamdır. Bir 
faiz nasıl kapatılır? Bir kredi nasıl kapatılır? Karşılığındaki parayı getirirsiniz, bankaya verirsiniz. 
Olterminatinfree, yani erken kapama cezası da var olarak çıkarsınız, çünkü banka size o parayı 
bağlamıştır. Sizin çıkmanızın ekstra bir cezai faizi vardır, bunu da öder çıkarsınız. Yani demek 
oluyor ki, sizin o anlaşmadan çıkmanız için, bu parayı yaratıp, gidip bankaya vermeniz lazım. 
Doğru mu? Doğru değil mi? Hocam doğru. Şimdi ben de diyorum ki bu anlaşmaya, biz bu 
anlaşmadan çıkacağımıza, o parayı getirin, biz idare edelim. Bildiğimiz kadarıyla, çünkü o 
anlaşmanın şu andaki faizi, Türkiye'nin en düşük faizi olan, gösterge benchmark dediğimiz, TL 
ref 20 nin üzerine çıktıktan sonra faiz, başkanım hatırlıyorsam, sipret 1.5 a indi değil mi şimdi? 
Sipret 1.5 a indi. TL ref 20 nin altındayken 1.5 a indi. Şimdi 1. Yani demek oluyor ki dün ya da 
bugün işte fikslenen TL ref ile %46’lar civarında olduğu zaman, biz nereye geliyoruz? 47 ye, bizim 
eğer o paramız varsa, bu faizi kapatabilecek, bu krediyi kapatacak. Biz bu paradan para kazanırız. 
Şimdi Bankalar Birliği anlaşmasının tek nedeni, bizim o günkü darboğazdan, bizim ve öteki diğer 
iki kulübün çıkmasının amacının dışında, bu bize financial fair play anlamında da büyük bir yol 
kat ettirtti. Öyle kafasına göre kimse gelip de parayı harcayamadı. Bu önemli bir etken. Çünkü 
ben UEFA ya giden, Lion’a giden 4 kişiden biriydim. Bizi karşıladıkları U masada, sadece bize 
değil, bütün Türkiye'den gelenlere, siz Türkiye'den geliyorsunuz, bize bin türlü yalan 
anlatıyorsunuz, ama dönüp dolaşıp hep aynı yere geliyoruz dediler. 147 milyon zararın üzerine, 
financial fair playden çıkmak üzere gittiğimiz için. Bence esasında, bu Türkiye'nin IMF 
anlaşmalarına benziyor, eskiden mecbur kaldığımız. Birazcık mali disiplin üretiliyor, kulüplere, 
hepimize. Dolayısıyla benim tek dediğim şey, tebrik ediyorum Sayın Zaimoğlu’nu, anlattı, bu 
amatör şubelerde benim gerçekten bu kadar bilgim yoktu. İnşallah daha yakından ilgileneceğim. 
Ama iş finans tarafına geldiği zaman ve benim yaptığım bir anlaşma, yani benim başında 
olduğum bir anlaşma yapılırken, bildiğim şeyleri, eleştirmek değil, söyleyebilirsin ama lütfen faiz 
1 milyara çıkmış, 2 ye çıkmış, 3 e çıkmış değil, faiz 10 milyar da olabilir. Öbür taraftan sen bu 
işten ne kazanıyorsun, ne kazandırabiliyorsun? Demek oluyor ki, biz her faiz döneminde, sipleti 
kendi lehimize çalıştırabilir, para da kazanırız. Bu anlaşmadan da çıkmayız, bu anlaşmada da hâlâ 
daha mali disiplin içerisinde devam etmeye çalışırız. Bankalar Birliği anlaşmasının ana temeli de 
buydu. Ve budur. Ama eğer tabii yani bizim birkaç tane ibra olmadığımız, iki tane filan olduğu 
için, hatırlayamıyorum şimdi hangisi. Bir tanesi bu galiba, zannedersem Bankalar Birliğiydi. Ama 
kurtuluştu. Diğeri de hiç unutmuyorum, genel kurul izni olmadan, satılan Florya’yı, aynı fiyatla 
iki sene sonra imarlı şekilde geri almaktı. Bugün Florya Galatasarayın kurtuluş projesi, benim 
şimdi bütün buraya filan girecek hiç derdim yok. Ben şu andaki hiçbir şey de konuşmak için 
gelmedim. Sayın Divan Başkanımdan da özür diliyorum. Ama iş, hani bizim yaptığımıza gelip de, 
Bankalar Birliğine tüh, demeye gelince, davranmak zorunda kaldım. Çünkü buraya gelip, 
isteyenle, yani Galatasarayın sesini, sevgili ekonomik Daren’le bile bunu konuşabilirim, eğer 
benim bu parayı kapatacak param varsa, ben bu işten kâr ederim, artı sipret yaratırım. Ben 
garanti ediyorum bunu da ayrıcana. Teşekkür ederim. Deminki karışmam için de özür dilerim 
senden. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sıcağı sıcağına ben Sayın Başkanımız Dursun Aydın Özbek’e söz veriyorum. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Değerli hazirun, şimdi sevgili Okan’ı dinledim, biraz da hayret ettim, yani, kullandığı ifadelerle, 
anlaşmayı yapan kişi olduğunu söylüyor, yapılandırma. Şimdi değerli hazirun, ben her seferinde 
şunu söyledim. O gün ben de olsaydım, bu anlaşmayı yapardım. Anlaşmanın o günkü şartlarla 
yapılmasıyla ilgili, kimsenin bir şey dediği yok. Yani kimse üzerine bir şey alınmaması lazım bu 
konuyla ilgili. Tenkit de etmiyoruz, bunun bir ihtiyaç olduğunu, sıcak para, dövizden şeye 
dönüyoruz, falan, filan. Fakat, anlaşmayı yapan kişi şunu bilmiyor, Galatasaray’ın bütün asetleri 
ipotekli. Yeni aldığı arsa da ipotekli, yapılandırmanın gereği olarak, neyiniz var, neyiniz yok, her 
şey ipotekli. Biz yapılandırmadan çıkalım derken, sadece faizden dolayı çıkalım demiyoruz. Bir 
defa yapılandırma koşulları varken, borçlanma yasağınız var. Bir yerden bir kredi alacak olsanız, 
alamazsınız. Veyahut bir gayrimenkul alacak olsanız, önce gidip Bankalar Birliğine rapor 
vereceksiniz ki, ben bunu alacağım diye, veyahut da bir yatırım yapacak olsanız, önce Bankalar 
Birliği konsorsiyumuna gidip bilgi vereceksiniz ki, bu yatırımı yapacağım, yapmayacağım diye. 
Ben bunları ifade ederken, bağımsızlığımızı kazanalım dedim, bağımsızlık sadece faiz oranı ile, 
faizle bağlı bir şey değil. Bu bir. İkincisi, zaten kulüplerin şöyle bir şansı yok ne Galatasaray’ın ne 
Fenerbahçe’nin ne de Beşiktaş’ın, efendim burada benim param var. Ben bu parayı daha iyi 
işletirim, sana faiz ödemeye devam edeyim. Böyle bir şey yok. Senin bir yerden istihsal ettiğin 
para varsa zaten evvela o bankanın bloke hesaplarına gidiyor. Bankada para düştükçe, 2020, 
2021, 2022 de tahsil etmediği faizler, ana paralar ne varsa, oradan süpürüyor. Zaten senin elinde 
böyle bir tercih kullanma gibi bir durumun yok yani. Şöyle bir lüksün yok. Ben paramı daha iyi 
işletirim, efendim ben sana %45 artı 1 işte 46 faiz ödüyorum. Mevduat faizi belki %60’tır, 70’tir, 
orada değerlendiririm, kâra geçerim. Böyle bir şans yok. Para hesaba düştüğü anda, banka önce 
3 senedir, 20, 21, 22 de almadığı faizi süpürüyor. Ondan sonra 2020, 2021, 2022 de almadığı ana 
parayı süpürüyor. Çünkü yapılandırma anlaşmasının çerçevesinde, yapıldıktan sonra, 3 sene 
zarfında, ne ana para tahsil etmiş, yapılandırmaya göre, ne de faiz tahsil etmiş. Ne zamana 
kadar? 2022 Haziranına kadar. 2022 Haziranından sonra, şimdi bizden o geçtiğimiz 3 sene tahsil 
etmediği faizi istiyor. O 3 sene içinde tahsil etmediği ana parayı istiyor. Şimdi dolayısıyla, ben 
camiama, seçildikten sonra, hedef olarak koyduğum söz, koyduğum şekil şuydu, hep dedim ki, 
biz fikri hür, vicdanı hür bir camianın neferleriysek, mali bağımsızlık dedim. Muhtariyet dedim, 
böyle ifade ettim. Bunları kazanmamız lazım. Yani bizim Galatasarayın yönetimi, evet mali yapısı 
bozuk olabilir ama çabası ile çalışmasıyla, özverisiyle bunu kapatır, zaten kapatacağız. Ama 
burada, geçmişte öyle, böyle bir yarışa ben hiçbir zaman girmem. Bu kulübü yöneten kişiler, 
başkanlar, hepsi özverili, Galatasarayı en iyi şekilde yönetmek üzere seçilmiş ve gereğini de 
yapmış kişilerdir. Dönem mukayesesi yapmam. Ben şunu yaptıydım, efendim sen şunu 
yaptıydın, daha şeydim de, böyle bir şey yok. Ne yapıyorsak, biz Galatasaray için yapıyoruz. 
Benden önceki yönetimler de onun için yaptı. Dolayısıyla değerli Galatasaraylılar, şunu iyi 
bilmemiz lazım. Artık biz Abdullah kardeşim de bahsetti. Hep diyoruz ki, bir sevgi iklimi içinde, 
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barışık, birbiriyle kavga etmeyen ama tartışan, en iyi yorumu, en iyi sonucu bulan, kişi, bir kurum 
olarak yolumuza devam edelim. Çünkü buna son derece büyük ihtiyacımız var. 
Yaptığımız projeler, bu projelerin akamete uğramaması için, bu iklimden çıkmamamız lazım. 
Onun için bugüne kadar şahsıma ve Yönetim Kurulu arkadaşlarımın emeklerine verdiğiniz 
destekten dolayı, hepinize tekrar teşekkür ediyorum. Konuşmamı sevgili Okan’ın bu 
saptamasına cevap olsun diye yapmıştım. Yeteri kadar bilgilendirdiğimi düşünüyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e katkısı için teşekkürler. Şimdi sayın hazirun, saat 16.41 
14 saygı değer konuşmacımız isim yazdırmıştı. Şu an itibariyle, 6’sı konuşmasını yaptı, 2 sayın 
konuşmacı feragat etti, şimdi kalan konuşmacıları müsaadenizle okumak istiyorum. Sayın Cem 
Tanlar, Sayın Taylan Özen, Sayın İbrahim Göknar, Sayın Ayhan Yeğinsu, Sayın Seçkin Koç ve son 
konuşmacımız Sayın Fethi Demircan. Teşekkürler hocam. Ben Sayın Cem Tanlar’ı kürsüye davet 
ediyorum. 
 
Cem Tanlar 
Değerli Divan Başkanım, Divan Heyeti, değerli başkan, Yönetim Kurulu, değerli Galatasaraylılar, 
hepinizi saygıyla selamlarım. 
Ben 6991 Cem Tanlar, belki bazılarınız, pandemi döneminde yapılan online divan 
toplantılarından hatırlar beni, o dönem ada konusunu gündeme taşımak için epey uğraşmıştım. 
O dönemin sonunda, rahmetli başkanımız Mustafa başkanın, sonradan da Burak başkan ve 
Dursun Başkanın sırasıyla, çok değerli çabaları ve uğraşları sonucu, dava sonuçlandı ve adamıza 
kavuştuk. Bugün de Ada konusunda kısa bir konuşma yapmak istiyorum. Geçen divan 
toplantısında, değerli büyüğümüz Sami Çölgeçen ağabeyimiz, ilginç bir tespitte bulundu. 
Hepinizin bildiği gibi, ada restaurantındaki fiyatlar, adeta Monako Yat Kulübü fiyatları gibi olmuş 
dedi, burada. Ben de merak ettim. Şu Monako yat kulübü nedir? Nedir bu fiyatlar, bir 
araştırayım dedim. 1909 adında bir restaruantları var. Çok şık bir restaurant, bizimki gibi sadece 
üye ve üye misafirlerine hizmet veriyor. Menüsünü indirdim sitesinden, isteyenlere de 
gönderebilirim. Küçük bir kıyaslama yapayım dedim. Menüdeki en pahalı, işte et yemekleri filan, 
türüf soslu bonfileler, vesaire gibi fiyatlarla, ki fiyatları, 32, 36 euro arası. Bizim restauranttaki, 
işte Adadaki restorandaki pahalı et yemekleriyle falan bir kıyaslayayım dedim. Aradaki fark, 
değerli arkadaşlar, bizim paramıza çevirdiğimiz zaman, 150, 200 lira kadar. Şimdi bunu tabii sizin 
burada yorum yapmadan, sizin takdirlerinize bırakıyorum. Tabii bazı arkadaşlar, niye ironi 
yapıyorsun, orası Monako ise biz de Boğazda bir adayız, falan diyebilirler. Haklılar da. Ama küçük 
bir hatırlatma, küçük bir ayrıntıyı belki de hatırlatmak lazım. Şimdi bildiğiniz gibi, Türkiye'nin 
2023 yılında, kişi başına milli geliri, 12.500 olarak bekleniyor. Ticaret bakanının açıkladığı 
kadarıyla, ki bu bile eğer doğru çıkarsa, büyük bir başarı sayılabilir. Çünkü 10 binlerde geziyoruz 
yıllardır, biliyorsunuz. Peki, Monako prensliğinin yıllık milli gelir, kişi başına milli geliri hakkında 
fikri olan var mı? Muhtemelen yok. Sıkı durun, 2023 yılı için 234 bin dolar. Bizimkinin 20 katı, 
şimdi bilmiyorum, başka söze gerek var mı? İçecekler filan konusuna hiç girmiyorum. Orası daha 
vahim. Şimdi değerli Galatasaraylılar, bazı gerçekleri belki biraz daha mizah yoluyla anlatmaya 
çalıştım ama asıl mesele restoran fiyatları falan da değil sadece, şimdi yıllardır, tesis hasreti 
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çeken, koskoca Galatasaray kulübünün Avrupa yakasındaki yegâne tesisinden bahsediyoruz. Bu 
tesis, üyelerin bir araya gelebileceği bir ortamın oluşması için bütün bu çabamız. Şimdi bu 
aşamada, bazı soruları sormak ve cevabını yetkili ve ilgililerden, değerli yönetimimizden 
beklemek durumundayız. Bir, adamızın tekrar açılması ve yıllardır mahrum kaldığımız bir sosyal 
tesise ve bu yakadaki tek sosyal tesise kavuşmamız, üyeler olarak bir araya gelebileceğimiz, 
nesilden, nesile Galatasaray kültürü ve değerlerinin aktarıldığı, pekiştirildiği, sosyal ve sportif 
alanda pek çok etkinliğin yapılabildiği, biz orada yetişmiş olanlar için de çok büyük bir manevi 
değeri olan bir mekâna kavuşmak anlamına gelmiyor mu? Bu soruya hepimiz evet diyorsak, 
neden kendi işlettiğimiz bir restorana böylesi fahiş fiyatlar koyarak, üyeleri uzak tutmak 
istiyoruz? İki, adanın tüm masrafları sadece bu restoranın geliri ile mi karşılanıyor, ya da bu mu 
amaçlanıyor? Ada restoranın fiyatları tepki gelince nasıl bir günde değişiyor. Fiyatlar bir komite 
tarafından incelenerek, birçok faktör dikkate alınarak, değil de bir kişi tarafından mı 
belirleniyor? Bir denetim yok mudur? Büyük ekonomik sıkıntıların yaşandığı bir dönemde, birçok 
üyenin ailesi ile geldiğini, birçok çalışma hayatına atılan genç üyemizin, geçinmekte zorlandığını, 
emekli birçok üyenin olduğunu dikkate almıyor muyuz? Beş, adada restoran, bir tarafta 
faaliyetlerini sürdürürken, hiç değilse, havuz tarafına hizmet edebilecek, eskiden olduğu gibi, bir 
büfenin tesis edilerek, belli temel yiyecek ve içecekleri, çok uygun fiyata sunması niye akıllara 
gelmiyor? Altı, adada etkinlik, event gibi bazı gelir getirici unsurların devreye girebilmesi için bir 
çalışma, bir inşaat ne zaman başlayacak? Adanın tümünü içine alacak bir proje çalışması var mı?  
Yedi, üyelerin ileri yaşlara kadar spor yapabilmelerini sağlayacak, makul ücretlerle saatlik 
programlar yapılabilecek, 30 dakikalık sürelerle, tekneye oturup, öğrenilebilecek, devrilme 
tehlikesi olmayan, deniz küreği sporu, böyle bir dalı artık kürek sporunun, ben de eski bir 
kürekçiyim. Bu spor için, bir iki teknelik de olsa, küçük bir kayıkhane düşünülmüyor mu? Artık 
biliyorsunuz hemen her boğaz semtinin ve Marmara semtinin, haliç semtinin bir kürek takımı 
var ve bunlar tekneleri kiralıyorlar, kurumsal dünya artık küreği keşfetti. Hemen hemen her 
şirketin kürek takımı var. Niye? Çünkü ekip çalışması denen ve kurumsal dünyada çok 
önemsenen bir kavramın en iyi uygulama yeri, en iyi pekiştirme yeri aslında işte bu kürek sporu 
ve artık 15, 20 dakikada bunu öğrenip, tekneye oturabiliyor insanlar. Bir olimpik kürekten 
bahsetmiyoruz. O tür teknelerden bahsetmiyoruz. Tabii ki bizim güçlü bir kürek takımımız var, 
kayıkhanemiz var, vesaire ama sembolik de olsa, bir yerimizin olması, eski kayıkhanemizin de 
anısına, hem de buradan gelecek bir gelirin, bütün hepimiz orada belli yaşlarda, bu sporu 
yapabiliriz, dışarıya açık olabilir. Buradan gelecek olan gelirin de, kürek şubesine aktarılması söz 
konusu olabilir veyahut başka bir şekilde, kullanılabilir. 
Değerli Galatasaraylılar, bu soruları ve yapıcı eleştirilerimizi ortaya koyarken, yönetimin yeniden 
açılış ve sonrasındaki çabalarını, özverili çalışmalarını, elbette görmezden gelemeyiz. Dursun 
Başkanın, benim gibi, Adada yetişmiş, çok değerli dostum Metin Başkanın, çocukluk arkadaşım, 
Metin Başkanın, Erden Bey’in çabaları her türlü takdirin üzerindedir. Bunu teslim etmemiz lazım. 
Bu konuya da kısa sürede çözüm bulacaklarına inanıyorum. Açıklıkla tekrar ifade etmek 
istiyorum. Odak noktamız, adamızın tam anlamıyla sosyal tesis kavramının da ötesinde yıllardır 
özlemini çektiğimiz, kulüp içi birlik beraberliği ve en büyük katkıyı yapabilecek, tüm üyelerin yıl 
boyunca bir araya gelebileceği bir mekân olmasını sağlamak olmalıdır. Ada üyeleri, birlikte 
tutabilen bir mabettir. Burası fonksiyonunu yerine getiremezse ve üyeler sadece kongrelerde, 
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toplantılarda bir araya gelen, kopuk ve birbirini tanımayan, sadece sosyal medya gruplarında 
görüşen bir topluluk haline gelir. Galatasaray adabını, kültürünü, tanımayan bir kitle haline 
dönüşür. Benim adaya ilk olarak 60’lı yılların başında, rahmetli babamla üye çocuğu olarak 
geldim ben. Orada yetiştim, orada spor yaptım, Galatasaray forması giydim yıllarca, oğlum 
orada büyüdü, şimdi de artık, dördüncü nesil olarak torunlarımın da orada yetişmesi, en büyük 
dileğim. Adanın tekrar o kimlikle ve nitelikte bir yer olması, aynı zamanda şık, kaliteli ama sosyal 
tesis özelliğini de kaybetmemiş ve bir komite tarafından yönetilen bir mekân olması, sadece 
benim değil, tüm üyelerin ortak beklentisidir. Bu vesileyle yapılmakta olan Kemerburgaz 
tesislerinin de bu manada üye ve takım bütünleşmesi, üyelerin bir araya gelebilmesi için bir 
fırsat olduğunu, bir seminer düşünce ve projeler için bir üretim ve sunum merkezi, bir kültür 
merkezi olarak da kullanılabileceğine inanıyorum ve asıl fonksiyonlarının yanında, bu 
fonksiyonları da yerine getirebileceğini düşünüyorum.  
Son olarak bir dilekte bulunmak istiyorum, sanırım bütün Galatasaraylıların ortak dileğidir. Kadın 
üyelerimizin de artık daha çok yönetimlerde söz sahibi olmasını, sorumluluk almasını diliyorum. 
Divanda çıkıp konuşmalarını, artık farklı bakış açılarına, farklı fikirlere, düşüncelere ihtiyacımız 
olduğunu düşünüyorum ve Galatasarayın ezeli rakipleri arasında ilk kadın Kulüp Başkanını da bir 
gün çıkaracağını umuyorum. Teşekkürler, saygılar sunarım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Cem Tanlar’a teşekkürler. Sayın Taylan Özen buyurun.  
 
Taylan Özen 
Sayın Divan Başkanım ve ekibi, Sayın Kulüp Başkanım ve Yönetim Kurulu, 10794 Taylan Özen. 
Konuşmama başlamadan önce, bugünün önemine binaen, maalesef 6 Şubat felaketi vesilesiyle 
de olsa, yaptığı çalışmalarla, bugünkü sunumdan da gördüğümüz gibi, yaptığı çalışmalarla, 
Türkiye'nin en önemli spor kulübü değil, aynı zamanda Türkiye'nin en önemli sivil toplum 
kuruluşu olduğumuzu gösteren, herkese şükranlarımı sunuyorum. O felakette, hayatını 
kaybedenlere rahmet, tedavisi sürenlere, acil şifalar diliyorum. 
10794 Taylan Özen. Sayın Başkan, bugün bahsetmek istediğim, kısmen birbiri ile bağlantılı iki 
konu var. Son zamanlarda, Reşit Ömer abi de biraz bahsetti. Tribünlerde ve maç sırasında 
oyuncuların yuhalanması durumu ile karşılaşıyoruz. Halbuki maç sürerken bunu yapmak, 
takımın moralini bozup, oyunu kötüleştirmek başka hiçbir işe yaramıyor. Artık yavaş yavaş ligin 
boyu kısalıyor, yaşanacak puan kayıplarının telafisinin zorlaşacağı haftalara giriyoruz ve iç saha 
maçlarında bunu yaşamak işleri iyice zorlaştırabilir. 
İç sahada takımı ateşlemesi gereken taraftar, bu maç esnasında yaptığı yuhalama ya da benzeri 
yıkıcı protestoları yapmaya devam ederse, bilerek veya bilmeyerek olası puan kayıplarına neden 
olabilir ya da negatif etkide bulunabilir. Tabii biz gayet özgürlükçü bir camiayız ve gerektiğinde 
protestolar yapılabilir ama bu yaşadığımız olayın, bu son zamanlarda iyice artan konunun, 
protesto hakkıyla hiçbir ilgisi yok. Maç kazanmasını beklediğimiz, kendi oyuncularımızın moralini 
bozup, oynadıkları oyuna negatif etki yapmaktan başka hiçbir şeye yaramıyor ve artık gerçekten 
önlenmesi gereken bir boyuta ulaşmaya başladı. Bence bununla ilgili, önce etkin ve yoğun bir 
genel uyarı, iletişimi yapılmalı, yönetilmeli, taraftarda, stada gelenlerde farkındalık yaratılmalı 
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ve devam ederse de yapanlara yaptırım uygulanması artık bir seçenek olarak görülmekten 
vazgeçip, hayata geçirilmeli. Hukukçu değilim ama ben eminim, kombine satışında imzalanan 
sözleşmelerde veya paso.com.tr üzerinden alınan biletlerin satış sözleşmelerinde bu gibi 
durumlara karşı yaptırım maddeleri mutlaka vardır. Artık her detayın çok sıkı takip edilmesi 
gereken bir döneme girildiğini düşünürsek, gerektiği durumlarda bu maddeleri mutlaka 
kullanmanızı öneririm. Açıkçası bunu yaparsanız, artık gerçekten bunu hoş görmek zorunda 
değilsiniz. Kulübümüzün başkanı olarak, bunu yaparsanız, gerek kulüp üyeleri, gerek taraftarlar 
nezdinde, sağduyulu, kulüp üyeleri ve taraftar nezdinde kesinlikle destek göreceksiniz. Bu 
konuda mutlaka yanınızda olduğunu göreceksiniz, mutlaka bunu yapın. Gerçekten tuhaf bir yere 
gitmeye başladı. İkinci konu, işte bununla biraz da bağlantılı maalesef. Bu tabii kesinleşmiş bir 
şey değil ama biraz kulislerden duyduğumuz bir şey var. Önümüzdeki sezon kombine 
fiyatlarında, çok yüksek artış olacağından bahsediliyor. Eğer bu doğruysa, bu kararınızı gözden 
geçirmenizi istirham edeceğim. Evet, çoğunlukla Euro ödeyip, TL kazanıyoruz ve gelirleri 
olabildiğince artırmak gerekiyor ki, kaliteli oyuncuları getirebilelim. Bunu yapmazsak, yarışmacı 
takım olma özelliğimizi kaybedebiliriz. Bunu hepimiz biliyoruz, ben de kabul ediyorum. Haliyle, 
mümkün olduğu kadar yüksek faaliyet gelirine ihtiyacımız var. Bu biraz, tabii yumurta tavuk 
ilişkisi ve çok kolay bir şey değil, yönetmesi gerçekten zor. Enteresan bir denge, ancak şurada, 
burada şöyle bir problem oluşuyor. Yüksek fiyatlar, maça gelme alışkanlığı yüksek taraftarların, 
Reşit Ömer abi buna taraftar ruhuna sahip taraftarlar dedi. Bu taraftarların azalmasına, onlardan 
doğacak boşluğu, taraftar değil de, seyirci diyebileceğimiz insanların doldurmasına ve bunun 
ardından da en son, eğer böyle devam ederse, tribünlerin müşteriye dönüşmüş kalabalıklara 
kalmasına, teslim olmasına neden olacak. Sonuç olarak da madem yüksek para ödüyorum, her 
maç bir sürü gol görmezsem, şikâyet ederim diye düşünenlerin artması kaçınılmaz olacak. 
Bununla ilgili örneklerimiz var, Manchester United örneği var mesela çarpıcı. Eskinin o çok 
tutkulu, coşkulu taraftarı, bugün birçok maçında oturmuş sinema seyreder gibi maç seyrediyor. 
Biz aynı akibete uğramak istemiyoruz, sizin de böyle düşündüğünüzden ben kesinlikle eminim. 
Haliyle tabii bu örnekte, iç sahadaki taraftar baskısının avantajlarını kaybetmiş durumdalar. 
Bence biz de aynı tehlike ile karşı karşıyayız. Bu konuda iyi haberlerinizi bekliyor olacağız. Beni 
dinlediğiniz için teşekkür ederim. İyi günler diliyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Taylan Özen’e teşekkürler. Son 4 konuşmacımız sırasıyla Sayın İbrahim Göknar, Sayın 
Ayhan Yeğinsu, Sayın Seçkin Koç ve son konuşmacımız Sayın Erdal Günsel, buyurun Sayın 
İbrahim Göknar. 
 
İbrahim Göknar 
Değerli Divan Başkanım, değerli Divan Heyeti, değerli Kulüp Başkanım, değerli Yönetim Kurulu, 
çok değerli hazirun, sevgili Galatasaraylılar, herkesi sevgi ve saygıyla tekrardan selamlıyorum. 
Öncelikle ben de 6 Şubat depreminde hayatını kaybeden, tüm vatandaşlarımızın, tüm 
vatandaşlarımız için Allahtan rahmet diliyorum, mekânları cennet olsun, şu da iyice bilinmeli ki, 
hiçbir zaman unutmadık, unutmayacağız, aileleri ile birlikte, bundan sonra da hep birlikte 
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olacağız. Efendim yaklaşık 4.5 saat, 3.5 saattir buradayız. Sayın Divan Başkanım müsaade 
ederseniz, bir not okumak istiyorum. 
Size ve değerli heyetinize, bu toplantı için gönderdiğim e-mail notu. Değerli Divan Heyeti, 7 
Şubat 2024 tarihinde yapılacak olan Divan Kurulu toplantısında, sadece 5 dakika için konuşma 
talebimi arz ederim. Saygılarımla, İbrahim Göknar. 8256. Bu benim bu toplantı için ilk notum 
değil. Prosedürlerimizi, kendimiz koyuyoruz. Ancak takibinde maalesef bazı hatalar yapıyoruz, 
naçizane bana göre. Her toplantı öncesi, ben bu şekilde bir notu, Divan Heyetimize, Divan 
Başkanımıza gönderiyorum. Fakat her nedense, hiç de önemi yok, o anlamda söylemiyorum. 
Özellikle son 1 yıldır. Konuşmalarım, bayağı erteleniyor. Konuşma sıralarım erteleniyor. Bunu 
istirham ediyorum, lütfen yapmayın. Buna hiç gerek yok. Açık söyleyeyim, çünkü evet, şu anda 
salon boş ama, allaha şükür 59’dan beri tribünde olan bir Galatasaraylıyı dinlemek isteyen çok 
kişi var. En son da olsa, sabaha karşı olsa da ben burada konuşacağım, bir üye hakkı olarak. Bunu 
ifade etmek isterim. 
Evet, Sayın Divan Başkanım, aslında doğrusunu söyledi. Galatasaray Divan Kurulunda 
Galatasaray konuları konuşulur dedi. Çok haklı, %100 katılıyorum. Fakat bazı özel durumlar 
vardır. Toplumu çok yakından ilgilendiren konularda, Galatasaray Divan Kurulunda her şey 
konuşulmalıdır. Hem de bana göre isim vererek de konuşulmalıdır. Efendim, işin doğrusu, 
toplumda önemli mevkilerde bulunan ve önemli görevleri icra eden kişilerin, icraatlarında rol 
model olarak hareket etmeleri son derece önemlidir. DNA, fıtrat, riya, malum camia, utanma, 
çekinme ve parantez içinde bunlar, bu kelimeler, Türkiye kulüpler birliği vakfı başkanı, Avrupa 
kulüpler birliği Yönetim Kurulu üyesi ve Fenerbahçe Kulübü Başkanı, değerli Sayın Ali Koç 
beyefendi tarafından camiamıza söylenmiştir ve sürekli söylenmektedir. Camia. Camia demek, 
hepimiz demektir. Yönetimden üyesine, sporcusundan, taraftarına hepimiz demektir. Kişiler ile 
problemler olabilir. Ancak camialar ile problem olmaz. Sayın Ali Koç Beyefendinin bunlar diye 
hitap ettiği Galatasaray camiasının bir üyesi olarak, sarf ettiği bu talihsiz kelimeleri, benim bir 
üye olarak kabul etmem mümkün değildir. Güneş, balçıkla sıvanmıyor. Galatasaray ile 
Fenerbahçe 6 yıl önce tanışmadılar. Bu dostluk ve rekabet 120 yıldır yaşıyor. Bunu bilinçli veya 
bilinçsiz şekilde engelleme çabaları beyhudedir. Dediğim gibi, 59 yılından beri tribündeyim. En 
azından bizler buna iki camia olarak müsaade etmeyiz. Evet, bir bilek güreşinde, sahada elbette 
rakibiz, ama dostluğumuzu kimse bozamaz. Buna da müsaade etmeyiz. Bu noktadan hareketle, 
Sayın Fenerbahçe Kulübü Başkanı, Değerli Ali Koç Beyefendinin, o beyefendiyi, o talihsiz sözleri 
için huzurlarınızda, Galatasaray camiasından özür dilemeye davet ediyorum. 
Ha, eğer konu yeterli yürek müsaadesi ise, kimsenin şüphesi olmasın, Galatasaraylıların yüreğini 
saymaya kimsenin gücü yetmez. Dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın İbrahim Göknar’a teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız, Sayın Ayhan Yeğinsu. Herhalde 
salonda yok. Süratle gidelim, eğer gelirse ve konuşma talebi hâlâ geçerliyse değerlendiririz. 
Sayın Seçkin Koç, buyurun. 
 
Seçkin Koç 
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736, 116 dönem mezunu, Galatasaraylı hukukçular derneği başkanı, Avukat Seçkin Koç. Sayın 
Yönetim Kurulu, başkanımız, Divan Kurulu Başkanımız, üyeleri ve toplantıya katılan sevgili 
üyeler, öncelikle ben futbol konusundan sözlerime başlamak istiyorum. Çok da sizi, yani 
konuşmayı uzatıp da zaten son konuşmacı olarak belki de aynı şeyleri tekrarlayacağız ama 
bunları tekrarlamak zorundayım. Çok da fazla uzatmak istemiyorum. Futbol konusunda, 
çabucak Saşa Boye olayında, ben bu konuda gereken çalışmaları yapan, özellikle Erden Timur 
Beyefendiye, çünkü bu pazarlıklar çok uzun sürmüştü. Sizlerin de bildiğiniz gibi, ertesi güne 
kadar sürmüştür. Bir uyuma, 2, 3 saatlik bir zaman dilimi istenmiştir ve güzel bir satış yapılmıştır. 
Fakat sadece bu satış olayı değil, buradan gelen para da tamamen harcanmayıp, büyük bir kısmı 
bankalar birliğine gidebilmesi için belki de bir yerde ayrılmıştır ki, doğru yapılmıştır. Zaten 
zamanında bu sözleşme yapılmıştır, ona bir şey demiyorum. O zamanın şartları, fakat şu andaki 
başkanımızın da beyan ettiği gibi, bizim bağımsızlığımız için, özgürlüğümüz için, bir an evvel bu 
Bankalar Birliği anlaşmasından çıkmamız gerekmektedir. Dolayısıyla da bu yönde çok büyük 
adımlar atılmaktadır. Ben de kendilerini bu yönde kutluyorum. Şimdi diğer konuşmacılardan 
bazıları, diğer branşlar filan dedi. Doğrudur. Diğer branşlarda, birazcık eksikliğimiz olabilir, ama 
yani bu sene rakip takım şampiyon olur, iki sene sonra biz şampiyon oluruz. Ben o şekilde 
bakmıyorum. Ama tabii ki oralara daha fazla bir para aktarılması lazım. Bu kolay değil, nasıl 
olacak? İşte Bankalar Birliğinden çıktığımız zaman, belki de istediğimiz parayı, istediğimiz yere 
daha kolay aktarabileceğiz. Bu çok önemlidir. Fakat, gerçekten bazı branşlarda, gelecek 
yönetimlerin de özellikle ana branşlarda seyircisi fazla olan branşlarda, bütçelerin ona göre 
ayrılmasını, bu diğer spor dallarının da gerektiği bütçeleri almasının gerektiğini düşünüyorum. 
Mesela Ergin Ataman konusu benim hep içimde kalan bir uhdedir. Uhde olmuştur. Bunun 
dışında, şu şekilde devam edelim. Yani Galatasarayın ha, bir de VAR olayımız var, doğrudur. 
Şimdi Futbol Federasyonu hakemlerinde gördüğüm kadarıyla, bazı iyileşmeler oluyor. Alınan 
kararlar olsun, başka türlü şeyler olsun. Bakıyoruz hakikaten bir ilerleme var ve bir çalışmanın 
içindeler. Ve daha ileride daha da iyi olacağını düşünüyorum. Fakat atlamamamız gereken bir 
olay var o da VAR olayı. Şimdi bunu gördünüz, Samsunspor maçında, penaltımız verilmediği gibi, 
elle kesilen bir top var ve ne yazık ki burada VAR hakemi bunu tamamen yani atlamış durumda. 
Bakıyoruz, daha evvel Fenerbahçe maçında, İcardi’nin olayı var. Elmacık kemikleri kırıldı, falan, 
filan. İşte daha dün, Bandırma spor maçı var. Ne oldu? VAR hakemi ile birlikte, iki tane 
görülmeyen penaltımız tekrardan verildi ve karşı tarafın bir ofsayt golü iptal edildi. Demek ki bu 
olabiliyormuş yani biz bunu ilk defa yaşıyoruz, Bandırma spor maçında gördük ve 3 tane vaka ile 
gördük. Demek ki bu çok önemli. İşte ben de şunu anlatmaya çalışıyorum. Hakemlerde bir 
ilerleme olabilir. Ama bakın dikkatinizi çekiyorum, VAR olayında, VAR olayında, çok daha fazla 
şeyler dönmektedir. Oraya el atılamamaktadır. O yüzden Metin Başkanın da yaptığı açıklamalar 
çok değerlidir. Aslında diğer rakip takım, başkanının da, yine bizim başkanımızın verdiği 
demeçler çok önemlidir. Çünkü daha evvelden bunlar yapılmıyordu, şimdi bu yönetim, gerektiği 
yerde, gerektiği zamanda, gerektiği müdahaleleri yapmaktadır ve hiç çekinmemektedir. Şimdi 
bundan dolayı, bu VAR hakemini, yani ES geçmememiz lazım. Lütfen peşini takip edin, çünkü 
diğer bazı spor yazarlarının da söylediği gibi, uzaydan bile, uzaydaki astronotumuzun da görmüş 
olduğu gibi, yani nasıl bir penaltı vakası değil, bunu anlamak mümkün değil. Gözlük taksın 
beyefendi, takamıyorsa, o zaman burada yani burada gözlük olayı da değil ama burada bir kötü 
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niyet vardır. Bunu biz çok yaşadık bir daha bizim takımlarımıza verilmesin. Çok iyi takip edilsin 
ve devamlı bu sosyal medyada ve bizim platformlarımızda dile getirilsin istiyorum, lütfen, 
yönetimden. Şimdi bundan başka, Galatasaray bir futbol takımı mı? Spor kulübü mü? Yani bir 
futbol kulübü mü? Spor kulübü mü? Ya bunu rakip başkan tabii kendi camiasını, oyunu çekmek 
için, bazı şeyleri unutturmak için bu şekilde söyleyebilir. Ama biz, sizlerin de bildiği gibi, futbolun 
dışında da birçok branşlarda başarılıyız. Hatta onların, yani şu anda hemen bir şekilde, bir çırpıda 
söylüyorum. Onların hiçbir yerde olmadığı, işte tekerlekli basketbol takımımız olsun, sutopu 
olsun, yani bu tür şeylerde, mesela kadın basketbol takımımız ilk defa Avrupa'da kupa alan 
takımdır. Yani birçok dalda da bizler faaliyet göstermekteyiz. Ama şu kadarını size söyleyeyim, 
daha doğrusu kendilerine söyleyeyim. 1913 yılında, Galatasaray yani kürek takımından 
bahsediyorum. Galatasaray Mektebi Sultani takımı ile İstanbul Mektebi Sultani takımı yarışa 
girmişlerdir ve bu Moda Koyunda olmuştur. Ve padişahımızın gözetimi altında ve Galatasaray 
Mektebi Sultani takımı bu yarışmayı kazanmıştır. E, şimdi Mektebi Sultani dediğimiz zaman, bu 
camianın bir parçasıdır. O zaman, nedir? Taa, o zamanlardan, bakın 1913 senesinden itibaren 
biz kürekte bir faaliyet göstermiş bir takımız, dolayısıyla biz bir futbol takımı değil, biz bir spor 
takımıyız. Bunu herkes bu şekilde bilsin. 
Bundan başka, tabii ki mecburen bir mektepli olarak da rakip takımdan, rakip takım başkanından 
gelen bazı sözleri içime yediremedim, ben de. Şimdi ben şöyle bir şey söyleyeyim, dikkatinizi 
çekeyim. Şimdi benim babam İskenderun’da avukatlık yaptı, iyi para kazandı. Çünkü ilk 
avukatlardan biriydi. Yani zengindi. Fakat rakip takım başkanının ailesi çok çok daha zengin. Yani 
Türkiye'nin en zengin ailesinden geliyor kendisi, fakat bir şey söyleyeyim, ben ondan daha 
zenginim. Niye biliyor musunuz? Çünkü ben Mektebi Sultanide yetişmiş bir insanım, ben burada 
Turcan hocam da vardır, Turcan Bolayır. 42 sene evvel, benim hocamdı. Biz aynı koridorları, aynı 
sıraları, teneffüs ettik. Şimdi kendisi de buradadır. Aynı divanda benden evvel o konuşma 
yapmıştı, burada da ben konuşma yapıyorum. Yani biz böyle bir camiayız, yani bizde saygı, sevgi, 
hürmet, biz bunu öğrendik. 8 sene yatılılık yaptığım Galatasaray lisesinde, paralı, parasız yatılılar 
da vardı ve Türkiye'nin her tarafından gelen bu insanlarla birlikte, okuduk, ettik, küçüklere 
sevgiyi, büyüklere saygıyı öğrendik. Dolayısıyla ben niye daha zenginim, çünkü Mektebi 
Sultanide okuduğum için, peki, rakip takımın başkanı, isim vermiyorum. Niye bu camiayı 
anlayamıyor? Anlayamaz. Çünkü parasına rağmen, istediği kadar kolejlerde, istediği kadar yurt 
dışında okusun. Bir Mektebi Sultani’de okuyamamıştır. Çünkü bu parayla elde edilecek bir şey 
değildir. O yüzden bizi anlayamaz. Bunu burada söylemek istiyorum. Bunun dışında, Çanakkale 
savaşı, Çanakkale savaşı evet 1916’larda bizim yani daha evvel 12’lerde, 60 tane mezun veren 
sınıflarımız, 1916 da sıfır mezun verdi. 1917 de 5 tane sadece mezun verdi. Tabii ki karşı takım, 
rakip takımın başkanı bizi anlayamaz. Çünkü biz farklı bir camiadan gelmekteyiz, ha bu arada 
ilklerin camiasıyız, camia olarak söylüyorum bakın. Şimdi 100 üncü yılda, onca çekişmeye 
rağmen, yine şampiyon olan takım, Galatasaraydır. Tabii ki bu camiayı anlayamazsınız. Artı 
göğsünde, 4 tane yıldızı olan yine bu camiadır. Siz istediğiniz kadar Amerika Birleşik Devletlerinin 
bayrağındaki, onlarca yıldızı alın, gayri resmi olarak bir yerlerde kullanın, hiçbir şey fark etmez. 
Yani olan şu andaki bizim göğsümüzdeki 4 yıldızdır, budur. Yani daha burada bir sürü şey 
sayacağım. Ama kısaca söylüyorum. Bizi anlayamazsın, bu camiayı anlayamazsın Sayın Başkan, 
çünkü biz de diğer başkanlara hakaret edilmez. Bizde seyirci ile kavga edilmez, bizde bir megafon 
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alıp da bir animatör gibi meydanlara çıkılmaz. Bizde itidal önemlidir. Parayla hiçbir şey satın 
alınmaz. Dolayısıyla bunları da rakip takım başkanının bilmesini istiyorum. Bu arada tabii ki 
Dursun Başkana teşekkür ediyorum. Çünkü, ayni neyi konuşacağız, yani televizyon ekranlarında 
neyin konuşması yapılacak Allah aşkına, bir seçime mi gidiyoruz? Zaten herkes, bütün 
karşılaşmaları, sevabı ile günahı ile görüyor, izliyor. Yani benim başkanımın o seviyeye 
inmemesini ben takdirle karşılıyorum. Kendisine şükranlarımı sunuyorum. Fakat şöyle bir olay 
var, yani bu camia, niye büyük camia, niye anlayamıyorsunuz? Ben size söyleyeyim. Yani 
başkanlar kavga edebilirler, birbirlerine laf atabilirler. Ama camiaları içine sokmamaları 
gerekiyor. Camia dediğiniz zaman, bambaşka bir olay oluyor ve bu tehlikeli bir olay. İşte bundan 
dolayı, sayın yani bir kere de ismini vereyim Ali Koç camiayı katmıştır ve yanlış yapmıştır. Çünkü 
diğer takım da, Fenerbahçe spor kulübü de camiası da bizim için değerlidir, diğer bütün camialar 
gibi. Aynı şekilde bir rekabet içindeyiz, onlar olmazsa veya biz olmazsak, bunun hiçbir tadı tuzu 
kalmayacaktır. Fakat buradan, ben bir hukukçu olarak ve bir divan üyesi olarak, sayın rakip takım 
başkanını uyarmak istiyorum. Ne olursa ve aynı zamanda taraftarları da uyarmak istiyorum. 
Bakın her iki camia da değerlidir. Ama lütfen Sayın Başkan, lütfen konuşmalarınıza dikkat edin, 
yani iki camiayı bir araya, kötü bir şekilde getirmeyin, çünkü zaten ülkemiz zorlu dönemeçlerden 
geçmektedir. Bu sizin, bu diliniz, bu kışkırtıcı diliniz, özellikle camiayı hedef alan diliniz, çok 
tehlikelidir. Yani Fenerbahçe camiası bizim için de çok değerlidir. Ama lütfen bundan sonra 
sözlerinize çok dikkat edin, yoksa bu sözlerin altında kalırsınız. Benim buradaki vazifem sizi bu 
şekilde uyarmaktır, teşekkürler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Seçkin Koç’a teşekkürler. Sayın Ayhan Yeğinsu buyurun. Önceki konuşmacıydınız ama, 
herhalde salon dışındaydınız. Geldiğinize göre, kürsü sizin. 
 
Ayhan Yeğinsu 
4840 Ayhan Yeğinsu. Değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Ben de 
konuşacak pek hal kalmadı ama, sizlerde de pek dinleyecek hal kalmadı. Başkanım, gözlerinizi 
ovuşturmaya başlamışsınız. Bazı konulara bir gireyim de herkes bir uyansın. Hem Divan 
Heyetinde hem hazirunda, herkes tabii ekranları başında olanlar da kuvvetle ihtimal.  
Şimdi değerli Galatasaraylılar, mümkün olduğu kadar kısa kesmeye çalışacağım ama şunu da 
söylemeden edemeyeceğim. Bakın Kasım ayından beri, pardon Ekim ayından beri konuşmaya 
çalışıyorum. İsmimi yazdırıyorum, sıra bir türlü gelmiyor. Bir iki divan toplantısına da divan 
toplantılarının bu son bir senede çeşitli günlere dağılması nedeniyle katılamadım. Yani bir baktık 
Pazartesi, Çarşamba, Cumartesi, ha bunların hepsi, tüzüğümüze uygun. Çünkü divan bir hafta 
önceden yayınlamak şekliyle bu toplantıların tarihlerini belirleyebilir. Ama biz 3 kere 
yanılmıyorsam, bir anket yaptık, divan üyeleri arasında. İşte hangi gün olsun, hangi saatte olsun, 
sonunda bu yapılan 3 ankette de her ayın ikinci Çarşambası, saat 13.30 çıktı ve buna göre 
yapıyorduk ama son bir senede bu kadar sık değişiklik şunu da etkiledi. Şimdi bir kere daha 
söyledimdi ben bunu. Herkes İstanbul'dan katılmıyor bu toplantılara, yani divan üyelerimizin 
hepsi, İstanbul'dan katılmıyor. İstanbul dışından gelenler var, yurt dışından gelenler var. Bu ciddi 
bir sıkıntı yaratıyor. Başta, şimdi güleceksiniz belki ama, esas konuya girmeden önce söylemem 
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gereken bazı şeyler var. Bunlardan bir tanesi, hepimizin bir cep telefonu var. Çoğumuz işte 
bilgisayar kullanıyoruz. İşte laptoptu, iPad’di, şuydu, buydu, ama bilmem biliyor muyuz, çok 
önemli bir detay var. O detay da şu. Biz konuşmalarımızı, işte gönderdiğimiz mesajları, 
yazdıklarımızı siliyoruz silmesine ama bunlar silinmiyor. Elektronik ayak izi diye bir şey var. 
Dolayısıyla o elektronik ayak izlerinden herkes her şeye ulaşabilir. Herkes derken, tabii bu kadar 
kolay değil. Bunun birtakım şekilleri var, hukuki şartları var. Bunları sağladığınız takdirde oluyor. 
Bunu söylememin sebebini, biraz sonra ana konulara girdiğim zaman, nedenini anlayacaksınız. 
Şimdi yeni tüzüğümüz yapıldı ama ben şahsen bir üye olarak daha bu tüzüğü elime alamadım. 
Eskiden bir adet vardı, bilmiyorum yine bu devam ediyor mu? Bütün üyelere yeni tüzük 
basıldıktan sonra gönderilirdi. Bana gelmedi. Bilmiyorum böyle bir şey devam ediyor mu? 
Umarım devam ediyordur ama eski tüzükten aldığım ve yeni tüzükte de değişmeyen birkaç şeyi, 
size maalesef okumak durumundayım ki, biraz sonra söyleyeceğim şeyler de anlaşılsın. 
Başkanım, değerli Galatasaraylılar, Galatasarayda bir başvuru sistemi var. Tüzüğümüzde yazıyor, 
diyor ki, aynen şöyle. Aday üyenin, üye olabilmek için gerekli niteliklere sahip olup olmadığını 
belirtmek üzere hazırlanmış basılı başvuru beyannamesini doldurmak. Yani kim olursanız olun, 
bu beyannameyi dolduracaksınız, ondan sonraki şart ise, beyannameye yazdığı bilgilerin 
doğruluğunu imza altına almak. Onu da imzalayacaksınız. Bu en önemli iki tane şart. Üye 
olabilmek için. Şimdi bunu da bir kenara koyuyorum. Şimdi değerli Galatasaraylılar, divan 
tüzüğümüzden birkaç şey okumak mecburiyetindeyim. Bunlardan bir tanesi şu. Özür dilerim. 
Biraz bekletiyorum sizi ama maddeyi bulmam lazım. Evet, pardon özür dilerim, biraz beklettim. 
Divan Başkanının görüşmelere katılmaması. Madde 22, toplantıya başkanlık eden, başkan ve 
başkan yardımcısı, asıl konu görüşülürken ve oylanırken hiçbir surette görüşünü açıklayamaz. 
Başkan veya başkan yardımcısı görevlerinin yerine getirilmemesini gerektiği haller dışında da 
tartışmalara katılamaz. 
Açıklama hakkı, madde 25. Şahsına sataşılan veya ileri sürmüş olduğu görüşten farklı bir görüşü 
kendisine atfolunan üyeler, açıklama yapabilir ve yanıt verebilirler. Şimdi bunlar divan iç 
tüzüğümüzden. Değerli Galatasaraylılar, başka bir konuya geleceğim. Şu şeyi koyabilir miyiz 
lütfen. Evet, değerli Galatasaraylılar, bu cumhuriyetin 100’üncü yılını kutladığımız gün, 
stadımızda, yaptığımız şahane kareografi, bu kareografide de işte anonslar yapıldı, 1’i kaldır, 2’yi 
indir filan ama güzel bir koreografi çıktı ortaya. Şimdi ben aslında burada kendisi yok ama 
Başkanım sorar diye düşünüyorum. Burada dikkatli bakmanızı rica ediyorum. Bu fotoğrafa 
dikkatli bakın, Ali Sami Yen nerede? Galatasaray lisesi nerede? Şimdi bazen bilhassa bana 
sataşmaya kalkan bazı insanlar, bu konuda beni çok eleştiriyorlar ve lise düşmanı ilan ediyorlar. 
Kendilerine saygıyla sunarım. Başkanım, herhalde sorumlu kişiyi siz de çok iyi biliyorsunuz. Her 
organizasyonun içerisinde olan, bakın son 10 yıl içerisinde söylüyorum. Başkanların 
ibrasızlığından tutun, ondan sonra bir Galatasaray Başkanının ve Yönetim Kurulunun bu 
kulüpten atılma istemine kadar her şeyin içerisinde olan bir kişinin, bu konuda çok hassas olup, 
bu konuyu toparlaması, düzeltmesi gerekirdi. Yapmamış. Başkanım size bırakıyorum. Değerli 
Galatasaraylılar, esas konulara giriyorum. Esas konulardan bir tanesi şu. 1 Şubat 2024 günü, bir 
mahkeme kararı sonuçlandı. Mahkeme kararı, kulüpten atılan, atılmak için de her türlü çaba 
gösterilen Sayın Selçuk Erdoğmuş’un kulübe iadesi ve mahkeme çok iyi bir karar aldı. İlk genel 
kurulda da bu karar Divan Başkanı tarafından okunmak mecburiyetinde, gerekçeli kararı ile.  
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Şimdi bunu söyledikten sonra, bu işin iki yönü var. Bir yönü de bir dosya var. Dosya numarasını 
da vereceğim, 2019 a 11045, değerli Galatasaraylılar, bu dosya maalesef sicilde olan yaşanan 
rezaletlerle ilgili ve bununla ilgili, bu arkadaşımız, Selçuk Erdoğmuş bütün bu konuları gündem 
getirdiği, yaptığı için bu kulüpten atılmaya çalışıldı. Bu Galatasaray spor kulübünde bir kara 
lekedir. Şimdi Sayın Başkanım, başından beri, hatta şeyden önce seçimden öncesinde de birlik, 
beraberlik, kardeşlik dedi. Şimdi bir grup, kendi elinden bazı şeyler gitmesin diye, maalesef bu 
kulübün altına dinamik koyuyor, bu kulübün DNA’sını değiştirmeye çalışıyor. Eylül ayında, hiç 
konuşma niyetim yokken, konuşmak mecburiyetinde kaldım. Çünkü bir üye çıktı, bir algı 
içerisinde işte efendim Galatasaray sicilde şunlar olmuyormuş, bunlar olmuyormuş, ben de 
mecburen çıktım, bazı şeylerin doğru olmadığını söyledim, artı şu soruyu sordum. Dedim ki, 
diğer kulüplerden üye yaptığınız insanlar ne oluyor dedim. Şimdi Sayın Divan Başkanım benden 
rica etti, ben burada fotoğraflarla koyacaktım. Galatasaray lisesi mezunu olup da Galatasaraylı 
olmayan, Galatasaray spor kulübüne üye yapılan ve kendi internet sitelerinde, kendi takımlarını 
nasıl teşci ettiklerini ne yaptıklarını ne ettiklerini. Şimdi şunu ve gösterip, elektronik ayak izinden 
bahsetmemin sebebi de şu. Tabii ki abiler devreye girdi, ondan sonra devreler, lisedeki devreler, 
devreye girdi, hop hepsi kaldırıldı. Zannetmeyin ki, onlar kalktı. Onların hepsi duruyor. Şimdi 
ben bu şahısları, kişileri, ne yönetim kuruluna söyleyeceğim ne de sicile söyleyeceğim. Ne de 
Divan Başkanlığına söyleyeceğim. Bu kişilerin kimler olduğu gayet iyi biliniyor. Hatta o gün bana 
cevap veren üye beni şeyle suçladı. İftira atıyorsun dedi, müfterisin dedi. Dursun Başkan gitti 
ama, nasıl olsa kayda geçiyor. Dursun Başkan da daha sonraki konuşmasında, aynı gün dedi ki, 
ya şahsi meseleleri buraya taşımayın, çünkü çok akıllı bir arkadaşımız olan bu üye, genç bir 
kardeşiniz olan bir üye, beni aklınca aslanların önüne attı. Dedi ki, sen beni daha önce disiplin 
kuruluna vermiştin, ben seni disiplin kuruluna vermeyeceğim ama sen iftira atıyorsun, 
müfterisin, resimleri koyamadık, fenerlilerin, pardon söylemeyecektim bunu, ağzımdan kaçtı 
yine. Çok özür dilerim başkanım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı. Burada, hayır, hayır. Görselleri ben koydurmadım. Burada bir çünkü bir logo 
koydunuz.  
 
Ayhan Yeğinsu 
Benim ağzımdan kaçtı, onu da söylemeyecektim. Hayır size söz vermiştim de ağzımdan kaçtığı 
için özür diliyorum sizden. Yani özür dilemesini iyi bilen insanım.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır ben özür beklemiyorum. Cevap hakkı doğuracak yani basit bir şey, şeye gerek yok yani, 
rakip kulüp aidiyeti olan üyelerimiz, gözden kaçmışsa, veyahut geçmişte üye olup da çünkü o 
tüzüğün o maddesi, baştan beri geçerli değildi. Daha sonra üyelik formu da değiştirildi. KVKK da 
geldi. Burada disiplin kuruluna vermeniz, ben divan olarak bizim burada bir yetkimiz yok. Ama 
ben de takipçisi olurum dedim size, daha önceki bir konuşmada.  
 
Ayhan Yeğinsu 
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Başkanım bakın, ben size örneklerini de vereyim. Madem bunu söylediniz. Vermeyip geçeyim 
diyordum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır, burada örnek vermenize gerek yok. Disiplin kuruluna bir başvuru ile bu iş halledilebilir 
yani, daha basit bir yol. 
 
Ayhan Yeğinsu 
Hayır başkanım olmuyor. Müsaade edin de söyleyeyim niye olmadığını? Bakınız, 2022 yılında bu 
yönetim geldikten sonra, o sicil başkanı geldikten sonra, üyelerimizden bir tanesi başvurdu. Ne 
diye başvurdu Yönetim Kurulu? Bakın şu, şu, kişiler başka kulüp şeysidir, bunlarla ilgili gerekli 
yaptırımların yapılması, şey de bu. Müracaat da bu. Ne oldu? Hiçbir şey olmadı. Sümen altı 
edildi. Hiç göremedik. Daha da çarpıcı olanını söyleyeceğim, hani ben iftira atıyordum, 
müfteriydim ya, yine bir Galatasaray spor kulübü üyesi, Aralık 2022 yılında, sicil kuruluna, sicil 
başkanına ve sicildeki herkese müracaat ederek, email göndererek, şunu söyledi. Şu, şu, şu 
kişiler Galatasaraylı değil. Galatasaray lisesinden yapılmış. Bunlarla ilgili işlem yapın dendi. Ne 
oldu? Bugün hâlâ Galatasaray üyesi herkes, kimse işlem yapmadı. Yani şunu söyleyeceğim. Bakın 
bir örnek daha vereyim, bu daha da çarpıcı, bu da Mustafa Cengiz döneminde başımıza geldi. 
Bir kişinin farklı bir takım sempatizanı olduğunu gördük ve kendisine ayrılmasını istedik 
kulüpten, çünkü siz attığınız zaman, biraz iş farklı türlü oluyor, mahkemeye başvurabiliyorlar ve 
tekrardan gelebiliyorlar. Onun için biz kendisine dedik ki ya, istifa edin, istifa ederse, çünkü 
tekrar gelebilme imkânı yok ve bu kişi, bakın enteresanlığına bakın, o kulübün başkan adaylığına 
soyundu. Galatasaray spor kulübüne üyeyken. Yani olacak iş değil. Sonra bakın tam bir sene 
uğraştık, bu kişiyi ikna etmek için, bir sene uğraştık, bir sene. Ya yapmayın, etmeyin, bakın 
Galatasaraylı değilsiniz, başka bir kulüpte, şusunuz, busunuz, çünkü atmakla olmuyor. Disiplin 
kuruluna gönder, at, olmuyor. Geri dönüyorlar. Ha, uğraşa, uğraşa, sonunda ikna ettik zatı 
muhteremi ve istifa etti. Dolayısıyla şuraya bağlayacağım. Selçuk Erdoğmuş ve ekibinin çok 
doğru yaptığı şeyleri ve yapılması gereken şeyleri, maalesef ve maalesef bir grup, bindirilmiş 
kıtalar, bakın bindirilmiş kıtaları da sevmiyor kimse. Ama bunun olduğunu da hiç kimse inkâr 
edemez. Bindirilmiş kıtalarla, sabahlara kadar oturtuldu ve sabahleyin, sabahleyin saat 7.5 ta o 
salona 200 kişilik bir güruh geldi. Hiç görmediğimiz, sabaha kadar herkes oturdu ama hiç 
görmediğimiz bir grup geldi ve oylama o grubun olduğu yerde yapıldı. Divan Başkanına itiraz 
edildi. Divan Başkanı dedi ki, bakın arkadaşlar dedi, tüzükte yok dedi, ben onun için dedi, şey 
yapamam dedi, kimlik kontrolü yapamam veyahut da kart kontrolü yapamam dedi. Ve o 
arkadaşlar, kimlerdi, nelerdi, bilemiyorum. Oy kullandılar gittiler ve ondan sonraki maddeyi de 
ki, bütçe maddesiydi, onu beklemeden gittiler. Ha, şimdi burada bir önemli noktayı daha 
söyleyeceğim. O da şu, değerli Galatasaraylılar, burada kimlerin geldiği, gittiği belli olmasın diye, 
Galatasarayın TV sinin kameraları kapatıldı. Ondan sonra Divan Başkanı açıklama yaptı, dedi ki, 
dedi ki, hiç kimse, fotoğraf alamaz, hiç kimse video alamaz dedi. Peki, bunları yaptılar, güzel. 
Ama neyi unuttular biliyor musunuz, bu akıllı arkadaşlar, mobese kameralarını unuttular, 
mobese. Ben şahsen emniyete müracaat ettim, bu mobese şeyleri, kayıtları şu anda dosyasını 
bekliyor. Dosya ile birlikte, diğer iki dosyayla da birleştirilerek, hâkim önüne, öncelikle herhalde 
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savcıya gidecek, sonra da hâkim önüne gidecek, yani sonuç olarak değerli Galatasaraylılar, bir 
grup, bir grup ki, bu grup böyle organize edenlere bakarsanız, 10, 15 kişiyi de geçmez ama, 
maalesef genç Galatasaraylı, liselileri de etki ederek, bu kulüpte olmaması gereken şeyleri 
yapıyorlar. Şunu çok net olarak söylemek isterim. Eğer biz birlik, beraberlik ve dostluk, kardeşlik, 
şunu, bunu istiyorsak bu kulüpte, kendilerine, kendilerine seçimlerde ve genel kurullarda, bu tür 
şeyleri yaratan insanları, kendi aramızdan ayırmalıyız, onlara gerekli ihtimamı göstermemeliyiz. 
Bunu da söylememin sebebi de şuradan kaynaklanıyor. Önümüzdeki günlerde bir seçim var. 
Seçim esnasında bu arkadaşlar toplanırlar. Ne yaparlar? İşte o başkana, bu başkana, oraya şu, 
oraya bu. Değerli Galatasaraylılar, daha söyleyeceğim çok konu vardı ama yani saat 6 ya çeyrek 
var, sabırlarınıza hayranım, eğer televizyonlarının başında hâlâ bulunanlar varsa, onların da 
sabırlarına hayranım. Bir şey daha söyleyeyim. Ben bunları söylediğim zaman, bana Galatasaray 
düşmanı diyorlar ama, Osman Tamburacı çok güzel bir video yapmış, izlemenizi rica ederim. 
Bütün bu bindirilmiş kıtaları, bu kişilerin, benim burada tabii ki ismen zikretmemin mümkün 
olmadığı kişilerin kimler olduğunu çok güzel söylüyor. Liseli gazeteci ve de üyemiz olduğu için, 
tabii kimse bir şey diyemiyor. Bir de aklıma gelmişken, şunu da söyleyeceğim. Eski ikinci 
başkanlarımızdan Ahmet Şenkal, Galatasaraylı sporcular derneği genel kurulunda şunu söyledi. 
Hatta orada o toplantıda başkanım da vardı, Dursun Başkanım da vardı. Dedi ki, ben hem 
sporcuyum, hem liseliyim, bana bir şey diyemiyorlar dedi. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. Hoşça 
kalın. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sıradaki sayın evet, Sayın Ayhan Yeğinsu’ya teşekkürler. Nasıl? (Bir katkı yapmak istiyorum, 
konuşmacının söyledikleriyle ilgili olarak) Buyurun kürsüden konuşun. Salondan çünkü 
anlaşılmayan bölüm olarak geçiyor.  
 
.... 
Şimdi tüzüğe aykırılık olduğu zaman, yani tüzük kuralları, maddeleri çok açıktır. Mahkeme kararı 
ile geri dönmesi, düşünülemez. Yani mahkeme böyle bir tüzüğe aykırı karar veremez. Ama tabii 
Selçuk Erdoğmuş konusu farklıdır. Onu sadece belirtmek istedim. O kadar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ayhan Yeğinsu sağ olsun konuşmasının ilk bölümünde seri salvolarla, Divan Başkanı olarak şey 
yaptı ama ben bu konuda yani şöyle yani tüzüklerde, kadük olan iç tüzüğümüz, çünkü birçok 
maddesi şey yaptı ama biz kıyasen zaten bu bahsettiği mahkemeler, ana tüzüğümüz yani 
tüzüğümüzde de olduğu için. Ben burada daha önce açıkladığım için, yani sizin tekrar sabrınızı 
zorlamak istemiyorum. Yani niye, ikinci Çarşamba rutininden, zaman zaman uzaklaşıyoruz? 
Bundan sonra da kulübün gündemine göre, mali raporların yetişmeme durumunda, 
uzaklaşılacaktır. Yani ben olduğum müddetçe, bunun garantisini veriyorum. Üzülerek. Şimdi son 
konuşmacımız, Sayın Erdal Günsel. Buyurun. 
 
Erdal Günsel 
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Herkesi saygıyla selamlıyorum. Sabrınızı hiç zorlamayacağım. Çok kısa konuşacağım. Yaklaşık 45 
dakika filan. Şaka tabi. Sayın Başkan burada olsaydı, çok haklı olduğunu söyleyecektim. Bir divan 
riyasetine bir de yönetim riyasetine bu kadar sabır göstermeleri, hakikaten olağanüstü. Bizde 
her şey kurallı ama, kürsü saniyeleri, dakikalarında pek kurallara dikkat etmiyoruz. Onun için 
benim bir önerim olacak. Sayın Divan Başkanı, kronometre tutması lazım. 10 dakika, 15 dakika, 
20 dakika ne ise sonra konuşmacıya bir dakika verir, nasıl mecliste yapıyorlar, lütfen 
konuşmanızı tamamlayın, o da teşekkür eder, ayrılır. Ama böyle kürsüye gelip, kürsüyü işgal 
edince, hele erkekler biraz fazla işgal ediyor. Bayanları hiç görmüyoruz burada. Dolayısıyla, 
bundan sonra önerim benim böyle. Yeni bir başkanlık seçimi olacak, divanda, yönetimde 
başkanlık seçimi olacak. Bunu dikkate alalım lütfen. Dakika tahdidi koyalım buraya. Yoksa, beni 
bırakın, sabaha kadar konuşayım. O sebeple, bu önerim lütfen dikkate alınsın. (Sizin fikrinize 
paralel olarak, bunu tüzüğe getirip koyalım. 5 dakika, 10 dakika, öbür türlü havada kalır.) çok 
haklısınız, evet. Estağfurullah, çok haklısınız, katılıyorum. Tamamen katılıyorum. (10 dakikayı 
geçmemeli. Tabii onun şeyi de olabilir, biraz rötarı da olabilir.) tabii, tabii. Efendim, tamam. 
Şimdi efendim bugün kaybettiğimiz canları andık. Hepsine rahmet diliyoruz, yaralılara acil şifalar 
diliyoruz. Biz adeta Ahmet Telli, şair Ahmet Telli’nin dediği gibi, acının tutanakçısıyım diyor bir 
şiirinde. Şiirinin ismi de böyle. Biz o kadar çok acılara alıştık ki, hangisinin tutanağını tutacağımızı 
da şaşırmaya başladık. Ama bu Galatasaray deprem felaketinde adeta koordinatlarını değiştiren 
şehirlerimizdeki canları unutmadı, unutmadığını da Sayın Başkan ve ekibi, oraya gittiğinde de 
gösterdiler. Hâlâ da devam ediyor. Bunun devam edeceğini de burada söylediler. Özellikle 
burada konuşma yapan Saygun Bey bu işleri en iyi bilen arkadaşlarımızdan bir tanesi. Kendisinin 
CV’si de çok iyidir. Dolayısıyla bundan sonra bu işlerin devam edeceğini, o canlara yardımlarını 
devam edeceğini, unutmayacağımızı bilmelerini isterim ben buradan. Geçenlerde bir röportaj 
yapılıyordu, oradaki felaketzedelerden bir tanesi dedi ki, ayın 5’inde buraya geliyorsunuz, 
6’sında buradasınız, 7’sinde kimse yok. 7 sinden sonra Galatasaray orada. Herkes orada, bu 
düşüncede olan herkes orada. Esasında sayın hocamın söylediği gibi, bu bizim son 
oluşturduğumuz kurulun, tüzükte yer alması lazım. Yani yönetimlerle baki olmaması lazım. 
Başkan değişir, bir başka başkan gelir, yani siz çalışmaya devam edin, değil. Tüzükte de bu yer 
alırsa, tıpkı bir Galatasaray kuruluşu gibi, yani nasıl amatör şubeler var, bu da tüzüğümüzde yer 
alırsa, başkanlar değişse dahi, ekip değişmeden, büyüyerek daha fazla bu gibi durumlarda 
hizmet yapmaya çalışır. Ki, bilgi birikimleri sonsuz derecede kıymetli. Bakınız orada yine bu son 
günlerde orada yaşayanların acısına hepimiz katılıyoruz tabii, bir kişi dedi ki, yerel yöneticilerin 
afet programı yok dedi. Çok doğru. Afet programı işte bu gibi kuruluşlarda, kalıcı olarak 
hazırlanıyor. Hatta daha önce de bir öneride bulunmuştum, bir kitapçık haline getirilirse, her ilin 
valisinde, belediye başkanında bulunur, ne yapacağını bilirler. Çünkü nesiller değişiyor, bilgi 
birikimleri de o nesillerle emekli oluyor. Bir kırmızı kitap gibi, o yerel yöneticilerin elinde bu 
bulunursa, bu bilgi birikimi sadece depremde değil, yangında, sel felaketinde, bunlar her zaman 
acil olarak program haline gelir. Hatta orada bir yine deprem felaketini yaşayan vatandaşımız 
dedi ki, İtalyanlar geldiği zaman dedi, ilk önce çadırlarını kurdular. Kendi barınaklarını, sonra 
hemen bir kâğıt üzerine vaziyet planını çizdiler. Herkesin görevini tek tek yazdılar. Bakın 
organizasyona bakın, bizdekilerde bunu görmedik dediler, ki bunu söyleyen de orada bayağı bu 
işlerin içerisinde yaşamış, hâlâ da yaşayan bir kimse. Bu niye? Onlar bilgi birikimlerini 
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aktarabilmişler. Biz bilgi birikimimizi aktaramıyoruz. Ama bu son oluşumumuzda, öyle tahmin 
ediyorum ki, bu bilgi birikimi, daha sonraki nesillere, aktarılacak. Ama her şeyden önce bunun 
kalıcı olması lazım. Başkanların, seçimi ile birtakım inkıtalara uğramaması lazım. Yani 
sürdürülebilirliğinin olması lazım, bu gibi organizasyonların, Saygun burada çok mütevazi 
konuşma yaptı, sadece kendi sporculuk hayatından, kürekçiliğinden bahsetti. Hâlâ da elini, 
kürek biriminden, şubesinden çekmemiş bir arkadaşımız. Geçen hafta kürek şubesinin 
kayıkhanesini, kendisi, kendi olanaklarıyla, tabanını, epoksi yaptı, ham maliyeti aşağı yukarı, 350 
bin lira filan. Kendi gönlünden. Öylesine kendisini Galatasaraya adamış bir arkadaşımız. Onu ve 
diğer arkadaşlarını ben kutluyorum. Başarılar diliyorum. Beni dinlediğiniz için de çok teşekkür 
ediyorum. İyi günler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Erdal Günsel son konuşmacımızdı. İsmini yazdırmış olan. Yönetim Kurulundan herhangi bir 
katkı? Olmadığını görüyorum. Saygıdeğer hazirun, hayır, hayır, anlaştık evet. Divan 
Kurulumuzun Şubat ayı olağan oturumunu kapatıyorum. Bundan sonraki toplantımız, 
olağanüstü mali gündemli olarak, konsolide mali tablolarla ilgili olarak, Şubat ayının son haftası 
olacak. Şimdiki tarih 28 Şubat ama, ona göre biz yeterli bir süre önce, gerekli duyuruyu ve 
gündemi çıkacağız. Hoşça kalın. Sağlıkla kalın. Görüşmek üzere.  
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